


ត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ

 ពិតជាមានឯកសិទ្ធិណាស់នៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ នៅថ្ងៃកំណើតនៃក្រុមគុរៈ កិច្ចដំណឹងល្អពេញលេញនៅទីនេះនៅជុននិក ហើយដើម្បីដឹងថាព្រះអម្ចាស់ បានប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវផ្នែកតូចមួយនៃវា ដើម្បីជាផ្នែកមួយនៃការប្រកបនេះ។ ខ្ញុំចង់ ស្វាគមន៍បងប្រុស ខាល វីលៀម និងប្រពន្ធរបស់គាត់ បងប្រុសស្រ្តីមី និងអ្នកដទៃ ទៀតនៅទីនេះនៅវេទិកា បងប្រុស ស័រ បងប្រុស អាឡា អ្នកដឹកនាំ និងអ្នក ទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សល្អ។

2 អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានថ្ងៃកំណើតកាលពីសប្តាហ៍មុនផងដែរ។ ហើយខ្ញុំទើបតែ ចាស់ជាងវ័យបន្តិច។ ខ្ញុំជឿថាគាត់បាននិយាយថា “វ័យប្រាំឆ្នាំ...សម្រាប់ជំពូក បន្ទាប់។”

3 អ្នកខ្លះបាននិយាយថា នៅថ្ងៃមុន បាននិយាយថា “តើអ្នកអាយុប៉ុន្មានហើយ បងប្រុសប្រាណាហាំ?”

4 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ម្ភៃប្រាំមួយ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានលុបចោល រយៈពេលម្ភៃប្រាំឆ្នាំដំបូង។ ខ្ញុំមិនបានបម្រើទ្រង់យ៉ាងល្អនៅក្នុងវ័យនោះទេ។” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាទ្រង់ក៏ធ្វើដូចគ្នាដែរ។” ដើម្បីឱ្យទ្រង់ធ្វើវានឹងខុសគ្នា។

5 ប៉ុន្តែវាល្អណាស់ដែលនៅទីនេះ។ ហើយឥឡូវនេះយើងមិនចង់ចំណាយពេល របស់អ្នកច្រើនទេ។ ដោយសារតែយើង...ខ្ញុំ—ខ្ញុំតែងតែភ័យខ្លាច បន្ទាប់ពីខ្ញុំឮទី បន្ទាល់ល្អៗទាំងនេះ និងរឿងដែលកំពុងកើតឡើង ថាខ្ញុំ...និងបទចម្រៀងដែលខ្ញុំ នឹងធ្វើអ្វីមួយដែលធ្វើឱ្យខូចចិត្ត។ ហើយខ្ញុំចង់បន្ថែមទៅវា ប្រសិនបើមានអ្វីដែលខ្ញុំ អាចបន្ថែមទៅវា។ បងប្អូនស្រីទាំងនេះ...

6 បងប្រុសម្នាក់ដែលច្រៀងចម្រៀងនៅព្រឹកនេះ បងប្រុសស្បែកខ្មៅ ខ្ញុំបាន កោតសរសើរចំពោះ ភ្នែកសម្លឹងទៅចាប។

7 ហើយបងប្អូនស្រីទាំងនេះដែលច្រៀងបទនេះ នោះគឺជាជំនួយរបស់ខ្ញុំតាំងពី ខ្ញុំមកទីនេះជាលើកដំបូង។ ខ្ញុំមានវា។ ខ្ញុំមានវានៅក្នុងកំណត់ត្រាមួយ ហើយខ្ញុំ ទើបតែបានលេងវា ខ្ញុំចង់និយាយវាជាមួយទ្រង់។ ហើយខ្ញុំបានសួរបងប្រុស ជា សុន វីលី នៅទីនោះ មិត្តរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើគាត់អាច ពួកគេខ្លះ ប្រសិនបើពួកគេ

ឃើញប្រសិនបើពួកគេមានស្ត្រីទាំងនោះ ប្រសិនបើពួកគេនៅតែនៅលើផែនដីនេះ ដើម្បីច្រៀងម្តងទៀតនៅព្រឹកនេះ។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាធារិយទទួលបានវា។ ហើយខ្ញុំ គិតថាគាត់បានទទួល។ ខ្ញុំចង់យកវាចេញពីទីនោះ ប្រហែលជា ថតប្រអូសមួយ ព្រោះ ខ្ញុំពិតជាចូលចិត្តបទនោះ។ ហើយនោះជា... បំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំគឺចង់និយាយ ជាមួយទ្រង់។ ខ្ញុំគិតថាយើងទាំងអស់គ្នាចង់ធ្វើដូច្នោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលយើងនៅទីនេះព្រឹកនេះ។

8 ឥឡូវនេះ កិច្ចប្រជុំដែលនឹងមកដល់ នៅសប្តាហ៍ក្រោយ។ តើវាត្រឹមត្រូវទេក្នុង ការលើកឡើង? [ប្រុងប្រសម្បែកនិយាយថា “ប្រាកដណាស់។”—អេដ។] ខ្ញុំ—ខ្ញុំ នឹងទៅផ្ទះនៅសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ នៅរោងឧបោសថ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ សម្រាប់ កម្មវិធីបុណ្យអ៊ីស្លាម យប់ថ្ងៃសៅរ៍ អាទិត្យ និងយប់ថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំត្រលប់ទៅកាលីហ្វ័រញ៉ាវិញ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលនៅជុំវិញកាលីហ្វ័រញ៉ា ត្រូវ ប្រាកដថារីករាយដែលមានអ្នកនៅក្នុងការប្រជុំនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាប៊ីលី បានបញ្ជូនការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មខុស។ គឺ... គាត់បាននិយាយថា “នៅសណ្ឋាគារ ប៊ីលីម៉ែ” ខ្ញុំជឿថា “វាត្រូវតែនៅ។” វាជា... [មាននរណាម្នាក់និយាយថា “មិនអាច ទទួលបានទេ។”] មិនអាចទទួលបានទេ។ ហើយវានៅជិតស៊ីសម៉ែ? [“ស្ថានទូត។”] ស្ថានទូត សណ្ឋាគារអេមបាស៊ី។ ដូច្នោះនរណាម្នាក់នៃដំណឹងល្អពេញលេញនៅ ទីនោះនឹងប្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកឆ្លងកាត់ផ្លូវនោះ។

9 ហើយបន្ទាប់មកយើងត្រលប់មកពីទីនោះ ហើយខ្ញុំទៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង បន្ទាប់មក។ ត្រឹមតែមួយខែចាប់ពីថ្ងៃនេះ យើងធ្វើដំណើរទៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង ដោយរំពឹងថានឹងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់ ប្រហែលប្រជាជាតិ បីនៅទីនោះ។ ដូច្នោះយើង—យើងពិតជាសុំការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ខ្ញុំប្រហែលជា មិនអាចជួបអ្នកទៀតទេ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់បន្តសម្រាប់យើងទៅ រហូតដល់ ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ។ ហើយសង្ឃឹមថាខ្ញុំមានរបាយការណ៍ដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នក នៅពេលយើងត្រឡប់មកវិញ។

10 ពេលវេលាចុងក្រោយនៅទីនោះ ខ្ញុំគិតថាព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវ ការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់មាន។ ហើយមានពេលមួយ សម្រាប់ ការហៅអាសនៈ... ឥឡូវនេះ នេះគឺចេញពីក្នុងជនជាតិដើម។ តាមដែលខ្ញុំដឹង មានបីម៉ឺននាក់បានទទួលយកព្រះគ្រីស្ទក្នុងពេលតែមួយ។ ហើយយើងបាន

គិតថាប្រហែលជាពួកគេមានន័យថាជាការព្យាបាលរាងកាយ ព្រោះមានប្រហែល ពីរម៉ឺនប្រាំពាន់នាក់បានជាសះស្បើយក្នុងពេលតែមួយ។ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ អភិបាលក្រុង—ក្រុងឌីបាន គឺស៊ីខនី ស្ទីធី បាននិយាយថា “ទៅបង្អួចរបស់អ្នក មើលចុះមកតាមផ្លូវ។” ហើយមានឡានដឹកទំនិញបន្ទាប់ពីផ្ទុកឡាន គ្រាន់តែតំនរ ពេញដោយឈើច្រត់ចាស់និងរបស់របរគ្រាន់តែគរ ថាពួកគេនៅពីក្រោយ ជនជាតិ ដើម ដែលកំពុងធ្វើសង្គ្រាមជាមួយគ្នា មកតាមផ្លូវនៃទីក្រុង ច្រៀងចម្រៀងគ្រាន់តែ ជឿតាមលើភាសាកំណើតរបស់ពួកគេ។

11 ខ្ញុំប្រាប់អ្នក បេះដូងខ្ញុំរំភើប។ ដូចជា...ពេលអ្នកឃើញអ្វីមួយដូចនោះ បងប្រុស ស៊ីស អ្នកមានអារម្មណ៍ថាការងាររបស់អ្នកមិនឥតប្រយោជន៍ទេ។ អ្នក ឃើញទេ អ្នកបានព្យាយាម។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះនឹងធ្វើម្តងទៀត មិនមែន ដោយសារតែ—ពីព្រោះយើងនឹងចុះទៅទីនោះ ប៉ុន្តែដោយសារតែយើងកំពុង ស្វែងរកការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

12 ហើយដូចបទចម្រៀងបាននិយាយថា យើងកំពុងស្វែងរកចៀមតូចដែល បាត់បង់នោះ នោះហើយជា...ទ្រង់—ទ្រង់នឹងមិនមកហូតដល់ចៀមនោះចូល។ គ្រប់គ្នាត្រូវតែនៅក្នុងក្រោល។ ទ្រង់នឹងមិនបិទទ្វារហូតដល់ទ្វារចុងក្រោយចូល។ ដូច្នេះ បងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះ ខ្ញុំប្រាកដណាស់ជាមួយអ្នកនៅព្រឹកនេះ ពីការព្យាយាម តាមប្រមាញ់ចៀមចុងក្រោយនោះ។ វាប្រហែលជានៅផុសនិកនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំ មិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកចុងក្រោយចូលមក នោះអ្នកគង្វាលនឹង បិទទ្វារ។

13 [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ?”—ធរដ។] បាទ? [“តើ ខ្ញុំអាចនិយាយពាក្យមួយបានទេ?”] អ្នកប្រាកដជាអាចនិយាយបាន។ [“ខ្ញុំ ភ្លេចអ្វីមួយ។ យើងបាននិយាយអំពី...” កន្លែងទេនៅលើកាសែត។] នោះជា ការត្រឹមត្រូវទាំងអស់។ [“ហើយខ្ញុំដឹងថា គ្រប់គ្នាភ្លេចអ្វីមួយ ម្តងបន្តិចៗ។”] ខ្ញុំ អត់ទេ។ [“អូ!”]

14 ខ្ញុំជាម្នាក់ដែលស្ទើរតែ ត្រូវសរសេរអ្វីដែលខ្ញុំនឹងនិយាយ។ ខ្ញុំ...ចាប់តាំងពីខ្ញុំ កាន់តែចាស់ទៅ ខ្ញុំពិបាកចងចាំ ដាក់បទគម្ពីររបស់ខ្ញុំចុះ ជាដើម។ ពីមុនខ្ញុំអាច ទន្ទេញប្រហែលហាសិបបទគម្ពីរនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ហើយមិនដែលសូម្បីតែ... ឆ្លងកាត់វា ប៉ុន្តែខ្ញុំមានពេលដ៏លំបាកជាច្រើននៅពីក្រោយពួកគេ។

15 ដូច្នោះ យើងកំពុងស្វែងរកការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ សូមព្រះអម្ចាស់ ប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា!

16 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកក្រោកឡើងនៅទីនេះ ហើយអ្នកគិត...អ្នកអង្គុយនៅ ទីនេះ ហើយស្តាប់មនុស្សទាំងនេះថ្លែងទីបន្ទាល់។ អ្នកគិតថា “មែនហើយ ពេល ខ្ញុំក្រោកឡើង ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីមួយអំពីរឿងនោះ។” បន្ទាប់មក មានរឿងជាច្រើន ដែលត្រូវនិយាយ អ្នកនឹងនិយាយវាពេញមួយថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំពិតជាអរគុណអ្នក ទាំងអស់គ្នា។ សូមឲ្យជំពូកតូចនេះបន្តរីកចម្រើន។ សូមឲ្យគ្រប់ក្រុមជំនុំនៅជុំ ននិកបន្តរីកចម្រើនរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវយាងមក គឺជាការអធិស្ឋានដ៏ស្មោះត្រង់ របស់ខ្ញុំ។

17 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា គ្រាន់តែឱ្យយើងសម្រាកបន្តិច សូមក្រោកឈរខណៈពេល ដែលយើងអធិស្ឋាន។ តើអ្នកអាចទេ?

18 ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង ដែលប្រោសទ្រង់ឲ្យរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយបានប្រទានទ្រង់ដល់យើងជា យញ្ញបូជា ហើយជាព្រះអម្ចាស់និងជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ យើងមានអំណរគុណ ចំពោះទ្រង់សម្រាប់ឯកសិទ្ធិនេះដែលយើងមាននៅព្រឹកនេះ ដើម្បីឈរនៅក្នុង វត្តមានរបស់ទ្រង់ ជាមួយប្រជាជនរបស់ទ្រង់ដែលត្រូវបានប្រោសលោះ ហើយ ស្វែងរកការយាងមកជាលើកទីពីរដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់ ដើម្បីទទួលយើងទៅឯទ្រង់ ផ្ទាល់។ បើមានអំពើបាបក្នុងចំណោមទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមសំអាត ទូលបង្គំដោយមហិមារបស់ទ្រង់។ ហើយយើងអធិស្ឋាន ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ អើយ ថាទ្រង់នឹងប្រោសអ្នកជំងឺទាំងអស់ដែលនៅកណ្តាលយើង។

19 ហើយប្រសិនបើមាន អ្នកដែលមិនស្គាល់ទ្រង់ ដោយចែងនូវណាមួយ នៅក្នុង ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលយើងកំពុងតស៊ូយ៉ាង ស្មោះអស់ពីចិត្ត ហើយនិយាយថាវាចាំបាច់ យោងទៅតាមបទគម្ពីរសម្រាប់ថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ យើងអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនមកឱ្យយើង ទាំងអស់គ្នា នៅថ្ងៃនេះ ហើយជ្រមុជយើងចូលទៅក្នុងរាងកាយ ហើយនាំយកអ្នក ដែលនៅខាងក្រៅ ចូល ផងដែរ ព្រះបិតា។

20 សូមប្រទានពរដល់យើងនៅពេលដែលយើងអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយ ព្យាយាមនិយាយអ្វីដែលជាសេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បិទមាត់របស់

យើងចំពោះអ្វីដែលមិនពិត ហើយបើកចិត្តនិងមាត់របស់យើងចំពោះអ្វីដែលជាការពិត ដូចដែលយើងបានថ្វាយខ្លួនយើងចំពោះទ្រង់។ ប្រើមាត់របស់យើងដើម្បីនិយាយ ហើយត្រចៀករបស់យើងដើម្បីស្តាប់ ហើយចិត្តរបស់យើងដើម្បីទទួល។ ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ដែលបានតែងតាំងឲ្យដូច្នោះ។ អាម៉ែន។

21 ខ្ញុំចង់អានពីព្រះបន្ទូលបរិសុទ្ធបីកន្លែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងសម្គាល់ចំណុចទាំងនេះ ហើយអ្នកចង់អនុវត្តវាបន្ត ដើម្បីអានពួកវាសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ខ្ញុំនឹងសប្បាយចិត្តណាស់បើអ្នកកត់ចំណាំពួកវាទុក។ កន្លែងដែលខ្ញុំនឹងអានគឺម៉ាថាយ ២៨:១-១០ ហើយបន្ទាប់មកវិវិណ: ១:១៧-១៨ រ៉ូម ៨:១១។ ហើយខ្ញុំអាចនិយាយវាម្តងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៨:១ ដល់ ១០ វិវិណ: ១:១៧ ដល់ ១៨ និងរ៉ូម ៨:១១។

22 ឥឡូវនេះយើងដិតដល់បុណ្យអ៊ីស្ទើរហើយ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលបានកន្លែងរបស់អ្នក ហើយសម្គាល់វាចុះ ខ្ញុំគិតថាសប្តាហ៍ខាងមុខនេះគឺជាសប្តាហ៍ប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៃសប្តាហ៍ទាំងអស់នៃឆ្នាំ។ ខ្ញុំគិតថារឿងដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលយើងនឹងប្រារព្ធនៅសប្តាហ៍នេះ សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ គឺជាព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមិនធ្លាប់មាននៅលើផែនដី។ ខ្ញុំមិនគិតថាមានអ្វីអាចលើសពីវាទេ។ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ—ការឆ្កាងគឺអស្ចារ្យណាស់។” ប៉ុន្តែមនុស្សជាច្រើនបានស្លាប់ មនុស្សជាច្រើនត្រូវបានគេឆ្កាង សូម្បីតែនៅក្នុងថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់នៃយើងដែរ។ ប៉ុន្តែមានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលបានរស់ឡើងវិញ។ នោះបានដៅចំណាំវា។

23 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អាន។ ហើយនេះគឺជាប្រភេទនៃសារមុនបុណ្យអ៊ីស្ទើរ ដែលព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ប្រហែលសែសិបនាទី។ ឥឡូវនេះសូមអានពីដំណឹងល្អរបស់ម៉ាថាយ ជំពូកទី ២៨ ចាប់ផ្តើម។

*ក្រោយថ្ងៃឈប់សំរាក កាលរៀបនឹងចូលថ្ងៃទី១ក្នុងអាទិត្យនោះ ម៉ាក
ជាអ្នកស្រុកម៉ាកដាឡា និងម៉ាក១ទៀត ក៏នាំគ្នាទៅមើលផ្ទះ។*

*នោះ មានកញ្ជីដីខ្លាំង: ដ្បិតមានទេវតានៃព្រះអម្ចាស់ ចុះពី
លើមេឃមកប្រៀលថ្មចេញពីផ្ទះ ហើយក៏អង្គុយលើ។*

សណ្ឋានរបស់ទេវតានោះដូចផ្លែកបន្ទោរ ហើយសំលៀកបំពាក់ក៏

សស្កសដូចហិមៈ

ពួកយាមណ្ឌកក៏ញ័រន្ទត់...ដោយភ័យខ្លាចទេវតា (អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ)
ហើយត្រឡប់ដូចជាមនុស្សស្លាប់។

តែទេវតានិយាយនឹងស្រ្តី២នាក់ថា កុំឱ្យភ័យអីៈ ដ្បិតខ្ញុំដឹងហើយថា
នាងរកព្រះយេស៊ូវដែលត្រូវរ្តាង។

តែទ្រង់មិនគង់នៅទីនេះទេៈ ដ្បិតទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញហើយ
ដូចជាទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលទុក ចូរមកមើលកន្លែងដែលទ្រង់បានផ្តិ
ចុះ។

រួចទៅឲ្យឆាប់ ប្រាប់ដល់ពួកសិស្សទ្រង់ថា ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់
ពីស្លាប់ឡើងវិញហើយៈ មើល ទ្រង់យាងទៅឯស្រុកកាលីឡេ មុន
អ្នករាល់គ្នា អ្នករាល់គ្នា នឹងឃើញទ្រង់នៅស្រុកនោះៈ នែ ខ្ញុំបានប្រាប់
អ្នករាល់គ្នាហើយ។

ស្រ្តី២នាក់នោះ ក៏ដើរចេញពីផ្ទះជាប្រញាប់ទាំងភ័យ ហើយមាន
សេចក្តីអំណរជាខ្លាំងផង ក៏រត់ទៅប្រាប់ដល់ពួកសិស្សទ្រង់។

តែកាលនាងកំពុងតែទៅ នោះព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងមកជួបនឹង
នាង មានព្រះបន្ទូលថា ជំរាបសួរ។ រួចអ្នកទាំង២ក៏ចូលទៅ ឱប
ព្រះបាទច្បាយបង្គំទ្រង់។

នោះព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅនាងថា កុំខ្លាចអី ចូរទៅប្រាប់
ដល់បងប្អូនខ្ញុំផង ឲ្យគេទៅឯស្រុកកាលីឡេទៅ គេនឹងឃើញខ្ញុំនៅ
ស្រុកនោះហើយ។

24 និងវិវរណៈ ជំពូកទី១ និងខទី១៧ និង១៨។

កាលខ្ញុំឃើញទ្រង់ នោះខ្ញុំដួលនៅទៀបព្រះបាទទ្រង់ដូចជាស្លាប់។
តែទ្រង់ដាក់ព្រះហស្តស្តាំលើខ្ញុំ ដោយព្រះបន្ទូលថា កុំខ្លាចអ្វីឡើយ
អញជាដើម ហើយជាចុះ

ជាព្រះដ៏រស់នៅ អញបានស្លាប់ តែមើល អញរស់នៅអស់កល្ប
ជានិច្ចរៀងរាបតទៅវិញ អញក៏មានកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់ និងស្ថាន
ប៉ុព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដែរ។

25 ហើយនៅក្នុងគម្ពីររ៉ូម ជំពូកទី៨ និងចាប់ផ្តើមដោយខទី១១។

មួយទៀត បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះយេស៊ូវ
រស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា នោះព្រះអង្គ
នោះឯង ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះគ្រីស្ទរស់ពីស្លាប់ឡើង ទ្រង់នឹង
ប្រោសរូបកាយនៃអ្នករាល់គ្នាដែលទៀងតែស្លាប់ ឲ្យមានជីវិតឡើងដែរ
ដោយសារព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ ដែលសណ្ឋិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា។

26 ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងបន្ថែមការជួយរបស់ទ្រង់ដល់ការអាន
ព្រះបន្ទូលទាំងនេះ។ ឃើញទេ បុណ្យអ៊ីស្ទើរ ខ្ញុំបានបោះវានៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់
ថាជាការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យបំផុត ឬព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៃ—ឆ្នាំនេះ។

27 ខ្ញុំចង់សុំឱ្យអ្នកអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំមួយភ្លែត។ តើនោះមិនមែនជាការផ្ទះឡើង
ចំពោះអ្នកទេឬ? មិនអីទេ? តើអ្នកអាចឮវាដូចនោះទេ? អូ! អ្នកមិនអាចឮវា
បានទេ។ តើវាល្អជាងមែនទេ? ខ្ញុំមិនចង់ចូលទៅជិតពេកទេ។

28 ឥឡូវនេះ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំនិយាយបែបនេះ គឺដោយសារតែនោះ បុណ្យអ៊ី
ស្ទើរ ទ្រង់បានបង្ហាញនូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ បទគម្ពីរទាំងអស់ដែល
ត្រូវបានសរសេរអំពីទ្រង់ដើម្បីធ្វើ ទ្រង់បានបោះត្រាព្រះមេស៊ីរបស់ទ្រង់នៅពេល
ដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ត្រានៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ យើងមានវាច្រើនណាស់
នៅថ្ងៃនេះដែលយើងនិយាយអំពី ការទិញត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ មែនហើយ ខ្ញុំ
ចង់និយាយនៅព្រឹកនេះអំពី: ត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ វាជាត្រាខុសពីអ្វីដែលយើងទិញ
ដោយលុយរបស់យើង ជាត្រាដើម្បីបន្តអក្សរសម្រាប់ ខ្ញុំគិតថាសមាគមជំងឺរបេង
ឬអ្វីក៏ដោយដែលពួកគេហៅវា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាត្រានេះគឺជាត្រាខុសគ្នាបន្តិច។
ហើយដោយសារបុណ្យអ៊ីស្ទើរគឺជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនៃឆ្នាំសម្រាប់យើងជាគ្រីស្ទានដែល
អះអាងថាជាកូនរបស់ព្រះ ខ្ញុំចង់ព្យាយាមបំបែកវា ហើយមើលពីរបៀបដែលយើង
គួរតែប្រកបជាមួយរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះដែលព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើសម្រាប់យើង។

29 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបាននិយាយជាច្រើន ជាច្រើនរយឆ្នាំមុនពេលការ
យាងមករបស់ទ្រង់ អំពីការឆ្កាងរបស់ទ្រង់ និងការសុគត និងការរងទុក្ខរបស់ទ្រង់
និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ យើងនឹងឆ្លងកាត់កម្មវិធីទាំងនេះ ប្រហែលជា
សប្តាហ៍ក្រោយ ពេលយើងស្តាប់—កម្មវិធីរូបសម្រាប់យើង និងនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់
យើង ជាមួយគ្រូគង្វាលរបស់យើង ជាដើម សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។

30 ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃទាំងអស់និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ ហើយពិតជា កោតសរសើរចំពោះការបញ្ជាក់របស់ទ្រង់ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងអ្វីដែល ទ្រង់បានធ្វើដើម្បីបំពេញវា៖ នៃការព្យាបាលអ្នកជំងឺ ប្រោសមនុស្សស្លាប់ ដេញ អារក្ស ផ្សាយដំណឹងល្អដល់អ្នកក្រីក្រ ហើយបំពេញគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលព្រះ បានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ហើយបន្ទាប់មកក៏ រងទុក្ខសម្រាប់អំពើបាបរបស់យើង ជំនួសយើង ដើម្បីជាដង្ហាយលោះបាប នៅ ឈើឆ្កាង ដែលជាកន្លែងដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើបានក្រៅពីទ្រង់។ ប៉ុន្តែ ខាងលើទាំងអស់ ខ្ញុំគិតថាបុណ្យអ៊ីស្ទើរបានផ្សារភ្ជាប់រៀងទាំងមូល។

31 ដោយសារតែមានហោរានៅលើផែនដី ដែលបានទាយនៅចំពោះទ្រង់។ មាន ហោរានៅលើផែនដី ដែលបានប្រោសអ្នកជំងឺ សូម្បីតែមនុស្សស្លាប់រស់ឡើងវិញ ហើយបានធ្វើទិសម្តាល់ដូចគ្នាដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ។

32 ប៉ុន្តែបុណ្យអ៊ីស្ទើរបានបង្ហាញវា។ វាបានផ្សារភ្ជាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជារៀង រហូត សម្រាប់អ្នកជឿពិត។ ភាពអាប័អួរនិងការសង្ស័យទាំងអស់ត្រូវបានបំបែក នៅព្រឹកដំរីកាយនោះ។ បុរសម្នាក់ត្រូវបានបិទទ្វារ ដូចជានៅក្នុងផ្ទះគុក សូម្បីតែ អ្នកជឿព្រះមុនសម័យនេះ ដោយសារតែពួកគេធ្លាប់...បានឃើញចលនាជំនឿ ដ៏អស្ចារ្យ និងចលនានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាដើម។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលបុរស ម្នាក់បានស្លាប់ វាហាក់ដូចជាដោះស្រាយវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលម្នាក់នេះបាន មក ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមានអំណាចដើម្បីដាក់ជីវិតរបស់ខ្ញុំចុះ ខ្ញុំមានអំណាច ដើម្បីយកវាម្តងទៀត” ហើយបន្ទាប់មកទៅបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ចំពោះ ខ្ញុំ នោះ—នោះជាត្រារបស់វា នៅពេលដែល—នៅពេលដែលមានអ្វីមួយត្រូវបាន និយាយ ហើយបន្ទាប់មកត្រូវបានបង្វែរនិងបង្ហាញឱ្យឃើញ។

33 ប្រសិនបើបុរសម្នាក់និយាយ ដូចជាកូឡុប៊ីស ជឿថាពិភពលោកទាំងមូល ហើយគាត់បានមើលកប៉ាល់ ដូចដែលយើងត្រូវបានគេប្រាប់ពីរបៀបដែលពួកគេ ចូលមក ហើយគាត់អាចមើលឃើញផ្លូវជំនួសពេលគាត់អាចមើលឃើញកប៉ាល់។ ហើយវាបានបង្ហាញគាត់ថាពិភពលោកគឺជុំ។ មនុស្សមិនជឿនៅថ្ងៃនោះទេ ប៉ុន្តែ គាត់ជាមនុស្សដែលមាននិមិត្ត។ គាត់បានកំណត់ដើម្បីបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់នូវអ្វី ដែលគាត់មាននិមិត្ត នោះគឺជាសេចក្តីពិត។

34 ហើយព្រះមានគោលបំណងដើម្បីបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ សេចក្តីពិត។

ដូច្នោះទ្រង់...មានបុរសម្នាក់គត់ដែលអាចធ្វើដូច្នោះបាន ហើយនោះគឺព្រះយេស៊ូវ។ ហើយទ្រង់បានមកហើយបង្ហាញថានោះជាសេចក្តីពិត។ វាបានផ្សារភ្ជាប់វា។ ហើយ វាបានបំបែកត្រានៃភាពអាប័អួរ ហើយបានខ្ចាត់ខ្ចាយទាំងអស់—ជំនឿនៃសាសនា ផ្សេងទៀត ជាដើម កន្លែងដែលមនុស្សអស្ចារ្យបានលើកឡើង ហើយនិយាយ ការអស្ចារ្យ ប៉ុន្តែពួកគេម្នាក់ៗនៅក្នុងផ្ទះ។ ប៉ុន្តែសាសនាគ្រីស្ទានរបស់យើងគឺជា សាសនាតែមួយគត់ដែលមានផ្ទះទេ។ ហើយនោះបង្ហាញដល់ខ្ញុំថា ទ្រង់គឺជាព្រះ នៃមនុស្សស្លាប់ និងជាព្រះនៃមនុស្សរស់ ថាទ្រង់អាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ឱ្យរស់ ឡើងវិញបាន។ ហើយខ្ញុំ...អំណាចនៃការប្រោសនេះ ជាព្រះវិញ្ញាណនៃការប្រោស របស់ទ្រង់ បានបង្ហាញតាមរយៈឆ្នាំដែលថាទ្រង់គឺជាអង្គដែលអាចប្រោសមនុស្ស ស្លាប់ឱ្យរស់ឡើងវិញបាន។

35 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានបង្ហាញដោយការសន្យារបស់ទ្រង់ អំណាច ដ៏អស្ចារ្យនេះដែលទ្រង់មាន នៅថ្ងៃបុណ្យអឺស្ទើរ ទ្រង់បានបង្ហាញថាទ្រង់អាចយក កល្លៈសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទះ។ “ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់ ហើយមានជីវិត ឡើងវិញ ហើយមានជីវិតជារៀងរហូត ហើយមានកូនសោទៅកាន់—សេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទះ។” តើអ្វីទៅជា—សេចក្តីថ្លែងការណ៍សម្រាប់នរណាម្នាក់ធ្វើ! ហើយមិន ត្រឹមតែទ្រង់បានបង្កើតវាប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្ហាញរួចហើយថាទ្រង់—ទ្រង់ មានអ្វីដែលទ្រង់បានអះអាងថាមាន។

36 ហើយខ្ញុំគិតថា ព្រះពន្លឺនៃថ្ងៃដែលនៅពេលដែលយើងជាគ្រីស្ទានដែលជឿ ព្រះគម្ពីរនេះ អាចបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ? នោះហើយ ជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យ ដូចដែលបាននិយាយកាលពីមុន “អំបិលនៃផែនដី” បងស្រីបាន និយាយ។ ហ្នឹងហើយ។ ពិភពលោកកំពុងស្វែងរកអំបិលនេះ។ ហើយនៅពេល ដែលយើងអាចបញ្ជាក់ដោយជីវិតរបស់យើង និងដោយព្រះគម្ពីរថា ជីវិតរបស់ យើងកំពុងបង្ហាញថាព្រះបន្ទូលនោះនឹងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ នោះជាថ្ងៃដែលយើង កំពុងស្វែងរក។

37 ព្រះបន្ទូល...វិញ្ញាណនេះ” រ៉ូម ៨ នៅទីនោះ ១១ បាននិយាយថា “បើ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះយេស៊ូវរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់ នឹងប្រោសរូបកាយនៃអ្នករាល់គ្នាដែលទៀងតែស្លាប់ ឲ្យមានជីវិតឡើងដែរ។” ទ្រង់ មិនត្រឹមតែបង្ហាញដល់ទ្រង់ចំពោះយើងថា ទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវវាជាព្រះប្រោស

លោះ ហើយមានអំណាចលើសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទុរ ប៉ុន្តែទ្រង់ក៏ផ្តល់ឱ្យយើង នូវសិទ្ធិចូលទៅកាន់ព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា ថាយើងខ្លួនឯងអាចមានការធានាថាយើង ផងដែរត្រូវបានប្រោសដោយព្រះវិញ្ញាណនោះ។ ដ្បិតព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោស ព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ពីសុគតឡើងវិញ សណ្តែកក្នុងរូបកាយរបស់អ្នក វានឹងប្រោស រូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នកឲ្យរស់ឡើងវិញ។ ឥឡូវនេះ ពាក្យប្រោសមានន័យថា “បានរស់ឡើងវិញបន្ទាប់ពីការស្លាប់។” បន្ទាប់ពីវាស្លាប់ នោះវានឹងត្រូវបាន ប្រោស។

38 ពិភពលោកត្រូវបានបិទដោយការសង្ស័យ អស់រយៈពេលជាច្រើន សម័យកាលរហូតមកដល់ពេលនោះ។ នេះត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ មិន ត្រឹមតែនិយាយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ខ្ញុំគិតថាអ្វីដែល មានប្រយោជន៍...

39 ដូចព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដូច្នោះ ចូរទៅបង្រៀនសិស្សនៅគ្រប់ ជាតិសាសន៍ ហើយបង្ហាញដល់ពួកគេ ដោយបង្ហាញអំណាចរបស់ព្រះដល់ ពួកគេ។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” អស់អ្នកដែលសន្យា ហើយនិយាយថាពួកគេជឿ ទ្រង់ផ្តល់ឱ្យយើងនូវការយល់ដឹងយ៉ាងច្បាស់អំពី វា ថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអ្នកដែលជឿ។” វានឹងក្លាយជាកសុតាងនៃ ទីបន្ទាល់របស់ពួកគេ។ ឥឡូវនេះ យើងអាចនិយាយថាយើងជឿ។ ប៉ុន្តែរហូតដល់ យើងមានទីសម្គាល់ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថានឹងមានលើយើង បន្ទាប់មកយើង គ្រាន់តែសារភាពថាជាអ្នកជឿ ហើយមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកជឿទេ។

40 ចាំថា...កាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ខ្ញុំបានស្តាប់កម្មវិធីវិទ្យុមួយនៅលើខេននៅតុ កសុន។ ហើយអ្នកដឹកនាំនេះបានប្រឆាំងយើង ថា “ជំនឿពេនទឹកស្អុតគឺគ្មានអ្វី ក្រៅពីការអាម៉ាស់។ មាន...មិនមែនដើម្បីស្តាប់វាទេ។ វាមិនស្ថិតស្ថេរ។” ហើយ បាននិយាយថា “អ្នកណាដែលនិយាយភាសាដទៃ និងរឿងទាំងនេះ ហើយ អះអាងថាជា នោះបានប្រោសអ្នកជំងឺជាដើម ដោយការអធិស្ឋាន នោះគឺត្រូវ ចាកចេញពីវា។ ហើយដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សក្រីក្រទាំងនោះ ដោយសារតែ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុង—ការបំភាន់ ថាមានអ្វីខុសជាមួយពួកគេ។” អូ របៀបដែលខ្ញុំ ចង់និយាយជាមួយបងប្រុសនោះបន្តិច! ហើយគាត់បាននិយាយថា...“នោះត្រូវ បានផ្តល់ឱ្យសម្រាប់តែពួកសាវ័កនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ហើយនោះគឺទាំងអស់។”

41 ខ្ញុំឃើញថាសាមសិបឆ្នាំក្រោយមក ប៉ុលបានតែងតាំងអំណោយទាំងនេះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ នៅក្នុងកូរិនថូសទី១ ១៥ ថា “ទ្រង់បានកំណត់អំណោយទាន នៃការនិយាយភាសាដទៃ ការអស្ចារ្យនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ហើយអំណោយទាន ផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះត្រូវបានកំណត់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។”

42 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ “ចូរទៅកាន់ពិភពលោកទាំងមូល ហើយ ផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។” ឆ្ងាយប៉ុណ្ណា? “ពិភពលោក ទាំងមូល។” ទៅអ្នកណា? “គ្រប់សត្វទាំងអស់។” ពួកគេមិនដែលបានទទួល វានៅឡើយទេ។ “ហើយទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” រយៈពេលប៉ុន្មាន? “ពិភពលោកទាំងមូល។” ទៅអ្នកណា? “សត្វនីមួយៗ។ ទី សំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកគេ នៅទូទាំងពិភពលោក និងនៅគ្រប់មនុស្ស ទាំងអស់។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកគេ: គេនឹងដេញអារក្សក្នុងនាម យើង និយាយភាសាថ្មី បើគេយករបស់ដែលងាប់ ឬពស់ ឬផ្ទឹករបស់ដែលពុល នោះនឹងមិនធ្វើបាបគេឡើយ ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ហើយពួកគេនឹងជា សះស្បើយ។” នោះគឺជាបេសកកម្មចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ចំពោះក្រុមជំនុំ ម៉ាកុស ជំពូកទី ១៦។

43 ប៉ុលកំពុងតែងតាំងអំណោយទាំងនេះទៅក្នុងក្រុមជំនុំ សាមសិបឆ្នាំក្រោយ មក។ ហើយបាននិយាយនៅក្នុងកាឡាទី ១:៨ “បើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ ផ្សាយដំណឹងល្អណាមួយក្រៅពីដំណឹងល្អនេះដែលបានទទួលរួចហើយ” ឃើញ ទេ ត្រូវបានអធិប្បាយរួចហើយ “សូមឱ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។” ខ្ញុំជឿថាពេនទីកុសុ ដបានចាប់ផ្តើមដោយគ្មានទីបញ្ចប់។ ខ្ញុំជឿថាវាកើតឡើងចំពោះមនុស្សគ្រប់រូប គ្រប់ពេលវេលា គ្រប់ទីកន្លែង ដែលពេនទីកុសុគួរតែនៅដដែល។ ពរជ័យពេនទី កុសុគួរតែនៅលើមនុស្ស។

44 ហើយឥឡូវនេះ តើអ្វីទៅជាពរជ័យពេនទីកុសុនេះ? វាជាការបញ្ជាក់អំពីការ រស់ឡើងវិញ។ កុំច្ងល់ថាដំណឹងល្អខ្លួនឯងមានន័យថា “ដំណឹងល្អ។” ដំណឹងល្អ អំពីអ្វី? ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ “ហើយដោយសារខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់ដែរ។” អ្នករាល់គ្នាដែលធ្លាប់ស្លាប់ក្នុងអំពើបាប និងអំពើរំលង ព្រះបានប្រោសយើងឱ្យរស់ ឡើងវិញ ដោយព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវឱ្យរស់ឡើងវិញ។ ហើយ ឥឡូវនេះយើងកំពុងអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ជាមួយទ្រង់ ទំនាក់ទំនងជាមួយទ្រង់

និយាយជាមួយទ្រង់។ រីករាយណាស់ក្នុងការប្រាប់មនុស្សពីរឿងនោះ ដែលជឿថា វាជាការពិត!

45 ខ្ញុំឆ្ងល់ ថ្ងៃនេះ។ វាជាអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ តើយើងពិតជានាំមនុស្ស ទៅរកព្រះ ឬយើងគ្រាន់តែនាំពួកគេទៅព្រះវិហារ? យើងត្រូវតែនាំពួកគេទៅរក ព្រះគ្រីស្ទ ជាកន្លែងដែលអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ។ វាជាការល្អក្នុង ការទៅព្រះវិហារ។ ប្រាកដណាស់។ បើវាឆ្ងាយដូចដែលយើងទៅ វាមិនឆ្ងាយ គ្រប់គ្រាន់ទេ។ នៅពេលអ្នកមកព្រះវិហារ នោះជាការល្អ ប៉ុន្តែបន្តទៅរកព្រះគ្រីស្ទ ពីក្រុមជំនុំ ព្រោះយើងត្រូវតែទទួលអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនេះ ប្រសិនបើយើង រំពឹងថានឹងមានការរស់ឡើងវិញជាទូទៅនោះ ព្រោះវាជារឿងតែមួយគត់ដែលនឹង នាំយើងពីសេចក្តីស្លាប់។ “ដ្បិតបើព្រះវិញ្ញាណនេះដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវ ឲ្យរស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា វាក៏នឹងធ្វើឱ្យមានជីវិតរស់ឡើងវិញ ធ្វើឱ្យ រូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នកមានជីវិត។” តើការសន្យាយ៉ាងណាចំពោះយើង!

46 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ខ្លឹមសារនៃការរស់ឡើងវិញនេះគឺដើម្បីប្រាប់ និងបង្ហាញ ហើយដើម្បីបញ្ជាក់ថាព្រះយេស៊ូវបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ គាត់ មិនស្លាប់ទេ។ គាត់ជាអ្នករស់នៅ។ គាត់រស់នៅទីនេះ។ ទ្រង់នៅក្នុងយើង។ “ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក។ បន្តិចទៀតលោកិយលែងឃើញខ្ញុំ ទៀតហើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំ ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែ នៅក្នុងអ្នក ដរាបដល់ចុងបញ្ចប់នៃលោកិយ។”

47 ឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន យើងទាំងអស់គ្នាអះអាងថាទ្រង់មានព្រះជន្ម រស់ ឬយើងត្រូវបានប្រោស—ប្រោសពីជីវិត...ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ដោយ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើយើងមិនត្រូវបានប្រោសទេ នោះយើងមិន ត្រូវបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញទេ។

48 ឥឡូវនេះយើងនឹងចូលទៅក្នុងប្រធានបទនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វ ព្រះហឫទ័យ ហើយបង្រៀនវាពីរបីនាទី ពីរបៀបនោះ តើយើងបានប្រោស ហើយតើយើងអាចប្រាកដថានេះជាការពិតទេ?

49 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក នេះគឺជាជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ វាជាកន្លែង ដែល...ប្រសិនបើនេះមិនមែនជាការពិត អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ នោះខ្ញុំគឺជា មនុស្សល្ងង់បំផុតម្នាក់នៅក្នុងពិភពលោក។ ខ្ញុំបានលះបង់ជីវិតរបស់ខ្ញុំសម្រាប់

អ្វីមួយដែលគ្មានអ្វីត្រូវ ហើយក៏មានអ្នក។ ប៉ុន្តែបើវាជាសេចក្តីពិត នោះខ្ញុំជំពាក់អ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំជំពាក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ដើម្បីបុព្វហេតុ ដែលយើងកំពុងឈរ។ ហើយខ្ញុំគិតថាយើងមិនត្រូវបាត់បង់ភាពរីករាយរបស់យើង ទេ។

50 ហើយនៅពេលដែលយើងឃើញបុណ្យអឺស្ទែរជិតមកដល់ វាគ្រាន់តែធ្វើអ្វីមួយ នៅក្នុងខ្ញុំ ដូចជាខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថានោះជាថ្ងៃដែលវត្តត្រូវបានដោចំណាំជារៀងរហូត នៅ ចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះ។

51 ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់ វាជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយដែលបានលើកទ្រង់ ឡើងពីផ្ទះ ដែលកំពុងគង់នៅក្នុងយើង។ ឥឡូវនេះ តើវាអាចទៅយ៉ាងណា? ព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្ម រស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងយើង។

52 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោស។ វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូល ដែលរស់ឡើងវិញទេ។ វាជាព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះបន្ទូល ឬផ្តល់ជីវិត ព្រះបន្ទូល ផ្តល់ឱ្យវាស្លាប់ដើម្បីហោះហើរ ផ្តល់ឱ្យវាចូល។ វាជាព្រះវិញ្ញាណដែល ធ្វើដូច្នោះ។

53 ឥឡូវនេះ ស្រូវសាលី តែមួយគត់គឺគ្រាន់តែជាស្រូវសាលីមួយ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលជីវិតរស់បានចូលទៅក្នុងវា ចូលទៅក្នុងស្រូវសាលី នោះវាផ្តល់ឱ្យវានូវជីវិត។ ហើយយើងរាល់គ្នាដែលបានស្លាប់ពីមុន បានធ្វើនៅក្នុងរូបអង្គនៃព្រះ ប៉ុន្តែបាន ស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបនិងការរំលង មានវិធីមួយចំនួនដែលព្រះមានដើម្បីទទួល បានជីវិតដែលប្រោសនេះចូលទៅក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក។ ខ្ញុំកំពុង និយាយអំពីរាងកាយរបស់អ្នក។

54 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូល។ អ្នកជឿទេ មែនទេ? “នៅដើមដំបូង...” យ៉ូហាន១ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយ ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតមកជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅ ក្នុងចំណោមពួកយើង។”

55 ឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាព្រះមេស៊ីដែលបានសន្យា ទ្រង់បានប្រោសគ្រប់ ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានទាយថាទ្រង់នឹងធ្វើ ប្រោសអ្នកជំងឺ និងរបៀបដែលទ្រង់

នឹងកើតពីស្ត្រីព្រហ្មចារី ទាំងអស់ដែលបានបង្កើតឡើង។ វាជាការពិត។ ទ្រង់ គឺជាព្រះបន្ទូល ដែលបានបង្ហាញនៅលើផែនដី ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចធ្វើការនេះ ដូចជាមនុស្សបានទេ។ វាបានយកព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ គង់នៅក្នុងទ្រង់ ដើម្បី ប្រោសការសន្យាទាំងនេះចំពោះទ្រង់។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាយើងដឹងច្បាស់ឥឡូវនេះ។ ព្រះយេស៊ូវជាមនុស្ស អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ រូបកាយ ប៉ុន្តែវាយកព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងទ្រង់ ជាព្រះវិញ្ញាណ។ “វាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែលធ្វើការនេះ។ វាជាព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំដែល គង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលធ្វើការ។” ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់គឺជា ព្រះបន្ទូល ពីព្រោះទ្រង់គឺ...នៅចំពោះព្រះ...

56 នេះជាពាក្យអាក្រក់ដែលត្រូវប្រើ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកយល់វាត្រឹមត្រូវ នៅចំពោះមុខបង្កង់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុនដោយការដឹងមុនរបស់ ព្រះ របៀបដែលផែនការរបស់ព្រះគឺ ថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនអ្នកប្រោសលោះ ហើយអ្នក ប្រោសលោះនេះអាចគ្រាន់តែជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះ នោះគឺជា ការសន្យារបស់ព្រះ ពីសូនច្បារអេដែន ថាព្រះយេស៊ូវនឹងនៅទីនេះ។ នៅទីនេះទ្រង់ គឺដូចជាបុរសម្នាក់ កើតពីស្ត្រីព្រហ្មចារី ប៉ុន្តែវាបានយកព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដើម្បី ប្រោសព្រះបន្ទូលនោះទៅកាន់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល បានរស់ឡើងវិញ ព្រះបន្ទូលបានរស់ឡើងវិញសម្រាប់ម៉ោងនោះ។ ពេលវេលាបានមកដល់ហើយ ដែលអ្នកត្រូវតែមានព្រះប្រោសលោះ។ ច្បាប់បានបរាជ័យ។ រឿងផ្សេងទៀតបាន បរាជ័យ។ ឥឡូវនេះ វាត្រូវការអ្នកប្រោសលោះ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះប្រោសលោះ ដែលបានសន្យា។ ទ្រង់ត្រូវបានប្រោសដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

57 ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណដដែលនោះដែលសណ្ឋិតលើទ្រង់ ដើម្បីធ្វើជាព្រះប្រោសលោះនៅសម័យនោះ ដែលយើងបានទទួលការសន្យានៅ ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើអ្នកក្លាយជាផ្នែកមួយនៃ ព្រះបន្ទូលនោះ អ្នកត្រូវបានប្រោសលោះជាមួយទ្រង់ ពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ដែលគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ គង់នៅក្នុងអ្នក ប្រោសជីវិតអ្នកដល់សម័យនេះ។ ហើយ វាក៏នឹងនៅគ្រាចុងក្រោយ ធ្វើឱ្យរូបកាយមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញ ធ្វើឱ្យ ពួកគេរស់ឡើងវិញ។ វាយកភាពអាប័អូរទៅឆ្ងាយពេលយើងមើលវា។ ហើយនោះ —ហើយនោះជាសេចក្តីពិត។ ឃើញទេ?

58 រួមនៅទីនេះ ប៉ុលបានបង្ហាញវាដល់យើង។ ឃើញទេ? “ប្រសិនបើ

ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងអ្នក នោះវានឹងប្រោសរូបកាយដែលរមែងស្លាប់របស់អ្នកឱ្យរស់ឡើងវិញ។” នេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយដែលបានលើកទ្រង់ឡើង ដែលបានប្រោសអ្នកជឿពិតទៅកាន់ជីវិតអស់កល្ប។ ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ សណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នកជឿប្រោសអ្នកជឿឲ្យមានជីវិតអស់កល្ប។

59 មានជីវិតតែមួយ ព្រះវិញ្ញាណអស់កល្បតែមួយ ជីវិតអស់កល្បតែមួយ ហើយនោះជាព្រះ។ ព្រះតែមួយអង្គគត់គឺអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយបន្ទាប់មកយើងដែលជាកូនរបស់ទ្រង់គឺជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ នោះគឺជាលក្ខណៈនៃការគិតរបស់ទ្រង់។ ហើយគំនិតត្រូវបានបង្ហាញហើយក្លាយជាពាក្យ។ បន្ទាប់មក បុគ្គលម្នាក់ៗនៅទីនេះ ដែលមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច គឺមុនកំណើតផែនដី នៅក្នុងការគិតរបស់ព្រះ។ វាជាវិធីតែមួយគត់ដែលវាអាច ពីព្រោះអ្នកគឺជាគុណលក្ខណៈ។ នោះជាការបង្ហាញនៃគំនិតមួយ បានក្លាយជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលបានយកជីវិត ហើយវាអស់កល្បជានិច្ច។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមានជីវិតអស់កល្ប។ នៅក្នុងគោលការណ៍ដូចគ្នាដែលព្រះរាជបុត្រាដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះ ជាព្រះប្រោសលោះ យើងក្លាយជាបុត្រាបុត្រីនៃព្រះ តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយនោះ ដោយការដឹងមុនអំពីព្រះដូចគ្នា។

60 សូមក្រឡេកមើលមនុស្សរាប់លាននាក់នៅលើផែនដីដែលមិនបានទទួលវានៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែតើយើងដឹងគុណយ៉ាងណានៅព្រឹកនេះ ដោយដឹងថាយើងមានភស្តុតាងផ្ទាល់និងភស្តុតាងពីព្រះគម្ពីរ ដែលយើងត្រូវបានរួមបញ្ចូលនៅក្នុងព្រឹកនៃការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងមកដល់ បុណ្យអ៊ីស្ទើរដ៏អស្ចារ្យ! យើងមានវាពិតប្រាកដ ឥឡូវនេះនៅក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់របស់យើង។ អ្នកដែលបានតម្កល់ទុកជាមុនគឺជាអ្នកដំបូង ជាការពិតដែលត្រូវបានប្រោសនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដើម្បីទាមទាររបស់ខ្លួន។

61 ឥឡូវនេះ មានសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏អស្ចារ្យមួយ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យបងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះព្យាយាមយល់ពីរឿងនេះ។ ឃើញទេ? នៅដើមដំបូង ព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យ ទ្រង់មិនមែនជា “ព្រះ” នោះទេ។ ទ្រង់គឺជាអង្គដ៏អស់កល្ប។ ព្រះជា “វត្ថុនៃការថ្វាយបង្គំ”។ ទ្រង់គ្មានអ្វីត្រូវថ្វាយបង្គំទ្រង់ទេ។ គ្មានទេ—គ្មានទេវតា គ្មានអ្វីសោះ។ មានតែព្រះតែមួយអង្គគត់ គឺអស់កល្បជានិច្ច។ ប៉ុន្តែ ដើម្បី

ក្លាយជាព្រះ ត្រូវតែមានអ្វីមួយដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់ ដូច្នោះទ្រង់បានបង្កើតទេវតា និង សត្វលោក និងចេត្រូប៊ីនជាដើម ដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ផែនការដ៏អស្ចារ្យរបស់គាត់ ចាប់ផ្តើមលាតត្រដាង។

62 ប៉ុន្តែសូមចាំថា អ្នកនៅក្នុង—ឋានៈដែលអ្នកមាននៅព្រឹកនេះ ប្រសិនបើអ្នក មិននៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ អ្នកមិនមែនឥឡូវនេះទេ។ សម្រាប់អ្នក មានផ្នែកខ្លះ នៅក្នុងអ្នក នោះគឺអស់កល្បជានិច្ច ហើយអស់កល្បជានិច្ចជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះ។ ហើយនៅក្នុងព្រះគឺជាការគិតរបស់ទ្រង់អំពីអ្នកកំណត់កន្លែងដែលអ្នកឥឡូវនេះ។ នៅក្នុងការគិតរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំបានឈរនៅធីតានៅព្រឹកនេះ ពីព្រោះទ្រង់គ្មានដែន កំណត់ ហើយដឹងអ្វីៗទាំងអស់។ ដូច្នោះទ្រង់អាចប្រាប់ពីទីបញ្ចប់តាំងពីដើមដំបូង ពីព្រោះទ្រង់គឺអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយអ្នកជាកូនប្រុសរបស់ព្រះឬជាបុត្រីរបស់ ព្រះ បន្ទាប់មកអ្នកនៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់នៅដើមដំបូង។

63 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយអ្នកនៅ លើផែនដី ដើរនៅទីនេះជាមនុស្សមានបាប នៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកមានអ្វីមួយ។ អ្នក មិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងស្រែកឃ្លាន។ ខ្ញុំបានឮបងប្រុសប្រេ សប៊ីធើរៀន ខ្ញុំបានឮ—បាទីស្ទនិយាយអំពី នៅខាងក្រោយនោះ គាត់គឺជា—ហ្វ្រី លបាទីស្ទ អធិប្បាយកន្លែងដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ថាអ្នក មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក អ្វីមួយដែលអ្នកមិនដែលដាក់នៅទីនោះ។ វាជាអ្វីមួយដែល អ្នកមិនអាចប្រាថ្នាចង់នៅទីនោះ។ វាជាអ្វីដែលផ្ទុយនឹងធម្មជាតិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ អ្នក។ វាជាការដឹងមុនរបស់ព្រះ ដែលកើតឡើង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

64 ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដើម្បីក្លាយជាអម៉ាញូ អែល ការបង្ហាញពេញលេញរបស់ព្រះនៅក្នុងមនុស្ស។ ហើយទ្រង់បានរកឃើញ ទ្រង់នៅក្នុងការគោរពប្រតិបត្តិដ៏ល្អឥតខ្ចោះចុះនៅទន្លេយ៉ែដាន់ ដោយបានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកដោយហោរានោះ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានស្តាប់បង្គាប់ ទ្រង់ ហើយបានដើរចេញពីទឹក នោះស្ថានសួគ៌បានបើកទៅកាន់យ៉ូហាន។ ហើយ គាត់បានឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះពីស្ថានសួគ៌ ដោយនិយាយថា “នេះជាកូន ស្ទួនភ្នាអេញ ជាទីពេញចិត្តអេញណាស់។” ឃើញទេ? ការស្តាប់បង្គាប់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ព្រះវិញ្ញាណបានស្វែងរកទ្រង់ ដោយស្តាប់បង្គាប់។

65 អូ បុរសឬស្ត្រីរង្វេង ព្រឹកនេះ នៅពេលដែលអ្នកកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ហើយ

មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកប្រាប់អ្នកថា នេះជាការត្រឹមត្រូវ វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ កំពុងស្វែងរកអ្នក ដើម្បីនាំអ្នកទៅកាន់ចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិតនៃម៉ោងនេះ ដែល យើងកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ មិនមែនជាម៉ោងដែលបានកន្លងផុតទៅទេ គឺម៉ោង ឥឡូវនេះ។

66 មានមនុស្សរាប់ពាន់នាក់នៅទីនោះដែលបានគោរពតាមមួយម៉ោងបានកន្លង ផុតទៅ។ ប៉ុន្តែមានសម័យកាលបច្ចុប្បន្ន នោះគឺជាពេលដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវ លេចមក ហើយមានព្រះបន្ទូល។ នៅទីនោះមានមនុស្សឈរ។ ហើយនៅទីនេះ គឺជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះដែលកើតឡើង ដើម្បីបញ្ជាក់ថានោះជាសេចក្តីពិត។

67 ហើយក្នុងនាមជាប្រជាជនពេនទីកុស្ត ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ ថា យើងកំពុងឈរនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ជាកន្លែងដែលព្រះបានសន្យាថាទ្រង់នឹងចាក់ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់លើគ្រប់មនុស្សទាំងអស់ ហើយកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ទ្រង់ គួរតែទាយ។ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែល ជឿ។” ដល់ម៉ោងហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យការបង្កើតនោះនៅក្នុងអ្នក។

68 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅទីនេះ មិនយូរប៉ុន្មានទេ វាស្តាប់ទៅដូចជាគួរឱ្យ ខ្លាចបន្តិច ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនមែនសម្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះ។ កសិករដែលដាក់ ឥន្ទ្រី ឬកំណត់មេមាន់ ហើយមានពងឥន្ទ្រី។ អ្នកវាល់គ្នាជាច្រើននៅចាំរឿងរបស់ ឥន្ទ្រីចាស់ដែលផ្តល់កំណើតឱ្យ—នេះ...ឬមេមាន់ផ្តល់កំណើតនៅទីនេះដល់មាន់ នេះ ឬ—ឬ—ឬស៊ុតរបស់ឥន្ទ្រីនៅក្រោមស្លាបមាន់របស់នាង។ ឃើញទេ? វាជា បរិយាកាស។

69 ព្រះវិហារប្រេសប៊ីធៀន ព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ ព្រះវិហារបាទីស្ទ ណាមួយនៃ ពួកគេអាចភ្ជាប់ឥន្ទ្រីទាំងនេះ។ ប្រាកដណាស់។ វាជាបរិយាកាសដែលធ្វើវា។ ដូចដែលលោកបណ្ឌិត ប៊ុសស្ទ ធ្លាប់និយាយថា “អ្នកអាចយកស៊ុតមាន់មួយ ហើយដាក់វាលើ...នៅក្រោមកូនឆ្កែ ហើយចងវាចុះ កូនឆ្កែនឹងញាស់កូនមាន់។” ហេតុអ្វី? វាជាបរិយាកាស។ ហើយនៅពេលដែលក្រុមជំនុំឬក្រុមណាមួយនឹង ប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយអធិស្ឋានរហូតដល់ពួកគេបោះបង់ចោលគោលលទ្ធិនិងអ្វីៗ របស់ពួកគេ ហើយមើលទៅត្រង់នៅចំពោះមុខព្រះ វានឹងបញ្ចេញឥន្ទ្រីដូចដែលខ្ញុំ កំពុងឈរនៅទីនេះ។

70 នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាក្រុមអ្នកជំនុំព្រះបានធ្វើ ដោយព្យាយាម

បំបែកបរិយាកាស។ យើងកំពុងមានត្រកូលពេក។ មួយជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះនិងនោះ។ ចូរបំបែកបរិយាកាសហើយទទួលយកបរិយាកាសនៅក្នុងការថ្វាយបង្គំនៅស្ថានសួគ៌។ ទទួលបានបរិយាកាសល្អ ឥន្ទ្រីនឹងកើតមក ហើយ—និងចេញពីព្រះវិហារណាមួយ គ្រប់ទីកន្លែង។

71 ហើយឥន្ទ្រីតូចនេះបានដើរជាមួយមេមាន់ជាយូរណាស់មកហើយ ប៉ុន្តែ—ការស្រែកគឺថាម្នាក់ណាស់។ គាត់មិនយល់ពីអ្វីដែលមេមាន់មានន័យទេនៅពេលដែលនាងកោសនៅក្នុង—នេះ—កាកសំណល់នៃលាមកសត្វនៅក្នុង—នៅក្នុងទីធ្លា។ ហើយនោះមិនមែនជាអាហារសម្រាប់គាត់ទេ។ ហើយនាងស៊ីសត្វល្អិត ជាដើមដែលឥន្ទ្រីមិនស៊ី។ ដូច្នេះវាហាក់ដូចជាថាម្នាក់សម្រាប់គាត់។ ហើយគាត់ជាកូនទាដ៏អាក្រក់ គាត់មិនមែននិយាយពាក្យប្រមាថនេះទេ ប្រហែលជាគាត់ជាប្រុសវិលបាទីស្ទ ហើយ ប៉ុន្តែអ្វីមួយនៅលើលំដាប់នោះ ឬប្រុសបីជើរៀន។

72 ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ ថ្ងៃមួយមួយរបស់គាត់បានដឹងថានាងបានដាក់ពងមួយ។ ត្រូវតែមានកូននៅកន្លែងណាមួយ។ ដូច្នេះនាងបានបោះស្លាបធំរបស់នាងចូលទៅក្នុងខ្យល់ ហើយនាងបានស្វែងរក ហើយនាងស្វែងរក ដោយស្រែកដល់អស់សំឡេងរបស់នាង។ ហើយថ្ងៃមួយ នាងបានឆ្លងកាត់ចម្ការ។ ហើយនៅពេលដែលឥន្ទ្រីតូចនេះបានឮការស្រែកដែលធ្លាប់ស្គាល់នេះ គាត់មិនដែលឮវាពីមុនមកទេ ប៉ុន្តែគាត់បានដឹងថាវាសមនឹងគាត់ដូចជាស្រោមដៃនៅលើដៃ។ ហើយគាត់ដឹងថានោះជាមួយរបស់គាត់។ នាងដឹងថានោះជាកូនប្រុសរបស់នាង។ នាងបានស្វែងរកគាត់។

73 ដូច្នេះ ព្រះនៅគ្រប់សម័យកាល បានតែងតាំងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់សម្រាប់សម័យនោះ ដែលជាសារសម្រាប់សម័យនោះ។ ហើយពួកគេអាចមានច្បាប់និងអ្វីដែលពួកគេចង់បាន។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលម៉ោងនោះមកដល់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះ ដែលកាលពីដើមបានគិតនិងនិយាយចេញសម្រាប់សម័យកាលនោះ ព្រះវិញ្ញាណនោះតាមប្រមាញ់ស៊ុតនោះ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានឮសារនោះ គ្មាននិកាយក្រុមជំនុំណានឹងកាន់វាឡើយ។ វានឹងកើនឡើងដល់កម្ពស់។ វាត្រូវតែ។ វាជាបក្សីខុសគ្នា។ វាជាសត្វផ្សេងៗ គាត់ជាសត្វឥន្ទ្រី ហើយគាត់នឹងឮសំឡេងស្រែក។ “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។”

ដូចដែលនរណាម្នាក់បាននិយាយថា បងប្រុសរីលៀម “អាហារចៀម។”

74 “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកពួកវានឹងមិនតាមទេ។” មិនថាក្រុមជំនុំស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណាទេ ហើយតើវាមានឈ្មោះល្បីប៉ុណ្ណា។ “នៅពេលដែលចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ” ដែលជាព្រះបន្ទូល “ជនចម្លែកពួកវានឹងមិនដើរតាមឡើយ។” ពួកគេនឹងទៅត្រង់ទៅព្រះបន្ទូលនោះ ហើយអាចធ្វើវាបាន។ វាដូចជា—មួយ—មេដៃក។

75 ថ្ងៃមួយ នៅរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា ខ្ញុំកំពុងទៅមើលរោងម៉ាស៊ីនកិនដែក ហើយផ្អែកព្រឹកបន្តិចឡើង។ ហើយគ្រប់គ្នាបានដោះអាវរបស់ពួកគេចេញ ហើយចាប់ផ្តើមបោស...ចេញពីក្រឡឹងរបស់ពួកគេ ចេញទៅកណ្តាលកម្រាល កោរសក់ដែលពួកគេបានធ្វើពេញមួយថ្ងៃ។ ហើយខ្ញុំកំពុងដើរជាមួយបុរសដែលកំពុងនាំខ្ញុំឆ្លងកាត់ ហើយគាត់បាននិយាយថា “មើលរឿងនេះ។” ដូច្នេះហើយ មនុស្សគ្រប់រូបបានដាក់—កៅអីអង្កុយរបស់គាត់នៅលើ—ឡើងលើតុ ដើរចេញទៅ។

76 នៅខាងក្រោយគាត់បានប៉ះប៉ូតុងតូចមួយ។ ហើយនៅទីនេះមានមេដៃកដ៏ធំមួយឆ្លងកាត់ ហើយវាបានរើសយកដែកដែលការពេញពីបំណែកទាំងនោះឥឡូវនេះ ហើយចេញទៅ។ វាដកម៉ាញេទិកវា វាបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងពែង។ ហើយត្រូវបានរលាយទៅជាបំណែកផ្សេងទៀត—នៃទំនិញដូចគ្នា អ័ក្សប្រអូដែលពួកគេកំពុងសាងសង់។

77 ហើយខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះហើយមើលវា រហូតដល់ខ្ញុំ—ខ្ញុំទើបតែបាត់បង់ខ្លួនឯង។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឆ្ងល់អ្វីមួយ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើវាជាអ្វី លោក?”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំកត់សម្គាល់ឃើញថាមួយចំនួនមិនឡើងទេ។”

78 គាត់បាននិយាយថា “វាជាអាណុយមីញ៉ូម ហើយមេដៃកមិនត្រូវបានម៉ាញេទិចទៅនឹងអាណុយមីញ៉ូមទេ។”

79 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញ។” ហើយគាត់បាននិយាយថា...បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកសម្គាល់ឃើញថា មានដែកមួយដាក់នៅជាប់។”

“ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ បាទ វាត្រូវបានបិទ។”

80 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញ។” ហើយនៅពេលដែលគាត់យកវាចេញ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមានអ្វីកើតឡើង នៅទីនោះ?”

81 និយាយថា “វាត្រលប់ទៅម៉ាស៊ីនកិនវិញ ចាក់ចេញតាមពែងកូឡា ហើយ ត្រលប់មកវិញហើយធ្វើកងមួយទៀត។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់!” នោះហើយជាវា។ ឃើញទេ?

82 មានមេដែកដ៏អស្ចារ្យមួយនៅលើមេឃ ដែលព្រះនៅថ្ងៃណាមួយនឹងប៉ះ ម្រាមដៃរបស់ទ្រង់។ គ្មានអ្នកណាដឹងពីពេលវេលាដែលទ្រង់នឹងយាងមក ទេ សូម្បីតែទេវតានៃស្ថានសួគ៌ក៏មិនដឹងដែរ។ មានតែព្រះទេដែលដឹង។ ប៉ុន្តែ មានការតុបតែងមួយចំនួនដែលចេញពីព្រះគម្ពីរ ត្រីស្ថានព្រះគម្ពីរ អ្នកជឿសម្រាប់ ម៉ោងនេះ។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេប្រហែលជាមានអ័ក្សត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃ ផ្សេងទៀត។ នេះប្រហែលជាផ្នែកផ្សេងទៀត។ វាកំពុងបន្តបង្កើតរបបដ៏ធំរបស់ ព្រះ។ ប៉ុន្តែវានឹងត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្នុងសក្តានុពលនៃពែងដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ ហើយចាក់ចេញម្តងទៀតទៅក្នុងរូបរបស់ព្រះ។ ហើយគ្រាន់តែអ្នកដែលត្រូវបាន មេដែកទៅវានឹងត្រូវបានលើកឡើង។ អូ របៀប...តើវាជាឯកសិទ្ធិយ៉ាងណាដែរ ដើម្បីដឹងថាមានអ្វីមួយនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញដែលទាក់ទងនឹងយើង!

83 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ទទួលស្គាល់ការត្រាស់ហៅនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលគាត់ជាផ្នែកមួយ។ ហើយវាជាឥន្ទ្រទៅឥន្ទ្រី។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើម្តាយនោះ នឹងស្រែកដូចជា—សត្វក្អែក គាត់មិនដែលស្គាល់វាទេ។ គាត់ក៏ធ្លាប់បានសម្រាក នៅក្នុងចម្ការដែរ។ ប៉ុន្តែវាជាការស្រែករបស់សត្វឥន្ទ្រី។ មានអ្វីមួយនៅខាងក្នុងមិត្ត តូចនោះ ដែលគាត់ដឹងថាគាត់ជាឥន្ទ្រី។

84 ហើយរឿងដូចគ្នាគឺជាមួយអ្នកជឿពិតទាំងអស់។ នៅពេលដែលការអធិប្បាយ នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះចេញមក ហើយត្រូវបានបញ្ជាក់និងបង្ហាញថាវាជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់ម៉ោងនេះ បន្ទាប់មកមានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកជឿ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាឪពុករបស់គាត់ស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណាចំពោះព្រះវិហារ ឬម្តាយរបស់គាត់ ស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណា ឬដីដូនជីតារបស់គាត់ ហើយប្រសិនបើព្រះវិហារនោះកំពុង បង្រៀនផ្ទុយនឹងម៉ោងនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃសារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មាន អ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ដែលស្រែកចេញ។ គាត់នឹងចាកចេញពីចម្ការ។ គាត់ត្រូវតែធ្វើ វា។ មានប្រហែលជាមិនអីទេនៅថ្ងៃណាមួយ ប៉ុន្តែនេះគឺជាម៉ោងឥន្ទ្រី។ ឃើញទេ? វា—វាខុសគ្នា។ មានអ្វីមួយ នោះគាត់ត្រូវតែចាកចេញពីទ្រុងចាស់ ហើយហោះទៅ ពណ៌ខៀវ។ បន្ទាប់មករូបកាយនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានប្រោស ហើយបាននាំមក

ដោយព្រះវិញ្ញាណនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ទៅកាន់ការគោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

85 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ តំណាងដូចជាត្រី ហោះលើដី ហើយរកឃើញអ្នកជឿ “គ្មាននរណាម្នាក់អាចមករកខ្ញុំបានទេ គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានទេ លុះត្រាតែទ្រង់ចង់ ទាំងអស់ដែលព្រះវិបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមករកខ្ញុំ ប៉ុន្តែគ្មានអ្នកណាអាចមកដោយខ្លួនឯងបានទេ” វាមិនមែនជាការគិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកទេ គំនូរផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក វាជាព្រះដែលគួរ។ ឃើញទេ? “អស់អ្នកដែលព្រះវិបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។”

86 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅលើផែនដី ដោយសម្លឹងមើលបុគ្គលទាំងនោះដែលព្រះបានតែងតាំងឱ្យមានជីវិតនៅសម័យនេះ។ ហើយនៅពេលដែលវារកឃើញវា វាធ្វើដូចជាអ្វីដែលបានធ្វើនៅលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រាដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះដែលបានប្រោសលោះយើងទាំងអស់គ្នា។ វាចុះមក ហើយយកកន្លែងតាំងលំនៅរបស់វាចូលទៅក្នុងជីវិតមនុស្ស ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ បាននាំមកនូវអំណាចនៃការប្រោស។ ឥឡូវនេះ អំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញដែលមកលើព្រះយេស៊ូវបានប្រោសទ្រង់ឲ្យបង្ហាញរាល់ការសន្យានៃព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនោះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលយាងមកសណ្ឋិតលើយើងនៅថ្ងៃនេះ បើវាមិនមែនជាវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចំអកទេ ប្រសិនបើវាមិនមែនជាអារក្សចំអកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ប៉ុន្តែជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិត។ វានឹងបង្ហាញពីការសន្យានៃម៉ោងនេះ។

87 នៅពេលដែលវាបានធ្លាក់មកលើលោកលូធើ វាបានបង្ហាញពីការសន្យានៃម៉ោងនោះ។ នៅពេលដែលវាបានធ្លាក់មកលើវេសលី វាបានបង្ហាញពីការសន្យានៃម៉ោងនោះ។ នៅពេលដែលវាធ្លាក់នៅថ្ងៃនេះ វាបង្ហាញពីការសន្យានៃម៉ោងនេះ។ នៅពេលដែលវាបានធ្លាក់មកលើលោកម៉ូសេ វាបានបង្ហាញពីការសន្យានៃសម័យនោះ។ បានធ្លាក់មកលើណូអេ វាបង្ហាញពីការសន្យានៃសម័យនោះ។ នៅពេលដែលវាបានធ្លាក់មកលើព្រះយេស៊ូវ វាបង្ហាញពីការសន្យានៃសម័យនោះ។ ឃើញទេ?

88 វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមក ដើម្បីប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ធ្វើឱ្យមនុស្សទាំងនោះមានជីវិតដែលត្រូវបានតែងតាំងជាមុនពីព្រះដើម្បីនៅក្នុងការ

លើកឡើង។ ចំណាំ។ នោះគឺប្រសិនបើគាត់ជាឥន្ទ្រីពិត គាត់នឹងយល់ពីសារ
នៃសម័យកាល ប្រសិនបើគាត់ជាឥន្ទ្រីពិត។ ឥឡូវនេះ ឥន្ទ្រីតូចប្រហែលជា
នៅក្នុងចម្ការ កំពុងតែស៊ីអស់ហើយ ប៉ុន្តែគាត់—គាត់ដឹងថាវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។
ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានឮសេចក្តីពិត នោះគាត់បានទទួលសេចក្តីពិតនេះ។
ឥឡូវនេះ នៅក្នុងយ៉ូហាន១៤...

89 យ៉ូហាន ៥:២៤ ជាជាង ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ដោយនិយាយបែបនេះ
“អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក មានជីវិត
អស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូលមកក្នុងទីជំនុំជំរះឡើយ គឺបានឆ្លងផុតពី
សេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិតវិញ។” គ្រាន់តែគិតថាតើវាសាមញ្ញប៉ុណ្ណា “អ្នកណាដែល
ជឿ។” ឥឡូវនេះ វិធីត្រឹមត្រូវនៃការនិយាយបែបនោះ “អ្នកណាដែលយល់។”

90 ឥឡូវនេះ អ្នកចេញទៅតាមផ្លូវហើយនិយាយទៅកាន់ស្រីពេស្យានេះ “អ្នកជឿ
ទេ?”

“ប្រាកដណាស់។”

“តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ?”

“ប្រាកដណាស់។”

“បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក?”

“ប្រាកដណាស់។”

91 ចុះទៅអ្នកប្រមឹកនិយាយថា “អ្នកឮទេ? ឮគ្រូអធិប្បាយនោះ?”

“បាទ។”

“អ្នកជឿទេ?”

“ប្រាកដណាស់។” ឃើញទេ?

92 ប៉ុន្តែ “អ្នកណាដែលយល់ អ្នកណាដែលស្តាប់កន្លែងរបស់ខ្លួននៅក្នុងម៉ោង
នេះ អ្នកណាដែលស្តាប់ព្រះបន្ទូលខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក
នោះមាន” (បច្ចុប្បន្នកាល) “ជីវិតអស់កល្ប។ នឹងមិនចូលមកក្នុងការជំនុំជំរះ
ឡើយ ប៉ុន្តែបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។” បន្ទាប់មកនៅពេលដែល
ជីវិតអស់កល្បថ្មីនេះស្ថិតនៅក្នុងអ្នក វាគឺជាសក្តានុពល ឬភាពស្មោះត្រង់របស់អ្នក
ដែលត្រូវបានប្រោសពីជីវិតរមែងស្លាប់ទៅជាអមតៈ។

93 ខ្ញុំសូមនិយាយម្តងទៀត។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនេះបានរកឃើញអ្នកបុគ្គល ហើយបានមកសណ្ឋិតលើអ្នក វាគឺជាសក្តានុពលនៃមរតកដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក ដែលព្រះបានគិតពីអ្នក។ ហើយបានបង្កើតឡើងសម្រាប់អ្នកតាំងពីមុនកំណើតពិភពលោក។ នោះគឺជាសក្តានុពលរបស់អ្នក។

94 ដូចជាប្រសិនបើអ្នកសុំដើមឈើអុកឱ្យខ្ញុំ ហើយខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវផ្លែមួយ។ ឥឡូវនេះ—នេះ—ជីវិតសម្រាប់ដើមឈើអុកគឺនៅក្នុងផ្លែឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវរង់ចាំរហូតដល់វាធំឡើង។

95 យើងក៏ដូច្នោះដែរ។ នៅពេលដែលអ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះ វាជាសក្តានុពលរបស់ព្រះកំពុងរង់ចាំអ្នក ដែលត្រូវបានទទួលស្គាល់អ្នករួចហើយ។ ហើយអ្នកត្រូវបានដោចណាំដោយព្រះវិញ្ញាណនៃការសន្យារបស់ព្រះ ចូលទៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ នៅពេលដែលព្រះទតមើលកាលវ៉ារី ហើយបានឃើញព្រះយេស៊ូវសុគត ទ្រង់មិនត្រឹមតែ...ទ្រង់បានសុគតសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់រូបកាយដែលជាព្រះបន្ទូល ក្រុមជំនុំដែលជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអស់មួយជីវិតមិនថាវាជាជើង រាងកាយ ក្បាល ឬកន្លែងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? វាជា... ព្រះគ្រីស្ទបានបង្ហូរឈាមនិងសុគត។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទតមើលទ្រង់ បានឃើញការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ហើយក្រុមជំនុំបានលើកឡើងជាមួយទ្រង់នៅថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្លាម។

96 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកប្រមូលទាំងអស់នេះជាមួយគ្នា ព្រោះខ្ញុំមានអ្វីមួយនៅទីនេះបន្តិច ខ្ញុំចង់និយាយថា បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

97 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ វាជាការស្មោះត្រង់ ឬសក្តានុពល។ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បន្ទាប់មកគឺស្ថិតនៅក្នុងអ្នក សក្តានុពលរបស់វា។

98 សូមកត់សម្គាល់ អ្នក—ឥឡូវនេះអ្នកកំពុងធ្វើដំណើរទៅកាន់ការរស់ឡើងវិញពេញលេញ។ គ្មានដើមឈើណាដុះឡើងពេញមួយយប់។ វាត្រូវតែរីកចម្រើននៅពេលដែលយើងរីកចម្រើននៅក្នុងព្រះគុណនិងចំណេះដឹងរបស់ព្រះ។ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ ដូចជាក្រុមជំនុំពោធិ៍កុស្ត បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាចាប់ផ្តើម

រីកចម្រើន។ អរិយៈបានស្លាប់។ ពួកគេបានកាត់វាចេញ។ ប៉ុន្តែដើមឈើនៅតែរីក
ដុះដាល នៅតែបន្ត ពីព្រោះវាត្រូវតែមកដល់ការរស់ឡើងវិញ។

99 ពួកគេត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ ដើម្បីប្រោសព្រះបន្ទូលដល់អ្នក
ដែលជាអ្នកជឿ។ ព្រះបន្ទូលបន្តរស់ឡើងវិញ ដូចដែលអ្នកមកដល់អរិយៈទីមួយ
អរិយៈទីពីរ អរិយៈទីបី ឡើង។ វាគ្រាន់តែបន្តរស់ឡើងវិញ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ
បន្តប្រោសអ្នក។

100 ចំណាំថា ពេនទីកុស្ត រាងកាយរបស់ពួកគេត្រូវបានប្រោសដោយជីវិតថ្មី
ដែលពួកគេបានទទួល។ នោះធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ខាងជំនឿ។ គិត។ ឥឡូវនេះ
នៅទីនេះមានបុរស អ្នកនេសាទ អ្នកប្រមូលពន្ធ ស្រ្តីតូចៗដ៏រាបទាបរបស់...និង
គ្រាន់តែជាស្រ្តីមេផ្ទះធម្មតា ក្មេងស្រីព្រហ្មចារីតូចៗ។ ពួកគេជាអ្នកជឿ។ ពួកគេជឿ
ថានេះជាការពិត។ ពួកគេជឿថា នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគត (ពួកគេបាន
ជឿលើទ្រង់។) ហើយបានរស់ឡើងវិញ ពីការស្លាប់ ពួកគេជឿថានោះជាទីបន្ទាល់
ពិតប្រាកដរបស់ព្រះ ថាទ្រង់បានប្រោសទ្រង់ឱ្យមានជីវិត។

101 ឥឡូវនេះ ពួកគេឡើងទៅ ដល់ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ដើម្បីទទួលការដាក់ស្តែង
របស់ពួកគេ។ តើអ្នកដឹងថាការដាក់ស្តែងគឺជាអ្វីទេ? គឺនៅពេលដែលអំពើត្រូវបាន
ជម្រះ។ ពួកគេបានឡើងទៅទីនោះដើម្បីទទួលការដាក់ស្តែងរបស់ពួកគេ។ ហើយ
ពួកគេបានប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ ឬអ្វីដែលជាការរំភើបចិត្ត! ពួកគេបានទិញដី ត្រូវ
បានទិញសម្រាប់ពួកគេ។ ពួកគេបានទទួលវា។

102 តើវាពិតឬអត់? “យើងបានឃើញទ្រង់ងើបឡើង ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ចុះយើងវិញ?
យើងជាសាក្សី។ យើងឈរហើយឃើញបុរសនោះត្រូវគេឆ្កាង។ យើងបានឃើញ
ពពកមកលើផែនដី ហើយធ្វើឱ្យមេយងងឹត។ ហើយ—ផែនដីរញ្ជួយហើយញ័រ វា
មានការក្រាបដោយសរសៃប្រសាទ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែល...ពួកគេដាក់ទ្រង់
នៅក្នុងផ្នូរ។ ពួកគេបានយកលំពែងដាក់ក្នុងចិត្ត ហើយពួកគេបានយកព្រះសព
របស់ទ្រង់ចុះ ហើយដាក់ក្នុងផ្នូររបស់យ៉ូសែប អារីម៉ាធា។”

103 ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានរកឃើញថា នៅថ្ងៃទីបី ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។
ហើយដូចដែលសិស្សបាននិយាយថា “យើងជាសាក្សីនៃការនេះ។ យើង
បានឃើញទ្រង់ងើបឡើង។ យើងដឹងថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។”

104 ឥឡូវនេះតើវាបានធ្វើអ្វី? នោះបានដកការភ័យខ្លាចទាំងអស់។ កុំឆ្ងល់ថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “កុំខ្លាចអី។ ខ្ញុំគឺជាទ្រង់ដែលបានស្លាប់ ហើយមានជីវិត ជារៀងរហូត។” ឃើញទេ? វាបានដកការភ័យខ្លាចទាំងអស់ចេញ នៅពេលដែល ពួកគេធ្វើដូច្នោះ។

105 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានឡើងទៅពោនទីកុស្ត នៅទីនោះ ពួកគេបានទទួលអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ គឺជាអំណាចដែលធ្វើឲ្យ ពួកគេមានជីវិត។

106 ឥឡូវនេះមានកន្លែងដែលខ្ញុំគិតថា បងប្អូនប្រុសប៊ីធើរៀននិងមេតូឌីស្ទ អ្នកទទួលបានសក្តានុពលលើការជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែមិនទាន់ មកដល់នៅឡើយទេ។ នោះជាការបោសសម្អាត។

107 ព្រះបានប្រទានការសន្យាដល់អំប្រាហាំ។ លោកអំប្រាហាំបានជឿព្រះ ហើយ បានរាប់គាត់ថាជាសុចរិត។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបោះត្រាកិច្ចព្រមព្រៀងដោយត្រានៃការ កាត់ស្បែក។

108 ហើយព្រះប្រទានឱ្យអ្នកនូវការសន្យា ដ៏មានសក្តានុពលថាអ្នកនឹងទទួល បានវា ហើយអ្នកនឹងត្រូវបានលើកឡើង រាងកាយនេះនឹងត្រូវបានលើកតម្កើង ជាមួយទ្រង់នៅពេលចុងក្រោយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ អ្នកត្រូវតែទទួលបានការ បោសសំអាតលើទង្វើនោះ។ ហើយការបោសសំអាតគឺនៅពេលដែលអ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលប្រឆាំងនឹងវាត្រូវបានវាយចេញ ហើយអ្នកទទួលបានចំពោះវា។ អ្នកមាន ត្រា។ វាជារបស់អ្នក។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺនៅលើវាជារបស់អ្នក។ អាម៉ែន។

109 ហើយនៅពេលដែលយើងជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ព្រះអង្គសង្គ្រោះ របស់យើង ហើយប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយឡើងមកជឿទ្រង់ ព្រះទទួលស្គាល់ការប្រែចិត្តនិងជំនឿរបស់យើងចំពោះទ្រង់ ហើយបញ្ជូនចុះ។ ហើយជំនឿគឺជាការធានា។ វាជាការធានាថា អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានប្រឆាំងនឹងអ្នក អ្នកបានប្រែចិត្តយ៉ាងហ្មត់ចត់។ ហាលេលូយ៉ា! ហើយទ្រព្យសម្បត្តិត្រូវបានទិញ ហើយអ្នកកាន់ជំនឿសម្រាប់ការធានា។

110 អនុញ្ញាតឱ្យនរណាម្នាក់ព្យាយាមដកអ្នកចេញពីទឹកដី និយាយថាគាត់ ជាកម្មសិទ្ធិ ហើយអ្នកជាមួយនឹងជំនឿនៅក្នុងដែររបស់អ្នក។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់

ព្យាយាមធ្វើវា។ មិនមានច្បាប់នៅក្នុងទឹកដីអាចធ្វើបានទេ ពីព្រោះអ្នកកាន់ជំនឿ។

111 ហើយគ្មានអារក្ស គ្មានព្រះវិហារ ឬទ្រឹស្តីណាមួយដែលអាចលើសពីព្រំដែននៃភស្តុតាងនិងជំនឿរបស់ព្រះ ថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទទួលស្គាល់យើងនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ យើងគ្រាន់តែប្រាកដថានឹងលើកឡើងដូចដែលទ្រង់បានលើកឡើង ពីព្រោះសក្តានុពលយើងបានលើកឡើងរួចហើយនៅក្នុងទ្រង់។ អាម៉ែន។

112 រឿងចាស់...តើវាធ្វើអ្វីដល់រូបកាយរមែងស្លាប់របស់យើង? វាប្រែគំនិតរបស់យើង ផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់យើង។ វាកំណត់សេចក្តីស្រឡាញ់របស់យើងលើអ្វីដែលនៅខាងលើ។ ហើយការជក់បារី ជីកស្រា ល្បែងស៊ីសង រឿងដែលអ្នកធ្លាប់ធ្វើ គឺស្លាប់។ វានៅក្រោមអ្នក។

113 ហើយអ្នកត្រូវបានប្រោស។ ហើយអំណាចនៃការប្រោសនេះនាំរាងកាយរបស់អ្នកចូលទៅក្នុងស្ថានភាពលើកឡើងរួចហើយ។ សូមកត់សម្គាល់មនុស្សពេនទីកុស្តនៅទីនោះ នៅពេលដែលពួកគេបានប្រោសដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ស្តាប់ខ្ញុំ។ នៅពេលដែលក្រុមពេនទីកុស្តទាំងនោះនៅទីនោះ នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានទទួលទង្វើជំនឿរបស់ពួកគេពីព្រះ ប្រាកដណាស់ វាបានលើកតម្កើងព្រលឹងរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានស្រែក។ ពួកគេបានឃើញអណ្តាតភ្លើងដាច់ចេញពីគ្នាលើពួកគេម្នាក់ៗ។ ហើយវាបានធ្វើឲ្យរាងកាយរបស់ពួកគេរស់ឡើងវិញរហូតដល់ពួកគេមិនអាចសូម្បីតែនិយាយជាភាសានៅលើផែនដីបានទៀតទេ។ វាបានជំរុញរាងកាយរបស់ពួកគេទៅជាភាសាស្ថានសួគ៌ កន្លែងដែលពួកគេនឹងទៅ។ ការប្រោសអំណាចរបស់ព្រះបានអង្រួនរូបកាយរមែងស្លាប់របស់ពួកគេដូច្នោះរហូតដល់ភាសារមែងស្លាប់ទាំងមូលរបស់ពួកគេត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ផ្លាស់ប្តូរទៅជាភាសាអមតៈ។ តើអ្វីទៅជាអំណាចនៃការប្រោស! អ្វី? អ្វីមួយដែលជាកម្មសិទ្ធិ។

114 “ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក វាក៏នឹងធ្វើឱ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញដែរ។” បន្ទាប់មកយើងត្រូវបានប្រោសដោយអំណាចនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។

115 អណ្តាត ប្តូរទៅជាភាសាស្ថានសួគ៌ថ្មី ដើម្បីនិយាយទៅកាន់ពួកគេ ការលើកឡើង ឡើងចូលទៅក្នុងបរិយាកាសខុសពីអ្វីដែលពួកគេធ្លាប់រស់នៅ។ ផង

ដែរ ជាមួយនឹងការប្រោសជីវិតថ្មីសម្រាប់ពួកគេ ដែលចូលមកក្នុងពួកគេ វាបានធ្វើឱ្យមានភាសារបស់ពួកគេ។ ពួកគេនិយាយភាសាថ្មី។ អូ បាទ!

116 ឥឡូវនេះមើលពួកគេ។ វាក៏ត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីផ្តល់ឱ្យពួកគេ បន្ទាប់ពីជំនឿនេះ វាត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវរាល់ការសន្យាដែលមាននៅលើមូលដ្ឋាន។ រាល់ការសន្យានៅលើមូលដ្ឋាននៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលត្រូវបានសន្យានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ អំណាចនៃការប្រោសត្រូវបានផ្តល់ឱ្យពួកគេ ដើម្បីប្រោសការសន្យានោះដល់ពួកគេ។ ដូច្នេះពួកគេបានដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេបានជាសះស្បើយ។ ពួកគេនិយាយភាសាថ្មី។ ពួកគេបានធ្វើទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យពីព្រោះនោះគឺជាការសន្យារបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគត ដើម្បីលោះពួកគេមកវិញ ដីដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់កូនរបស់ព្រះ ទ្រង់បានបង្ហាញពីអ្វីដែលជាព្រះ។

117 ម៉េចយើងហ៊ានធ្វើសង្គមបែបនោះហើយដាក់ចូលទៅក្នុងអង្គការ? យើងគ្មានសិទ្ធិធ្វើដូច្នោះទេ។

118 វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថ្ងៃនេះ ស្វែងរកដួងចិត្តស្មោះត្រង់ដែលនឹងជឿសារនោះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលត្រូវបានសន្យា គឺសម្រាប់អ្នកជឿនោះ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលយកវានៅក្នុងភាពពេញលេញរបស់វា ហើយព្រះទ្រង់ជ្រាបថាអ្នកនឹងធ្វើវា ទ្រង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវគំនិតនោះ។ ហើយបន្ទាប់មករាល់ការសន្យាដែលបានធ្វើគឺស្ថិតនៅក្នុងកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនោះដើម្បីប្រោសការនោះដល់អ្នក។ អូ ខ្ញុំអើយ! តើ—តើយើងគួរជាមនុស្សបែបណា? អស្ចារ្យណាស់ដែលបានឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះនៅទីនេះដើម្បីធ្វើអំណាចនោះ! គិតទៅ។ ពេលណា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្ទាល់នៅទីនេះដើម្បីធ្វើកំណត់ត្រានៃម៉ោងនេះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

តើមានបុរសណាហ៊ានលុបវាចេញពីទីនោះ?

119 “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនឹងធ្វើដែរ” យ៉ូហាន ១៤:១២។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” នោះគឺជាការធានា។ នៅពេលដែលយើងឃើញមនុស្សមួយក្រុមកំពុងអង្គុយជាមួយគ្នា ហើយទីសម្គាល់ទាំងនោះបង្ហាញខ្លួន

ឯង នោះគឺជាការធានាថាអ្វីបីនៅទីនោះដើម្បីបញ្ជាក់ថានោះជាទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ព្រះ។ អាម៉ែន។

120 ដូច្នោះ យើងក៏ជាបុណ្យអ៊ីស្ទើរដែរ។ អាម៉ែន។ ឥឡូវនេះយើងនៅក្នុងបុណ្យអ៊ីស្ទើររបស់យើង។ យើងបានលើកឡើងរួចហើយ ហាលេលូយ៉ា ពីរឿងនៃលោកិយរហូតដល់ការសន្យារបស់ព្រះ។ មិនមែនយើងនឹងទេ យើង។ វាជាសក្តានុពល។

121 វាជាការសន្យារបស់ព្រះ។ ទ្រង់បានបង្ហាញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេនឹងធ្វើ។ ចំណាំ ដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាននៅក្នុងការសន្យារបស់ព្រះ។ “ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ មនុស្សចាស់របស់អ្នកនឹងយល់ស្តី។ យុវជនរបស់អ្នកនឹងឃើញការនិមិត្ត។” ហើយការសន្យាខុសៗគ្នាទាំងអស់នេះដែលទ្រង់បានធ្វើ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺស្ថិតនៅក្នុងការសន្យារបស់ព្រះ។ ព្រះយេស៊ូវបានលោះវាមកយើង។ ហើយនៅពេលដែលយើងក្លាយជា...

122 ឬយើង ប្រសិនបើយើងត្រូវបានតែងតាំងនៅលើដីនោះ ប្រសិនបើយើងត្រូវបានតែងតាំងនៅលើដីនោះ ដូចជាឥន្ទ្រីនៅក្នុងសំបុកមាស់។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានតែងតាំងនៅលើដីនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះដើម្បីស្វែងរកអ្នក។ ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើងអ្នក អ្នកទទួលស្គាល់ការហៅរបស់វា។ អ្នកដឹងពីម៉ោងដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ។ អ្នកដឹងថារឿងទាំងនេះត្រូវបានសន្មត់ថានឹងកើតឡើង។ អ្នកនឹងត្រេកអរដើម្បីជួបវា ហើយឥឡូវនេះអ្នកកំពុងអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ អូ អ្វីដែលជាការសន្យា! តើព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដែលប្រទានរបស់ទាំងនេះដល់យើង!

123 ព្រះវិញ្ញាណប្រោសការប្រកបរបស់ពួកគេជាមួយព្រះ ដូច្នោះពួកគេហៅមនុស្សស្លាប់ឱ្យរស់ឡើងវិញ នៅថ្ងៃនោះ។ ពួកគេបានដាក់សាកសពនៅលើមនុស្សស្លាប់ពួកគេមានជីវិត។ ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ពួកគេបានធ្វើរឿងដូចគ្នាដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើដោយសារតែព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា សណ្ឋិតលើទ្រង់ សណ្ឋិតលើពួកគេ។ ប្រសិនបើវិញ្ញាណមួយធ្វើឱ្យមនុស្សធ្វើតាមរបៀបនេះ វាធ្វើឱ្យអ្នកផ្សេងទៀតធ្វើតាមរបៀបនោះ។ ប្រសិនបើមួយ...

124 តើនេះអាចកើតឡើងដោយរបៀបណា និយាយថាគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ហើយបដិសេធកិច្ចការរបស់ព្រះ? មិនអាចធ្វើវាបានទេ។

125 ចំណាំ។ ជីវិតរបស់ព្រះដែលជាភាសាក្រិចហៅថាហ្សូអ៊ី ធ្វើចលនាតាមរយៈ ពួកគេនិងនៅក្នុងពួកគេ បានបំផុសគំនិតរបស់ពួកគេចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមនិយាយវាដោយស្ងប់ស្ងាត់ឥឡូវនេះ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែល ធ្វើចលនាក្នុងចំណោមមនុស្ស ជំរុញគំនិតរបស់មនុស្សទៅរកការសន្យារបស់ ព្រះ។ ឃើញទេ? វាធ្វើវា។ មើល។ ហើយខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញអ្នក—នេះ... ហើយអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកដឹងថាខ្ញុំកំពុងនិយាយឥឡូវនេះអំពីក្រុមជំនុំ ហើយបានរស់ ឡើងវិញនៅក្នុងទ្រង់។

126 ទោះបីជា ពួកគេគ្រាន់តែជាគុណលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនេះ” ត្រឡប់មកវិញនៅដើមដំបូង “ចនដូ នឹងក្លាយជាអ្នកបម្រើរបស់ខ្ញុំ” រាប់លានឆ្នាំមុន។ ឥឡូវនេះ ចនដូបានកើតនៅក្នុង អំពើបាប ដែលមានរាងជាអំពើទុច្ចរិត ចូលមកក្នុងលោកដែលនិយាយកុហក ពីព្រោះគាត់ជាមនុស្សរមែងស្លាប់។ ប៉ុន្តែ ប្រហែលជា គាត់មានអារម្មណ៍ខាង សាសនាបន្តិច។ គាត់នឹងទៅចូលរួមព្រះវិហារ។ ប្រហែលជាគាត់នឹងចូលរួម ព្រះវិហារពេនទីកុស្ត។ មិនដឹងទេ។ គាត់អាចចូលរួមជាមួយអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់នៅក្រោមបរិយាកាសនៃព្រះម្តង។ ឃើញទេ? ចនដូត្រូវបានចង ដើម្បីទទួលស្គាល់ថានរណាជាបិតារបស់វា ដូចជាឥន្ទ្រីនោះបានទទួលស្គាល់ ថានរណាជាម្តាយ។ វាត្រូវតែដឹង។ ឃើញទេ? មានតែ ចនដូ គឺជាគុណលក្ខណៈ របស់ព្រះដែលបានក្លាយជាពាក្យដែលបាននិយាយ ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធស្វែងរកព្រះបន្ទូលនោះ។ នៅទីនេះ។ ទ្រង់ហៅគាត់ ផ្តល់ឱ្យគាត់នូវជីវិត អស់កល្បជានិច្ច ហើយនាំគាត់ចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

127 មើល។ ព្រះមានដូចគ្នានៅពេលដែលទ្រង់បានឃើញព្រះយេស៊ូវ។ វាគឺជា —វាជាកិច្ចការដែលព្រះបានបញ្ចប់ជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់មាន បន្ទូលថា “វាបានបញ្ចប់”។ ផែនការទាំងអស់ត្រូវបានបញ្ចប់។

128 ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងមកសណ្ឋិតលើអ្នក ហើយអ្នក ពិតជាគុណលក្ខណៈមួយរបស់ព្រះដែលទ្រង់មានបន្ទូល...ឥឡូវនេះ បើអ្នកមិន អញ្ជឹងទេ អ្នកនឹងឆ្ងល់ហើយច្របូកច្របល់ ហើយរត់នៅទីនេះនិងទីនោះ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀត ហើយមិនដែលស្គាល់សេចក្តីពិតឡើយ។ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត —អដង។] បើអ្នកជាម្នាក់ក្នុងចំណោមនោះ រៀងចាស់កន្លងផុតទៅភ្លាមៗ ឃើញទេ

ហើយអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មី ហើយផែនការនៃសេចក្តីសង្គ្រោះត្រូវបានបញ្ចប់។ អ្នកបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីគោរពតាមគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលព្រះធ្លាប់មានបន្ទូលអំពីអ្នក ឃើញទេ សម្រាប់អ្នកដើម្បីធ្វើ។ អ្នកចុះចូលនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ កិច្ចសន្យា ពិតជាអរូបីនៃកិច្ចសន្យា បំណុកម្មសិទ្ធិជាបស់អ្នក។ បំណុលត្រូវបានបង់ទាំងអស់។ វាបានបិទទាំងអស់ ហើយដូចជានៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។

129 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងកត់សម្គាល់ការប្រោស វិញ្ញាណនៃការប្រោសនេះលើមនុស្សផ្សេងទៀត។

130 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំនឹងមិននិយាយយូរទេ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែមានពេលវេលាដើម្បីរក្សាក្បាលរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើដូច្នោះ ចំណាំ ដើម្បីរក្សាពេលវេលាដែលខ្ញុំបាននិយាយ ប្រហែល—ប្រហែលមួយម៉ោង។

សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះអំណាចនៃការប្រោសនេះ។ នោះមកតែ...

131 ឥឡូវនេះ មានការចំអកជាច្រើនអំពីវា។ មានមនុស្សជាច្រើនដែលគិតថាពួកគេទទួលបានវា នៅពេលដែលពួកគេមិនមាន។ មនុស្សជាច្រើនធ្វើវាដោយសារតែពួកគេមានចំណាប់អារម្មណ៍មិនពិតអំពីអ្វីដែលពួកគេបានឃើញ គ្រីស្ទានផ្សេងទៀតធ្វើ។ សាតាំងអាចក្លែងបន្លំណាមួយ។ យើងដឹងហើយ។ ហើយក្នុងនាមជាបេសកកម្ម អ្នកអាចមើលឃើញវាក្លែងបន្លំ៖ ការស្រែក ការរាំ ការនិយាយភាសាដទៃ និងរឿងទាំងអស់នេះ។ អ្នកអាចមើលឃើញវាក្លែងបន្លំគ្រប់ទីកន្លែង។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ក្នុងចំណោមសាសន៍ដទៃនិងមនុស្សដែលបដិសេធមានរឿងដូចជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេធ្វើរឿងទាំងអស់នោះដោយខ្លួនឯង។

132 ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញដ៏ពិតដែលមករកអ្នកជឿ ប្រោសគាត់ឲ្យទៅរកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នោះបានត្រលប់ទៅជាអាហារឥន្ទ្រីម្តងទៀត ត្រលប់ទៅកន្លែងដែលគាត់រស់នៅ។ “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយសារនំប៉័ងប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្រូបរបស់ព្រះ។”

133 សូមឲ្យយើងកត់សម្គាល់ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ដូចដែលវាបានមកលើមនុស្សផ្សេងទៀត ដូចជាវាបានធ្វើនៅលើ—នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។

134 ២០១ សូមកត់សម្គាល់ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ របៀបដែលពួកគេបានប្រព្រឹត្ត ហើយ

មើលថាតើពួកគេត្រូវបានប្រោសដោយអំណាចនៃការប្រោសដែលយើងកំពុង
និយាយ។ នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ពួកគេទាំងអស់គ្នាកំពុងរង់ចាំនៅទីនោះ។ នៅក្នុង
ខ្លួនពួកគេពួកគេភ័យខ្លាច។ ជនជាតិយូដា គ្រាន់តែជាអ្វីដែលពួកគេនឹងធ្វើ ដូច្នេះ
ពួកគេភ័យខ្លាច។ ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើង? នៅពេលដែលអំណាចនៃការប្រោស
នេះបានធ្លាក់ចុះពីស្ថានសួគ៌ មានភាពក្លាហានមួយដែលអំណាចកំណត់មកលើ
ពួកគេ។ មានអ្វីមួយ ការយល់ដឹងមួយដែលពួកគេមិនប្រាកដពេកពីវាពីរបីម៉ោង
មុន។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់មាន—ទ្រង់បានសុគត។

135 ពួកគេដឹងថាទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។ ពួកគេបាននិយាយជាមួយទ្រង់នៅ
តាមផ្លូវ។ “ប៉ុន្តែតើរឿងនោះសម្រាប់ពួកគេ ឬវាគ្រាន់តែសម្រាប់ពួកគេ សម្រាប់
ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់?”

136 ប៉ុន្តែនៅទីនេះនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដ៏អស្ចារ្យបានធ្លាក់មក
លើអ្នកជឿ។ នោះបានធ្វើឱ្យពួកគេជាផ្នែកមួយនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ បាន
ធ្វើឱ្យគាត់ជាផ្នែកមួយនៃការប្រកបរបស់ទ្រង់។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាង
មកបញ្ជាក់ដល់ពួកគេថា ពួកគេនឹងរស់ឡើងវិញ ដោយសារតែពួកគេត្រូវបានគេ
លើកឡើងពីសក្តានុពល ពីមនុស្សកំសាកទៅជាបុរសក្លាហាន។

137 ពួកគេ—ពួកគេខ្លាចព្រះបន្ទូលដែលពួកគេបានគិត។ កុំអោយរឿងនេះរំលងពី
អ្នក។ ពួកគេខ្លាច។ ពួកគេបានដឹងថាទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនោះ។

138 សូម្បីតែជនជាតិយូដាក៏ត្រូវទទួលស្គាល់ដែរ។ នីកូដេមបាននិយាយថា
“លោកគ្រូ យើងដឹងថាទ្រង់ជាគ្រូដែលមកពីព្រះ។ គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់
ធ្វើបានឡើយ លើកលែងតែព្រះគង់នៅជាមួយគាត់។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងហើយ។
យើងទទួលស្គាល់វា។”

139 ដូច្នេះពួកសិស្ស...ពេត្រុសបានស្បថនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ពួកគេ
ទាំងអស់បានបោះបង់ចោលទ្រង់នៅឯទីស្តាង។

140 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះពួកគេឡើងនៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើ ក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។
បន្ទាប់មក រំពេចនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយវា
បានប្រោសពួកគេ។ ហើយការរស់ឡើងវិញបានកើតឡើង ពួកគេមិនខ្លាចទេ។
ដើម្បីធ្វើជាសាក្សីនៃសារដែលពួកគេជឿនិងដឹងថាជាការពិត។ បើមិនដូច្នោះទេ
ពួកគេខ្លាចវា។

141 តើប្រេសប៊ីដើរឱ្យប៉ុន្មាននាក់ មេតូឌីសប៉ុន្មាននាក់ បាទីស្ទប៉ុន្មាននាក់ ក្នុងលោកិយសព្វថ្ងៃនេះ តើពេនទីកុស្តប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់សេចក្តីពិត ហើយខ្លាចក្នុងការឈរលើវា? ខ្ញុំត្រូវបានគេបញ្ចុះបញ្ចូលឱ្យឆ្ងល់ថាតើអ្វីដែលធ្លាក់មកលើអ្នក? តើអ្នកជាផ្នែកមួយនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកហ៊ានស្រែករកទ្រឹស្តីនិងគំនិតរបស់មនុស្សខ្លះទេ? ឬតើអ្នកមានភាពក្លាហានពិតប្រាកដនិង—ភាពជាបុរសពិតប្រាកដដែលវាត្រូវការ ឈរចេញហើយហៅត្រូវ “ត្រូវ” និងខុស “ខុស”? តើអ្នកជាផ្នែកមួយនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ឬអ្នកជាអ្នកថ្វាយបង្គំនៃគោលលទ្ធិមួយ? តើអ្នកជាអ្នកទៅព្រះវិហារ តើអ្នកមានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅទីនោះ ហើយស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបនិងការរំលងឬទេ?

អ្នកណាដែលមិនជឿព្រះបន្ទូលពេញលេញរបស់ព្រះ នោះជាមនុស្សមានបាប។

142 ពួកជាវិស៊ីទាំងនោះបានជឿលើរឿងជាច្រើន ថាជាសេចក្តីពិត។ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងជាកូនរបស់ព្រះ។” ហើយពួកគេបាន រហូតដល់ព្រះបន្ទូលត្រូវបានអធិប្បាយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានអធិប្បាយនិងបើកសម្តែងនោះពួកគេក្លាយជាមនុស្សមានបាប សម្រាប់ការបដិសេធរឿងដែលពួកគេដឹងថាត្រឹមត្រូវ ហើយបានធ្វើជាសាក្សី។ “យើងដឹងថាទ្រង់ជាគ្រូមកពីព្រះ ដ្បិតគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើកិច្ចការដែលទ្រង់ធ្វើដោយគ្មានព្រះនៅជាមួយទ្រង់ឡើយ។”

143 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាថ្ងៃនេះយើងនៅឯណា? ខ្ញុំសួរអ្នក។ តើការរស់ឡើងវិញនេះរកឃើញយើងនៅឯណា? តើអ្នកហ៊ានដើរចេញទេ? តើអ្នកហ៊ានយកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ? ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានតែងតាំងឡើងសម្រាប់ជីវិត អ្នកប្រាកដជាធ្វើវាបាន។ បើអ្នកជាឥន្ទ្រី អ្នកមិនអាចជួយធ្វើវាបានទេ មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក។ ឬតើអ្នកចង់បម្រើគោលលទ្ធិនៅកន្លែងណាមួយ និយាយថា “ខ្ញុំទៅព្រះវិហារ។ ខ្ញុំល្អដូចអ្នកដែរ”? ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកមិនមានសិទ្ធិពីកំណើត អ្នកនឹងមិនដែលឃើញវា អ្នកមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកកាន់សិទ្ធិពីកំណើតនេះ អ្នកមិនអាចជួយពីការមើលឃើញវាបានទេ ព្រោះវាជាផ្នែកមួយរបស់អ្នក ហើយអ្នកគឺជាផ្នែកមួយរបស់វា។

144 តើខ្ញុំអាចបដិសេធគ្នាមួយដែលផ្តល់កំណើតឱ្យខ្ញុំដោយរបៀបណា? តើខ្ញុំអាចបដិសេធឪំពុកដោយរបៀបណាថាឈាមរបស់គាត់គឺនៅក្នុងខ្ញុំ? តើខ្ញុំអាចបដិសេធទេ?

លោកនាល ប្រាណហាំពីភាពជាឪពុករបស់ខ្ញុំដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ខ្ញុំសុខចិត្តទ្រាំនឹងការគិះដៀលរបស់គាត់ឬអ្វីផ្សេងទៀត ព្រោះខ្ញុំជាកូនរបស់គាត់។ ហាលេលូយ៉ា!

145 បន្ទាប់មកជាកូនរបស់ព្រះ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ តើខ្ញុំអាចបដិសេធព្រះគម្ពីរថាជាសេចក្តីពិត ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមិនដូចកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតដោយរបៀបណា? ហើយឃើញម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ យើងត្រូវការបុណ្យអឺស្ទែរនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ការរស់ឡើងវិញ! យើងត្រូវការការរស់ឡើងវិញ ដើម្បីផ្តល់អំណាចដល់សេចក្តីជំនឿ បុរសនិងស្ត្រីដើម្បីឈរលើអ្វីដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

146 និយាយថា “មែនហើយ យើងមានយុវជនរបស់យើងសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។” នោះមិនអីទេ។ “ក្រុមជំនុំរបស់យើងកំពុងមានការប្រជុំ។ យើងចង់បានសមាជិកប្រើនណាស់។” គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ។ នោះមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែនោះគ្រាន់តែជាបរិយាកាសប៉ុណ្ណោះ។ នោះប្រហែលជាធារមរបស់មេមាន់ចាស់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹងចូលទៅក្នុងបរិយាកាសត្រឹមត្រូវនៅទីនោះ វានឹងញាស់ជាឥន្ទ្រីប្រសិនបើអ្នកជាស៊ុតឥន្ទ្រី។ ហើយប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានតែងតាំងពីព្រះជាមុន ដើម្បីមើលវា អ្នកមិនអាចជួយពីការមើលឃើញវាទេ អ្នកនឹងចេញមកនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ។ នោះជារបៀបដែលបាទីស្ទកើតមក នោះជារបៀបដែលមេតូឌីសបានកើត នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនៃថ្ងៃនោះ ប៉ុន្តែពួកគេបានងាកទៅរកមេមាន់ជំនួសឥន្ទ្រី។

147 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយមិនយូរប៉ុន្មានទេ ពេលចុះពីតុកសុន ខ្ញុំបានមើលរឿងចម្លែកណាស់។ ខ្ញុំបានឃើញសត្វស្នាំងនៅលើខ្សែនៅទីនោះ។ សត្វស្នាំងនោះបានបាត់បង់អត្តសញ្ញាណជាយូរមកហើយ។ វាធ្លាប់ជាបក្សីនៅជាប់នឹងឥន្ទ្រី។ វាមិនអាចដើរតាមឥន្ទ្រីបានទេ ទេ ដោយឥតន័យ។ គ្មានអ្វីអាចដើរតាមសត្វឥន្ទ្រីបានទេ។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាសត្វស្នាំង។

148 ព្រះគ្រីស្ទគឺជាឥន្ទ្រី ហើយក្រុមជំនុំយ៉ាងហោចណាស់គួរតែជាសត្វស្នាំង។ ពួកគេអាចហោះហើរបានខ្ពស់ជាងបក្សីដទៃទៀត។ ប៉ុន្តែសត្វស្នាំងនោះបានក្លាយទៅជាទន់។ វាបាត់បង់អត្តសញ្ញាណរបស់វា។ គាត់ដាក់ខ្សែទូរស័ព្ទហើយរង់ចាំទន្សាយងាប់មួយចំនួន។ វាលោតដូចសត្វត្នាត ជំនួសឱ្យការហោះហើរដូច

ស្នាំង។

149 អូ បងប្អូនប្រុសស្រីអើយ អ្នកជាពួកពេនទីកុស្ត ដែលជាមនុស្សជា ទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ! ព្រះវិហារកំពុងបាត់បង់អត្តសញ្ញាណរបស់វា។ វាបានចុះ មក ហើយអាស្រ័យលើគោលលទ្ធិផ្លូវការដែលបានស្លាប់មួយចំនួន ជំនួសឱ្យ ការហោះហើរនៅស្ថានសួគ៌ ឯនំម៉ាណាស្រស់។

150 ស្នាំងមួយធ្លាប់បរាញ់នំម៉ាណាដោយខ្លួនឯង ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះគាត់យកអ្វីដែល រថយន្តរត់ឆ្លងកាត់ និងអ្វីដែលសត្វត្នាតស៊ី។ គាត់លោតដូចវា។ គាត់មើលទៅដូច វាហ្នឹង។

151 យើងតុបតែងខ្លួនយើងនៅក្នុងពិភពសម័យទំនើប ស្រ្តីរបស់យើងកាត់សក់ និងស្លៀកខ្លី បុរសរបស់យើងដែលមានឆ្អឹងខ្នងមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីឈរនៅលើ វេទិកាហើយនិយាយការពិត។ យើងបានទន់ជ្រាយលើព្រះបន្ទូល។

152 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក ហើយស្វែងរកមើល ឥន្ទ្រីនៅកន្លែងណាមួយ ដែលត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីឈរនៅត្រង់នេះ មិនថាមាន អ្វីកើតឡើងទេ ដែលនឹងធ្លាក់ចូលទៅក្នុងអ្វីដែលមិនស្គាល់ មិនបានកំណត់នៅលើ ខ្សែបណ្តាញ ហើយរកមើលសិក្សាសាលាថ្ងៃអាទិត្យមួយចំនួនចូលមក។ សូមឱ្យខ្ញុំ មានព្រះបន្ទូល ហើយនៅក្នុងភាពស្រស់នៃអំណាចនិងការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ យើងត្រូវការបុណ្យអ៊ីស្ទើរ ដែលជាការរស់ឡើងវិញដែលមានសក្តានុ ពល។ មិត្តរបស់ខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើអ្នកពេញចិត្តនឹងសំបកលោកិយ៍បែបនេះ នោះ គឺមានអ្វីខុសហើយ។

153 ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំសូមនិយាយទៅកាន់អ្នកថា ការ នេះដោយកោតខ្លាចព្រះ ដោយដឹងថាខ្ញុំប្រហែលជាមិនរស់នៅដើម្បីមើលបុណ្យអ៊ី ស្ទើរម្តងទៀតទេ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយប្រាកដណាស់ នៅពេលដែលកូនប្រុសរបស់ ព្រះដែលបានតែងតាំងជាមុន ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បានឮព្រះសូរសៀង របស់ព្រះ គាត់នឹងក្រោកឡើងហើយទៅជួបវា។ វាជាសក្តានុពលដែលគាត់នឹងជួប ព្រះបន្ទូលដ៏ពិត។ ដូចទ្រង់ដែរ កូនក្រមុំនឹងជួបកូនកំលោះ។ នាងគឺជាផ្នែកមួយនៃ រាងកាយរបស់ទ្រង់។

154 សូមកត់សម្គាល់ ជាយូរមកហើយ យើងបាត់បង់អត្តសញ្ញាណរបស់យើង។ យើងមកនៅយប់ថ្ងៃពុធ អ្នកខ្លះ។ អ្នកផ្សេងទៀតនៅផ្ទះមើលអ្នកណាស្រឡាញ់

ស៊ីស៊ី ទូទស្សន៍ គ្រប់ប្រភេទនៃលោកិយ គ្រប់ប្រភេទនៃការកម្សាន្ត ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នក នៅឆ្ងាយពីព្រះវិហារ។ យើងបានបាត់បង់វាជាយូរមកហើយ។

155 ថ្នាក់សិក្ខាសាលារបស់យើង សាលារៀនរបស់យើងកំពុងដាក់ចេញនូវក្រុម រិកគី ជាមួយនឹងទ្រឹស្តីជាច្រើន និង—និងការកម្សាន្តនិងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុង ព្រះវិហារ ដើម្បីជំនួសកន្លែងនៃការប្រជុំអធិស្ឋាន។ យើងបានស្លៀកពាក់ហើយ ព្យាយាមបំពេញនូវអ្វីដែលទំនើបនិយមព្យាយាមធ្វើ នាំពួកគេចូលមក។ អ្នក នឹងមិនឈ្នះពួកគេដោយការនោះទេ។ ពួកគេទទួលបានច្រើនជាងអ្នកមាន។ អ្នកមិនមានកិច្ចការនៅលើដីរបស់អ្នកទេ...នៅលើដីរបស់ពួកគេ។ អនុញ្ញាតឱ្យ ពួកគេមកលើអ្នក ដែលជាកន្លែងដែលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកពិតប្រាកដកំពុងរះ ជា កន្លែងដែលអំណាចពិតនៃការរស់ឡើងវិញ។ កុំព្យាយាមសាងសង់ព្រះវិហារដូច ពួកគេ។ កុំព្យាយាមឱ្យមានគ្រូគង្វាលដូចនោះ។ កុំព្យាយាមធ្វើបែបនេះ បែបនោះ ប្រឡែងទៀត ឬសហការជាមួយលោកិយ។ ពួកគេចាំងចែងជាមួយហូលីវូដ។

156 ដំណឹងល្អពិតគឺដោយអំណាច។ ឥន្ទ្រីពូដូច្នោះ។ ពួកគេមិនស្វែងរកភាព ចែងចាំងទេ។ ពួកគេស្វែងរកពន្លឺ។ ពន្លឺដោយបន្ទាបខ្លួន ភ្លឺដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ ពន្លឺដោយអំណាច នោះហើយជាអ្វីដែលសត្វឥន្ទ្រីពិតប្រាកដតាមប្រមាញ់។ អ្នក មិនអាចកកាយនៅក្នុងចម្ការនិងផ្តាច់ចិត្តគាត់បានទេ។ គាត់នឹងមិនអាចធ្វើវា បានទេ។ អ្នកនឹងមិនប្រាប់គាត់ទេ ព្រោះគាត់មិនជឿ។

157 សូមឲ្យសំឡេងនោះស្រែកពីលើមេឃ “ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់ ហើយរស់ ឡើងវិញ” មានអ្វីមួយកើតឡើង។ “ខ្ញុំនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត។ ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ខ្ញុំនឹងចាក់ចេញពីខ្លួនខ្ញុំ ទៅលើសាច់ឈាមទាំងអស់។” ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! “ខ្ញុំនឹងប្រោសកាលារមែង ស្លាប់របស់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងប្រោសអណ្តាតរមែងស្លាប់របស់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ ភស្តុតាងដែលខ្ញុំនឹងនាំអ្នកនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញជាមួយខ្ញុំ” ឥន្ទ្រីដែលមានចិត្ត ស្រែកឃ្លានឈានដល់ការនោះយ៉ាងខ្លាំងតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ វាជាគុដ មានតម្លៃដ៏អស្ចារ្យ ដែលពួកគេលក់អ្វីៗផ្សេងទៀត ដើម្បីទៅទិញ។ អាម៉ែន។

158 ព្រះជួយយើង មិត្តអើយ។ ក្រុមជំនុំរបស់យើងកំពុងបាត់បង់អត្តសញ្ញាណ របស់ពួកគេ។

តោះប្រញាប់ទៅខ្លះទៀត។

159 មើលសកម្មភាពរបស់សិស្សទាំងនោះ ជាការភ័យខ្លាច។ ពួកគេបានដឹងថាព្រះយេស៊ូវជាសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាប្រឆាំងនឹងគំនិតដ៏ពេញនិយមសាសនាដ៏ពេញនិយមនៃសម័យកាល សាសនាដ៏តឹងរឹងបំផុត សា...ពួកជាវិស៊ីពួកសាខូស៊ី ជាដើម សាសនា ត្រកូល និងនិកាយរបស់ពួកគេ។ ពួកគេ—ពួកគេបានប្រឆាំងនឹងការនោះ “ខុសឆ្គង។” ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ។

160 ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ “បន្តិចទៀតលោកិយលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ។ អ្នកនឹងឃើញខ្ញុំ” មិនមែនរូបកាយទេ ជីវិតដែលនៅក្នុងទ្រង់។ ព្រះគឺនៅលើក្រុមជំនុំ ដើម្បីហៅកូនប្រុសដូចទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ ស្តាប់បង្គាប់។

161 “ខ្ញុំតែងតែធ្វើអ្វីដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ។ តើអ្នកណាអាចចោទប្រកាន់ខ្ញុំពីអំពើបាប?” និយាយម្យ៉ាងទៀត អំពើបាបគឺ “ការមិនជឿ។” “តើព្រះបន្ទូលបាននិយាយអ្វីខ្លះអំពីខ្ញុំ ដែលខ្ញុំមិនបានធ្វើ?” ហ្នឹងហើយ។ “បង្ហាញខ្ញុំពីអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយថាខ្ញុំនឹងធ្វើ ដែលខ្ញុំមិនបានធ្វើ។ តើមួយណាអាចចោទប្រកាន់ខ្ញុំបាន? តើមួយណាអាចដាក់ម្រាមដៃរបស់អ្នកលើខ្ញុំ ហើយនិយាយថាខ្ញុំមិនបានបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ?” អូ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំពេនទីកុស្តទៅដល់កន្លែងនោះ! “តើអ្នកណាអាចចោទប្រកាន់ខ្ញុំពីការមិនជឿ?”

162 អូ គ្រីស្ទានអើយ មិនត្រូវសម្គាល់ថាជាស្នាមទេ ប៉ុន្តែជាគន្លឹះ។ ស្នាមនោះទន់វានឹងចុះមក។ អ្នកមិនដែលឃើញគន្លឹះធ្វើដូច្នោះទេ។ គាត់នឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ គាត់ប្រម៉ាញ់អាហារផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ ចេញពីព្រឹក។ ព្រះបានរៀបចំគាត់ដូច្នោះគាត់អាចមើលឃើញវា។ គាត់ទទួលបាននំម៉ាណាស្រស់ មិនមែនជារបស់ដែលងាប់ទេ។

163 នៅក្នុងភាសាហេព្រើរ នៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់ទិរហោស្ថាន ពួកគេបរិភោគ ព្យាយាមបរិភោគនំម៉ាណាដែលងាប់។ វាបានក្លាយទៅជាស្អុយ។ វាមាន—វាមានដង្កូវនៅក្នុងវា។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលយើងមានន័យ។ វាគ្រាន់តែកខ្វក់រលួយ។ ដង្កូវល្អិតស្លិតនៅក្នុងវា។

164 ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំបរិភោគអាហារដែលបានស្លាប់កាលពីឆ្នាំមុន? វាអាចមានទម្រង់និងរូបរាង ប៉ុន្តែវាមិនស្រស់ទេ។ យើងត្រូវតែទទួលបានអាហារគ្រប់ជំនាន់

ថ្មី។ ឥន្ទ្រីក៏ស្វែងរកអាហារនោះដែរ គ្រប់ជំនាន់ ដូចដែលយើងកំពុងធ្វើដំណើរ។
ចំណាំ។

165 ឥឡូវនេះសូមយកមនុស្សមួយចំនួនម្តងទៀត។ ចូរយកហោរាខ្លះនៃគម្ពីរ
សញ្ញាចាស់ មើលអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។

166 សូមក្រឡេកមើលស្នេដានជាមុនសិន តើស្នេដាននៅកណ្តាលក្រុមប្រឹក្សា
សាន់ហេឌ្រីន។ នៅពេលដែលក្រុមប្រឹក្សានោះបាននាំគាត់ឡើងនៅទីនោះ
ក្រុមជំនុំដ៏ធំនៃអ្នកជឿនៅទីនោះ ឬសន្មត់ថាជាអ្នកជឿ នាំគាត់ឡើងហើយ
ព្យាយាមថ្កោលទោសគាត់។ “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកវិងរូស ដែល
មិនគាត់ស្បែកក្នុងចិត្តនិងត្រចៀក អ្នកតែងតែប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”
នោះហើយជាជីវិតអស់កល្ប។ “ដូចដែលបុព្វបុរសរបស់អ្នកបានធ្វើកាលពីមុន
តាមរយៈពួកហោរា ដូច្នេះអ្នកកំពុងធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ។” ហើយគេវាយគាត់ចំធ្មេញ។
ពួកគេមិនចង់ឮទេ។ គាត់ប្រឆាំងនឹងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ គាត់ប្រឆាំងនឹង
និកាយរបស់ពួកគេ។ ហើយគេយកដុំថ្មគប់បុរសនោះរហូតដល់ស្លាប់។ ហើយ
គាត់បានលើកដៃឡើង មើលទៅស្ថានសួគ៌ និយាយថា “ខ្ញុំឃើញមេឃបើកចំហ
ហើយព្រះយេស៊ូវិលយនៅខាងស្តាំ។” ហេតុអ្វី? គាត់មានការរស់ឡើងវិញ អំណាច
ប្រោសនៅក្នុងគាត់ ដែលបាននាំគាត់ចូលទៅក្នុងទ្រូងរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

167 សូមកត់សម្គាល់ យ៉ាងឆាប់រហ័ស។ សូមក្រឡេកមើលភីលីព នៅទីនោះ
នៅក្នុងការប្រជុំជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ មានការរីកផុសផុលជាកន្លែងដែលមនុស្សណា
ម្នាក់មិនហ៊ាន ហេតុអ្វី ប្រសិនបើគាត់មានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការដ៏ធំក្នុងចំណោម
ព្រះវិហារនិងអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនោះ។ កំពុងមានការប្រជុំផុសផុលដ៏អស្ចារ្យ។
ហើយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះបាននិយាយទៅកាន់គាត់ ថា “ស្នេ
ដាន...” សូមឱ្យវានិយាយបែបនេះ “អ្នកកំពុងមានការរីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែខ្ញុំ
មានបុរសម្នាក់ដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកនិយាយជាមួយ។”

168 ហើយស្នេដានគឺស្តាប់បង្គាប់ មិនថាវាជាអ្វី ការិះគន់ប៉ុណ្ណាក៏ដោយ។ “អូ ស្នេ
ដាន អ្នកមិនអាចចាកចេញបានទេ។”

“ប៉ុន្តែ ខ្ញុំអាច។ ព្រះមានបន្ទូលដូច្នេះ។”

169 ហើយគាត់បានចេញទៅវាលរហោស្ថាន ហើយនៅទីនោះគាត់បានរកឃើញ

មហាតលិកនេះ។ ហើយតើមានអ្វីកើតឡើង? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មាន...បើ អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត ថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ខ្ញុំនឹងធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកឱ្យអ្នក។” ពេលគាត់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់...

170 មើល។ ទ្រង់ត្រូវបានប្រោសដោយអំណាចនៃការប្រោសនេះ ដើម្បីចាកចេញពី ការរីកផុសផុលនៃមនុស្សរាប់ពាន់នាក់ ចេញទៅវាលខ្សាច់ ទៅបុរសម្នាក់។ អូ នោះ នឹងប្រឆាំងនឹងហេតុផលទាំងអស់។ ឃើញទេ? “ហេតុអ្វី មានមនុស្សមួយម៉ឺននាក់ ចង់បានអ្នកនៅទីនេះ។” ប៉ុន្តែមានមួយចង់បាន នៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ហើយ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញបានបញ្ជូនគាត់ទៅកន្លែងដែលព្រះបានប្រទាន។ ហា លេលូយ៉ា!

171 បុរសនិងស្ត្រី វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកឈរជើងរបស់អ្នក។ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីដែល ព្រះចង់ឱ្យអ្នកធ្វើ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកផ្សេងនិយាយអំពីវាទេ។ អ្នកជិតខាង និយាយថា “អូ មនុស្សនោះរង្វេងស្មារតីហើយ។ អធិស្ឋានពេញមួយយប់ ពួកគេ អានព្រះគម្ពីរ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេនិយាយទេ។ វាជាអ្វីដែលព្រះបានហៅ អ្នកឱ្យធ្វើ។ ហ្នឹងហើយ។ “អូ ពួកគេនិយាយថាយើងមិនអាចមានរបៀបចាស់ ទាំងនេះទេ ការរស់ឡើងវិញពេនទឹកស្អុយ។” អូ បាទ យើងក៏អាចធ្វើបានដែរ។ អ្នក អាចមានវានៅក្នុងខ្លួនអ្នក។ ហើយអ្នកគឺជាមនុស្សភាគច្រើននៅក្នុងព្រះ មិនថា ពួកគេគិតយ៉ាងណាទេ។

172 សូមកត់សម្គាល់ បន្ទាប់ពីស្តាប់បង្គាប់។ សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ បន្ទាប់ពីបានស្តាប់បង្គាប់ព្រះ ទៅនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅពេលដែលគាត់បាន បំពេញបេសកកម្មរបស់គាត់ អំណាចនៃការប្រោសដែលគាត់បានទទួលនៅពេន ទឹកស្អុយបាននាំគាត់ទៅឆ្ងាយ ប្រោសរាងកាយរបស់គាត់។ មួយម៉ាយល៍ទៅមួយ ម៉ាយល៍គាត់ត្រូវបានគេនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយត្រូវបានគេរកឃើញនៅក្នុង ប្រទេសមួយផ្សេងទៀតនៅកន្លែងណាមួយ។ ការប្រោសអំណាចរបស់ព្រះ! ហើយ ប្រសិនបើយើងជាពេនទឹកស្អុយ “នោះអំណាចដូចគ្នាដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវ ឱ្យរស់ឡើងវិញ ប្រសិនបើវារស់នៅក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក។” ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ចំណាំ។

173 ចូរយកបុរសម្នាក់ទៀតដែលមានអំណាចនៃការប្រោសនេះ។ មានបុរសម្នាក់ តាំងពីយូរយារណាស់មកហើយ ដោយឈ្មោះហេណុក។ ពេលមានរឿងថ្មីមកដល់

ពេលមានអ្វីមកជាមួយហើយនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះយើងត្រូវត្រលប់ទៅសាលាចាស់ ឬបែបនេះ នោះ ឬផ្សេងទៀត” ហេណុកបានដើរជាមួយព្រះ។ អ្វីក៏ដោយដែលព្រះមានបន្ទូលឲ្យធ្វើ ហេណុកមិនដែលខកខានព្រះបន្ទូលមួយឡើយ។ គាត់បានដើរជាមួយព្រះ។ តើគាត់ជាអ្វី? គាត់ជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ គាត់គឺជាសត្វតម្រូវដែលត្រូវបានហៅនៅថ្ងៃនោះ។

174 ហើយពេលមកដល់ គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសនោះ! សូមចាំថា គាត់បានដើរជ្រាបយន្ត ឬច្រើនជាងនេះ នៅចំពោះព្រះ ហើយគ្មានពេលមួយដែលគាត់ខកខានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ មិនមែនម្តងដែលគាត់ធ្វើខុសខ្លួនឯងទេ។ គាត់មិនបានធ្វើម្តងទេ ប៉ុន្តែបានរក្សាទីបន្ទាល់។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះបានប្រាប់គាត់ឱ្យធ្វើ គាត់បានទៅហើយធ្វើវា។ គ្មានអំណះអំណាងអំពីវាទេ គាត់គ្រាន់តែទៅធ្វើវា។ មិនថាអ្នកណាគិតយ៉ាងណាទេ គាត់បានទៅធ្វើវា។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់ពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសនោះ។ ហើយដល់ពេលបុរសចំណាស់ស្លាប់ព្រះគ្រាន់តែបញ្ជូនកាំជណ្តើរចុះ ហើយគាត់ក៏ដើរឡើងទៅផ្ទះ។ ទ្រង់បានប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយយករូបកាយរបស់គាត់ឡើងដោយការលើកឡើង។ អាម៉ែន។ នោះហើយជាអំណាចនៃការប្រោស។

175 សូមក្រឡេកមើលអេលីយ៉ា បន្ទាប់ពីការងាររបស់គាត់ត្រូវបានបញ្ចប់នៅលើផែនដី។ គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនោះ គាត់បានថ្កោលទោសការកាត់សក់របស់ដែកគឺ កេណ្ឌឌី នៅក្នុងសម័យរបស់គាត់។ គាត់បានប្រាប់យេសេបិលចាស់ពីអ្វីដែលគាត់គិតចំពោះនាង។ គាត់បានប្រាប់ពួកគ្រូអធិប្បាយនិងបូជាចារ្យនូវអ្វីដែលត្រូវនិងខុស ហើយពួកគេមិនជឿគាត់ទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានថ្កោលទោសពួកគេដែលលាប-មុខស្រ្តីនិងអ្វីៗ អាក្រក់ណាស់។ ហើយគាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញរហូតដល់គ្មានអ្វីអាចធ្វើបាបគាត់បានឡើយ។ ព្រះបានចិញ្ចឹមគាត់ពីស្ថានសួគ៌ យកគាត់ចេញហើយដាក់គាត់មួយឡែក។ ហើយគាត់ពោរពេញដោយអំណាចប្រោស ដល់ពេលស្លាប់ទន្លេយ៉ែដាន់បានបើកឡើង ហើយគាត់គ្រាន់តែដើរ បញ្ជូនទេះសេះ ហើយនាំគាត់ឡើងទៅផ្ទះ ពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសនោះ។ គាត់បានក្លាយជាកូនប្រុសដ៏ពិតរបស់ព្រះ។ បាទ។

176 សូមកត់សម្គាល់ គាត់មានអ្នកស្នងតំណែង ហើយឈ្មោះរបស់គាត់គឺអេលី

សេ។ ហើយអេលីសេមានចំណែកទ្វេដង អំណាចនៃការប្រោសនេះ។ ឃើញទេ? គាត់មានចំណែកទ្វេដងរបស់វា។ ឥឡូវនេះគាត់បានអធិប្បាយប្រហែលប៉ែតសិប ឆ្នាំ ឬគាត់មានអាយុប្រហែលប៉ែតសិបឆ្នាំ។ គាត់ឈឺហើយស្លាប់។ ឥឡូវនេះ គាត់មិនបានទៅផ្ទះដូចអេលីយ៉ាទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេទាំងពីរត្រូវបានតំណាងនៅទីនោះនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ពួកបរិសុទ្ធខ្លះទៅ ហើយខ្លះសម្រាក។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលអេលីយ៉ាត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងការលើកឡើង បន្ទាប់មកអេលីសេបានទៅដេកនៅក្នុងព្រះ ពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោស។ សូមក្រឡេកមើលទំនាយរបស់គាត់មុនពេលគាត់ស្លាប់។ ឃើញទេ?

177 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកស្លាប់ ឬនៅកន្លែងណាទេ អំណាចនៃការប្រោសនោះមិនដែលចាកចេញទេ។ ជាច្រើនឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់គាត់ សាច់របស់គាត់បានឈ្ងុយទៅៗ ដង្កូវស៊ីស្បែក។ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុងរេចខ្ទប់មនុស្សស្លាប់ នៅថ្ងៃមួយ បានបោះគាត់នៅលើឆ្អឹងនោះ ហើយមានអំណាចប្រោសច្រើននៅទីនោះ រហូតដល់បុរសនោះរស់ឡើងវិញ។ ហាលេលូយ៉ា! ប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញ ដោយសារតែអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញដែលនៅលើពួកបរិសុទ្ធនៃព្រះនោះ មិនដែលចាកចេញពីគាត់ទេ ស្ថិតនៅលើឆ្អឹងទាំងនោះ។

178 អូ សូមចាំថា យើងជាសាច់នៃសាច់របស់ទ្រង់ ឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើយើងជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ សេចក្តីស្លាប់នឹងមិនរំខានអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនោះទេ។ “ទោះបីជាដង្កូវស៊ីស្បែកបំផ្លាញរាងកាយនេះក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ខ្ញុំ។” ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អ៊ី... ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំនិយាយអ្វីទេ។ អ្វីដែលជាក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់បុរសចំណាស់ដូចខ្ញុំ ដោយដឹងថាខ្ញុំឃើញពេលវេលាបញ្ចប់របស់ខ្ញុំភ្លាមៗនៅពេលអាយុហាសិបប្រាំមួយ។

179 តាំងពីក្មេងតូចមក ខ្ញុំបានឈរនៅទីនេះ ដោយព្យាយាមប្រកាសរឿងនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថានៅក្នុងខ្ញុំ គ្មានអ្វីល្អដែលខ្ញុំមាន គ្មានអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ ប៉ុន្តែនៅក្នុងខ្ញុំគឺជាអំណាចនៃការប្រោសនោះ វាបានប្រោសខ្ញុំនៅថ្ងៃមួយពីរឿងលោកិយ កាលនៅក្មេង ទៅកាន់ជីវិតអស់កល្ប។ អូ រឿងដែលបានកើតឡើង! ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្ត ដែលបានទាយទុកជាមុន។ ទ្រង់មិនដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានការបរាជ័យអ្វីឡើយ។ ខ្ញុំបាននិយាយជាភាសាផ្សេងៗ ខ្ញុំបានទាយ។ ខ្ញុំបានធ្វើរឿងទាំងនោះដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ នោះជាអំណាចនៃការប្រោស។ ខ្ញុំ

ដឹងថាថ្ងៃណាមួយ...

180 ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ។ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ឆ្លងទាំងនេះនឹងរស់ឡើងវិញ ដើម្បីទៅជួបទ្រង់នៅ លើអាកាស។ អ្នកអាចកប់ខ្ញុំនៅក្នុងសមុទ្រ ដុតវានៅកន្លែងណាដែលអ្នកចង់។ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនោះគឺអស់កល្បជានិច្ច។ រ៉េ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាបុណ្យ អ៊ីស្លាមឥឡូវនេះ។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំមានវាអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ វា ស្ថិតនៅក្នុងខ្ញុំ។

181 វាស្ថិតនៅក្នុងអ្នក។ បើអ្នក ជាព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ ឡើងវិញ សណ្ឋិតក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក វាបានប្រោសអ្នកចេញពីរឿង នៃលោកិយ ទៅកាន់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះប៉ុណ្ណោះ។ វាបានប្រោសអ្នកពីជីវិតនេះ ទៅជីវិតអស់កល្ប។ អ្នកដែលធ្លាប់ស្លាប់ក្នុងអំពើបាបនិងអំពើរំលង ឥឡូវនេះបាន ប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញហើយ ដើម្បីអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ជាមួយព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ធ្វើបុណ្យម៉ាណាពីខាងលើ ដោយឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះបានបើកសម្តែង បញ្ជាក់ពីការសន្យានៃថ្ងៃនេះ។

182 “ដូចនៅជំនាន់លោកណូអេអំដេ កូនមនុស្សនឹងមកដល់។ ពួកគេបានញាំ ជីក រៀបការ កំពុងរៀបការ។ ហើយដូចនៅសម័យលោកទុក្ខ ដូច្នោះវានឹងមាននៅក្នុង ម៉ោងដែលកូនមនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅលើផែនដី” មិនមែនជាព្រះរាជបុត្រា នៃព្រះ ទៀតទេ។ “កូនមនុស្ស” ត្រឡប់មកវិញជាសារទំនាយសម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ នៅពេលដែលឥន្ទ្រីនោះនឹងត្រូវហោះហើរ មិនមែនសត្វតោទេ មិនមែនជាគោ នៅក្នុងសម័យយញ្ញបូជាទេ។ ឃើញទេ?

183 រាល់ពេលដែលមហាអំណាចខាងសាសនាបានចេញទៅជួបបញ្ហាប្រឈមនៃ អំណាចនយោបាយនៃពិភពលោក។ នៅពេលដែលសត្វតោងើបឡើង អំណាច សាសនា វាបានទៅជួបអំណាចរ៉ូម៉ាំង។

184 ហើយបន្ទាប់មកពេលដល់ពេលថ្វាយយញ្ញបូជា គោក៏ទៅ ពីព្រោះវាជា ដង្វាយរបស់ព្រះអម្ចាស់។

185 បន្ទាប់មកអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ចុះមកតាមរយៈសម័យក្រុមជំនុំ មកមុខ មនុស្ស។ ហើយអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់មានតាំងពីលូដេ វេសលី អូ កាលវីន ចុះក្រោម សម័យពេនទីកុស្ត។

186 ប៉ុន្តែនៅក្នុងសារចុងក្រោយដែលបានចេញមក មានឥន្ទ្រីហោះមក។ វាជាពេលវេលាឥន្ទ្រី ពេលវេលាបង្ហាញ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានលើកសម្តែង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានបង្ហាញ។ អូ ក្មេងៗអើយ ចូរដើរចូលទៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ចូលមកហើយជឿដោយអស់ពីចិត្ត ព្រះជាម្ចាស់នឹងបំពេញអ្នក។

187 សូមមើលនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ យើងរកឃើញឥឡូវនេះ សូមចាំថា “យើងជាសាច់នៃសាច់របស់ទ្រង់ ហើយជាឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់។” នៅពេលដែលព្រះបានលើកឆ្អឹងនិងសាច់របស់ទ្រង់ចេញពីផ្ទះ ពួកគេមិនអាចលាក់មនុស្សដែលមានសក្តានុពលបានទេ។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចយកគាត់បានទេ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងលើកពួកគេឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” អូ ខ្ញុំអើយ! បុណ្យអ៊ីស្លែម! ហេតុអ្វី យើងនៅបុណ្យអ៊ីស្លែម។ នៅពេលដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ យើងបានលើកឡើងជាមួយទ្រង់។ ទ្រង់បានបញ្ជូនជំនឿត្រឡប់មកវិញ។ យើងកាន់វា ដូចជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ទ្រង់នៅរស់ជាវៀងរហូត ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជាវៀងរហូត។” ហេព្រើរ ១៣:៨ បញ្ជាក់។ ទ្រង់គឺនៅតែដដែល។

188 ព្រះមេស៊ីរបស់ទ្រង់ អ្នកចាក់ប្រេងតាំងជឿដូច្នោះ។ តើព្រះមេស៊ីជាអ្វី? តើព្រះមេស៊ីជាអ្វី? ព្រះមេស៊ីគឺជា “អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។” ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី ដោយជាអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំងសម្រាប់ថ្ងៃនោះ ដើម្បីបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ធ្វើជាព្រះប្រោសលោះ និងជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង ហើយព្រះបានលើករូបកាយនោះ កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់គឺជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងសម្រាប់ថ្ងៃនេះ វាត្រូវបានលើកឡើងជាមួយទ្រង់រួចហើយនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ ពីព្រោះ “ពីរនាក់នេះគឺតែមួយ។” អាម៉ែន។

189 ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចប្រាប់វាតាមរបៀបដែលខ្ញុំឃើញវា។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមានការអប់រំដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញវា។ ទូលបង្គំសង្ឃឹមថា ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមកទីនោះ ហើយដាក់វានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ដើម្បីមើលអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ។

190 ការរស់ឡើងវិញ ឥឡូវនេះយើងស្ថិតនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ។ យើងកំពុង

អង្គុយជាមួយទ្រង់ក្នុងការរស់ឡើងវិញ ប៉ុន្តែមានតែអ្នកដែលមានជីវិតប៉ុណ្ណោះ។

191 មិនមែនអ្នកដែលមិនមានជីវិតទេ។ ពួកគេនឹងមិនស្គាល់វាទេ។ ពួកគេនឹងមិនដែលស្គាល់វាទេ។ ពួកគេនឹងគិតថាពួកគេទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាការសង្គ្រោះ ហើយការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នឹងចប់ទៅ។ បាននិយាយថា “អេលីយ៉ាបានមកហើយ ហើយពួកគេបានធ្វើបែបនោះ ហើយអ្នកមិនដឹងទេ។” ឃើញទេ?

192 ចំណាំ។ សេចក្តីស្លាប់មិនបញ្ឈប់អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះទេ។ ចំណាំ។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចបញ្ឈប់វាបានទេ។

193 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ម្តាយរបស់ខ្ញុំគឺជាស្ត្រីដែលពោរពេញដោយវិញ្ញាណ។ ប៉ារបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនដែលឃើញមនុស្សពោរពេញដោយអំណាចដូចឪពុករបស់ខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ បងប្រុសប្រាណហាំ។” ប្រាកដណាស់។ នោះមិនបានបញ្ឈប់អំណាចនៃការប្រោសលោះទេ។

194 ម៉ូសេមានអំណាចប្រោសនោះ។ តើអ្នកជឿទេ? គ្មានមនុស្សណាដូចគាត់នៅលើផែនដីឡើយ រហូតដល់ព្រះយេស៊ូវ។ ដ្បិតគាត់មិនត្រឹមតែឃើញការនិមិត្តប៉ុណ្ណោះទេ គាត់បាននិយាយទល់មុខនឹងព្រះ។

195 សូម្បីតែហោរាម្នាក់ ឈ្មោះម៉ារាម បានប្រកែកពាក្យរបស់គាត់នៅថ្ងៃមួយ។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនកោតខ្លាចព្រះទេឬ? សូមពិចារណាលើលោកម៉ូសេជាអ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំ។ គ្មានអ្នកណាដូចគាត់ទេ នៅសម័យនេះ។ មិនដែលមាននរណាម្នាក់ដូចលោកម៉ូសេទេ។ ខ្ញុំនិយាយទៅកាន់លោកម៉ូសេ។ តើគាត់ធ្លាប់និយាយអ្វីនោះមិនមែនជាការពិតទេ? ឃើញទេ? ខ្ញុំនិយាយទៅកាន់លោកម៉ូសេ។ តើអ្នកមិនកោតខ្លាចព្រះទេឬ? កុំនិយាយពាក្យប្រឆាំងនឹងគាត់។” ហើយភ្លាមៗនោះនាងមានជំងឺឃ្នង—ហើយជិតស្លាប់។ ក្រោយមក នាងមិនរស់នៅយូរទេ។ ម៉ូសេបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។

196 លោកម៉ូសេបានឡើងទៅលើភ្នំ នៅរយៈពេលមួយរយម៉ែត្រនៃការបម្រើ ឬប៉ែតសិបឆ្នាំនៃពន្ធកិច្ច មួយរយម៉ែត្រនៃជីវិត បានឡើងលើភ្នំហើយបានស្លាប់ហើយត្រូវបានគេកប់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំ។ ប៉ុន្តែអំណាចនៃការប្រោសនោះមានលើគាត់។ ប្រហែលប្រាំបីរយឆ្នាំក្រោយមក គាត់នៅទីនេះ ឈរនៅលើភ្នំផ្លាស់ប្តូរ។

អាម៉ែន។ តើគាត់ជាអ្វី? គាត់ត្រូវបានរួមបញ្ចូលនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនោះ។ ប្រាកដណាស់ គឺជាគាត់។ គាត់មានអំណាចនៃការប្រោសរបស់ព្រះ។ នៅទីនេះ គាត់ឈរ។

197 សូមក្រឡេកមើលយ៉ូប អំប្រាហាំ អ៊ីសាក ជាពួកបរិសុទ្ធនៅថ្ងៃនៃការរស់ឡើងវិញ នៅព្រឹកដ៏អស្ចារ្យនោះដែលយ៉ូបនិងពួកគេទាំងអស់គ្នាដឹងថានឹងមក។ នៅពេលដែលគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់” រាប់រយនិងរាប់រយឆ្នាំមុនព្រះគ្រីស្ទ។ តាមពិត សៀវភៅយ៉ូបត្រូវបានសរសេរមុនលោកុប្បត្តិ ពួកគេអះអាងថា ជាសៀវភៅចាស់បំផុតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

198 ហើយនៅក្នុងការសាកល្បងរបស់គាត់ ហើយដូចជាយើងឆ្លងកាត់ឥឡូវនេះ។ ហើយប្រពន្ធរបស់គាត់ សូម្បីតែអ្វីដែលជិតស្និទ្ធនឹងគាត់នៅលើផែនដីបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនដាក់បណ្តាសាព្រះហើយស្លាប់ដោយសេចក្តីស្លាប់?”

199 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកនិយាយដូចជាស្ត្រីល្ងង់។ ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់បានដកយកចេញ សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។”

200 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងមកសណ្ឋិតលើគាត់ ហើយគាត់ចាប់ផ្តើមទាយ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់ ហើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយទ្រង់នឹងឈរនៅលើផែនដីនេះ។ ទោះបីដង្កូវស៊ីស្បែកបំផ្លាញរាងកាយនេះក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ខ្ញុំ។” ហើយគាត់បានបង្កើតកន្លែងសម្រាប់បញ្ចុះសពខ្លួនឯង។ គាត់បាននិយាយថា “យើងនឹងទិញដីនេះ។” គាត់បានទិញនៅទីនោះហើយកប់ខ្លួនឯង។

201 ក្រោយមក មានបុរសម្នាក់ឈ្មោះអំប្រាហាំ។ ព្រះវិហារកំពុងរីកចម្រើន។ អំប្រាហាំ ឥឡូវនេះ គាត់មានសក្តានុពលរបស់ព្រះផងដែរ ជីវិតអស់កល្ប អស់កល្បជានិច្ច ពីព្រោះព្រះបានហៅគាត់។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ នៅពេលដែលគាត់ស្លាប់ ឬសារ៉ាបានស្លាប់ គាត់បានទិញដីមួយនៅប៉ាឡេស្ទីន នៅជិតផ្លូវរបស់យ៉ូប ហើយបញ្ចុះសពសារ៉ា។ អំប្រាហាំបានស្លាប់ ហើយត្រូវបានបញ្ចុះជាមួយសារ៉ាដែរ។ អំប្រាហាំបង្កើត—បង្កើតអ៊ីសាក។

202 ហើយអ៊ីសាក ពេលគាត់ស្លាប់ គាត់បានដេកជាមួយអំប្រាហាំ ក្នុងដីដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ៊ីសាកបង្កើតយ៉ាកុប...

203 យ៉ាកុបបានស្លាប់ នៅអេហ្ស៊ីប។ ប៉ុន្តែក្នុងនាមជាហោរា ឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងសក្តានុពលនេះ អំណាចនៃការប្រោសនេះ គាត់បាននិយាយថា “កុំបញ្ចុះសពខ្ញុំនៅទីនេះ យ៉ូសែប។ មកទីនេះកូនប្រុសហោរារបស់ខ្ញុំ។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅក្រោមភ្លៅនេះដែលព្រះបានធ្វើឱ្យពិការ។ ស្បថចំពោះព្រះនៃស្ថានសួគ៌ថាអ្នកនឹងមិនបញ្ចុះខ្ញុំនៅទីនេះទេ។” តើមានអ្វីនៅក្នុងបុរសនោះ? ហេតុអ្វីបានជាអេហ្ស៊ីបមិនល្អដូចកន្លែងណាមួយ? គាត់គឺជាហោរា។ ទ្រង់ដឹងថាការរស់ឡើងវិញនោះនឹងនៅឯណា។ នឹងមិននៅអេហ្ស៊ីបទេ ឬនៅប៉ាឡេស្ទីន។ បាននិយាយថា “ដាក់ដៃរបស់អ្នកក្រោមភ្លៅពិការរបស់ខ្ញុំ ហើយអ្នកស្បថដោយព្រះដែលខ្ញុំបានបម្រើ។ អ្នកគឺជាកូនប្រុសហោរារបស់ខ្ញុំ ដែលអ្នកនឹងមិនកប់ឆ្អឹងរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះទេ។ យកខ្ញុំទៅកប់ខ្ញុំ។”

204 យ៉ូសែប ជាហោរា ក៏ ដាក់ដៃលើឪពុកពិការរបស់គាត់។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្បថដោយព្រះរបស់អំប្រាហាំ អ៊ីសាក ពីយ៉ាកុប ខ្ញុំនឹងមិនបញ្ចុះអ្នកនៅទីនេះទេ។” ពួកគេបានយកគាត់ទៅបញ្ចុះនៅក្នុងទឹកដីនោះ។ ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី?

205 ពេលយ៉ូសែបស្លាប់ គាត់បាននិយាយថា “កុំកប់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ កុំកប់ខ្ញុំនៅទីនេះ។” ហេតុអ្វី? ព្រះជាព្រះនៅគ្រប់ទីកន្លែង ប៉ុន្តែទ្រង់មានផែនការ។ យ៉ូសែបគឺជាហោរា។ គាត់បាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ” សូមស្តាប់ពាក្យរបស់គាត់ “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនឹងមើលឡើងវិញ...នឹងមកជួបអ្នក ហើយនឹងនាំអ្នកចេញពីទឹកដីនេះ។ ហើយពេលអ្នកទៅ អ្នកយកឆ្អឹងខ្ញុំ។”

206 អំណាចនៃការប្រោសនោះមាននៅក្នុងឆ្អឹងរបស់ពួកគេ។ អូ! “ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណនៃទ្រង់ដែលបានប្រោសព្រះគ្រីស្ទឲ្យរស់ពីសុគតឡើងវិញ គង់នៅក្នុងអ្នក ទ្រង់ក៏នឹងប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នកឲ្យរស់ឡើងវិញដែរ។”

207 “កុំដាក់ឆ្អឹងខ្ញុំនៅទីនេះ។ កប់ពួកគេនៅទីនោះជាមួយនឹងការសន្យា។”

208 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក នៅទីនេះ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយនៅទីនេះ ម៉ាថាយ ២៧:៥១។ ពេលព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ យ៉ូបបានឃើញការយាងមក បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់។ ថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់នឹងឈរនៅលើផែនដីនេះ។ ទោះបីដង្កូវចោះស្បែកបានបំផ្លាញរាងកាយនេះក៏ដោយ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះ។ ខ្ញុំនឹងឃើញទ្រង់។” ពួកគេបានដឹង។ នោះគឺជាហោរា។ អំប្រាហាំគឺជាហោរា។ អ៊ីសាក

គឺជាហោរា។ យ៉ាកុបជាហោរា។ យ៉ូសែបគឺជាហោរា។ ហើយពួកគេមានការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ យោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយនៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរនោះ នៅពេលដែលម្នាក់នោះបានមកហើយបានលោះអស់អ្នកដែលបានជឿលើទ្រង់ ពួកគេបានលើកឡើងផងដែរ យោងតាមព្រះគម្ពីរ។

209 អំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញនោះបានចូលទៅក្នុងផ្លូវរបស់យ៉ូប ដែលជាកន្លែងដែលមិនមានសូម្បីតែមួយស្លាបព្រាននៃធូលីនៃឆ្អឹងរបស់គាត់នៅសល់។ បន្ទាប់ពីរាប់រយ រាប់រយ និងរាប់រយឆ្នាំ ឆ្អឹងរបស់គាត់បានពុកផុយ។ វា—វាបានត្រលប់មកវិញ ហើយត្រឡប់ទៅរកខ្ពស់នៃផែនដី ហើយគ្រាន់តែជាផេះធូលីដីនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលអំណាចនៃការប្រោសនោះ យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ចំពោះការសន្យា រាប់រយ រាប់រយ បាទ រាប់ពាន់ឆ្នាំក្រោយមកនៅពេលដែលអំណាចនៃការប្រោសនោះត្រូវបាននាំចេញពីផ្ទះ យ៉ូប អំប្រាហាំ អ៊ីសាក យ៉ាកុប ពួកគេទាំងអស់ចេញពីផ្ទះជាមួយទ្រង់។

210 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ម៉ាថាយ ជំពូកទី២៧ និងខទី៥១ វាបាននិយាយថា “ពួកបរិសុទ្ធជាច្រើនដែលដេកនៅក្នុងធូលីដី បានរស់ឡើងវិញហើយចេញពីផ្ទះជាមួយទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកនៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។” ហេតុអ្វី? ពួកគេមានសក្តានុពលនោះ។ ពួកគេមានអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ឃើញទេ ហើយប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយបានទៅជាមួយទ្រង់ក្នុងការរស់ឡើងវិញ។ រីករាយនឹងការរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ ពីព្រោះពួកគេពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសនោះ។ ពួកគេមានគ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរពិតប្រាកដនោះ។

“មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំរស់នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។”

211 រង់ចាំបន្តិច។ នៅក្នុងថៃស្យាលទី១... ថៃស្យាឡូនីច ជំពូកទី៤ ខទី១៦ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាអានវា។ “បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នាភិតភ័យ ពីពួកអ្នកដែលដេកលក់ទៅហើយទេ ក្រែងអ្នករាល់គ្នាកើតទុក្ខព្រួយ ដូចជាអ្នកដទៃទៀត ដែលគ្មានសង្ឃឹម។ ដ្បិតបើយើងជឿថា ព្រះយេស៊ូវបានសុគត ព្រមទាំងរស់ឡើងវិញហើយ ក្នុងថ្ងៃទីបី” មិនមែនធ្វើជាជឿទេ ប៉ុន្តែយើងជឿ “នោះត្រូវជឿថា ព្រះទ្រង់នឹងនាំអស់អ្នក ដែលដេកលក់ទៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ ឲ្យបានមកជាមួយនឹងទ្រង់ដែរ។”

212 ពួកបរិសុទ្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មីជាមួយនឹងអំណាចនៃការប្រោសនោះ នឹងរស់ឡើងវិញផងដែរ នៅឯការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់ ប្រាកដថាដូចដែល

គម្ពីរសញ្ញាចាស់បរិសុទ្ធជាមួយនឹងអំណាចនៃការប្រោសលើផ្ទៃរបស់ពួកគេ និងការបកប្រែនិងអំណាចជាដើម ដែលបង្ហាញពីព្រះ។ ពួកគេជាហោរាដែល ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមក ពួកគេបានរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់នៅព្រឹកនៃការ រស់ឡើងវិញនោះ ហើយជាមួយនឹងការសន្យារបស់ព្រះថាគ្រប់គ្នាដែលនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវក៏នឹងមកជាមួយទ្រង់នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ អំណាច នៃការប្រោសរបស់ព្រះនៅលើផ្ទៃ។

213 កុំឆ្ងល់ យើងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ។ កុំឆ្ងល់ យើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ យើងជាបងប្អូនប្រុសស្រី។ យើងមិនគួរស្អប់គ្នាទៅវិញទៅមកទេ ព្រោះយើងត្រូវ បានកែតម្រូវដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ យើងគួរស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយមានការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក។ អ្នកដឹងទេ បើអ្នកមិនធ្វើ វានឹងមិនជួយ អ្នកទេ។

214 មានមិត្តតូចមួយនៅទីនេះ នៅក្រោមព្រះវិហារនេះឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្មានថ្ងៃមុន... បុរសនោះជឿ។ ក្មេងប្រុសតូចមានជំងឺមហារីកនៅលើត្រចៀករបស់គាត់ ហើយ គាត់មិននិយាយអ្វីអំពីវាទេ។ គាត់ធ្វើការនៅទីនោះនៅផ្ទះ។ ខ្ញុំបានធ្វើដំណើរទៅ បរិច្ចាគជាមួយគាត់ នៅទីនោះជាមួយបងប្អូនប្រុសម៉ូសេលី និងបងប្រុសដាវុស នៅទីនេះ។ យើងបានមកបរិច្ចាគនៅទីនេះ កូនប្រុសរបស់បងប្រុសវីលៀម។ ហើយខ្ញុំមើលទៅលើត្រចៀករបស់គាត់ ហើយខ្ញុំបានឃើញត្រចៀករបស់គាត់ហើយ ឡើងទាំងអស់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វី ដូណារ៉ុន? ត្រចៀកនោះ!”

215 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ វាមានជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំ មិនដឹងទេ។”

216 ខ្ញុំគ្រាន់តែ—ចាប់គាត់ដោយដៃនៅទីនោះ។ នោះគឺជាជំងឺមហារីកដ៏ធំមួយនៅ លើត្រចៀករបស់គាត់។ មិនដែលនិយាយពាក្យមួយម៉ាត់ គ្រាន់តែកាន់វា ហើយ គិតថា “បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ!” ក្នុងរយៈពេលមួយថ្ងៃឬពីរថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ មិនមាន សូម្បីតែស្លាកស្នាមដែលនៅសល់។ វាគឺជាការគោរពរបស់គាត់នៅក្នុងព្រះនៃ ស្ថានសួគ៌ ដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ បានសម្លាប់ជំងឺមហារីក នោះ ហើយបានសង្គ្រោះជីវិតរបស់ ដូណារ៉ុន ផុតនៅទីនោះ។ ហ្នឹងហើយ។

217 តើរបស់ទាំងនេះជាអ្វី? មើលនៅទីនេះ មនុស្សនៅទីនេះនៅជុននិក។ សូម ក្រឡេកមើលអ្នកដែលបានជឿលើរឿងនេះ។ សូមក្រឡេកមើលមនុស្សដែល

មាននេះ ដែលដាក់ដៃលើអ្នក។ ចាំមើលតើមានអ្វីកើតឡើង។ វាជាអំណាចនៃការប្រោស។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” ប្រសិនបើពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ ឥន្ទ្រិទៅឥន្ទ្រិ អ្វីមួយនឹងកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ ឥន្ទ្រិទៅក្នុង នឹងមិនដំណើរការទេ។ ឥន្ទ្រិទៅឥន្ទ្រិ លើកឡើងពីចម្ការទៅកាន់ឋានសួគ៌។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអ្នកដែលជឿ” នៅពេលដែលពួកគេទាំងពីរនៅក្នុងជំនឿ។

218 សូមមើលអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញដូចគ្នានៃព្រះដែលតំណាងនៅក្នុងហោរាទាំងពីរនេះ អេលីយ៉ា និងអេលីសេ។ ចំណាំ ពាក្យដែល ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេចាប់បាន ម្នាក់ទៀតត្រូវបានចាប់។ ចាប់ឡើងហើយចាប់ឡើង។ ឃើញទេ? គាត់ត្រូវបានគេចាប់ឡើង។ យើងនឹងចាប់បាន ចាប់ឡើងជាមួយពួកគេ ជួបពួកគេនៅលើអាកាស។ “ចាប់បានដើម្បីជួបពួកគេនៅលើអាកាស។”

219 សូមកត់សម្គាល់ បក្សីត្រូវតែមានស្លាបពីរ ដើម្បីរក្សាតុល្យភាពខ្លួនវា។ ត្រូវទេ? អេលីយ៉ាជាអ្នកបកប្រែ អេលីយ៉ា។ អេលីសេគឺជាស្លាបនៃការរស់ឡើងវិញ។ ឃើញទេ? ពួកគេទាំងពីររួមគ្នាតំណាងឱ្យពួកបរិសុទ្ធដែលកំពុងរស់នៅនិងពួកបរិសុទ្ធដែលបានលាចាកទៅហើយ។

220 ចងចាំ ប្រញាប់ទៅមើលអតីតកាល រាំងនន។ របៀបដែលមនុស្សទាំងនេះត្រូវបានប្រញាប់ត្រឡប់ទៅទីនោះដើម្បីមើលរាំងននហើយមើលចុះនៅពេលនេះហោរាទាំងនោះ!

221 សូមក្រឡេកមើលប៉ុល បាននិយាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយថាតើមនុស្សទាំងនេះនឹងទៅជាយ៉ាងណា ធ្វើសកម្មភាពហើយហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន។ គាត់គឺជាហោរាម្នាក់ ដែលពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ បានឃើញវាកើតឡើង។ យើងជឿ មែនទេ? គាត់បានទទួលអំណាចនៃការប្រោស។

222 សូមក្រឡេកមើលអំណាចនៃការប្រោសលោះនៅថ្ងៃនេះ ការទាយទុកជាមុនដោយគ្មានព្រឹត្តិការណ៍ណាមួយបាត់ឡើយ។ គ្មានសូម្បីតែម្តងដែលបរាជ័យទេ។ អំណាចនៃការប្រោសលោះ មិនមែនជាអំណាចរបស់មនុស្សទេ អំណាចរបស់ព្រះ។ អំណាច ជាជំនឿនៃបុណ្យអ៊ុស្ទ័រ ព្រះយេស៊ូវដែលបានរស់ឡើងវិញ ដែលបានបញ្ជូនត្រលប់មកវិញ ដើម្បីធានាយើងថាយើងបានប្រោសជាមួយទ្រង់រួចហើយ។

223 សូមកត់សម្គាល់ អ្នកនៅចាំសៀវភៅតូច អ្នកជំនួញនៅទីនេះ សម្លឹងមើល ហួសពីរាំងនននៃពេលវេលា?

224 ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមចាស់ ដោយដឹងថាថ្ងៃរបស់ខ្ញុំកាន់តែខ្លី ហើយខ្ញុំពិតជា... ខ្ញុំលេងបទខ្លីមួយដែលស្រ្តីច្រៀងកាលពីមុន ខ្ញុំមានវាប្រហែលដប់ប្រាំបី ម៉ែឆ្នាំ ហើយ ទូលបង្គំចង់និយាយអំពីវា ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមចេញពីទីនោះ ហើយ ទៅអធិស្ឋាន បន្ទាប់មកអំណាចនៃការប្រោសនោះបានមក ខ្ញុំសម្រាក ហើយខ្ញុំ មើលទៅទីនោះ ហើយខ្ញុំនិយាយថា "មើលទៅទីនោះ!"

225 ខ្ញុំចាំថានៅព្រឹកនោះ ត្រូវបានគេចាប់ឡើង។ ហើយប្រពន្ធខ្ញុំ អង្គុយនៅទីនោះ ដេកលើគ្រែដដែលជាមួយខ្ញុំនៅព្រឹកនោះ។ ខ្ញុំត្រូវបានលើកឡើង ហើយមើលទៅ។ ហើយនៅទីនោះនាងកំពុងដេកលក់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា "គួរឃើញនឹងធ្វើអ្វីសម្រាប់ ទ្រង់ព្រះអម្ចាស់អើយ អ្នកគួរតែប្រញាប់ឡើង ក្មេងប្រុស។ អ្នកមានអាយុហាសិប ឆ្នាំហើយ។" បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចាប់ខ្ញុំចេញ ហើយខ្ញុំបានមើលនៅ ទីនោះ។ ខ្ញុំបានឃើញពួកបរិសុទ្ធទាំងនោះ ដូចជាប្រាកដថាខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះ ក្បែរតុនេះ ជាមួយនឹងសៀវភៅដ៏ពិសិដ្ឋនេះដាក់នៅទីនេះ និងជាអ្នកបម្រើព្រះនៃ ដំណឹងល្អ។

226 តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកពីអ្វីនៅក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែគ្មានអ្វីកើតឡើងដែរ អត់? ប្រសិនបើខ្ញុំមាន ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកប្រាប់ខ្ញុំអំពីវា។ រាល់ពេល តើវាល្អឥតខ្ចោះ យ៉ាងណា នៅធីទិកា? រាល់ដង តើវាបានកើតឡើងដូចទ្រង់មានបន្ទូលទេ? នេះ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

227 ខ្ញុំឈរនៅទីនោះ មើលពេលនោះ។ ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សរាប់ម៉ឺនដងរាប់ពាន់ នាក់មក ទាំងយុវជននិងស្ត្រី រត់ បោះដៃអោបជុំវិញខ្ញុំ ស្រែក។ ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅ ក្រោយហើយឃើញខ្លួនឯងដេកនៅលើគ្រែ។ "ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យទូលបង្គំ មើលហួសពីរាំងនននៃពេលវេលា។"

228 តើវាជាអ្វី? វាជាអំណាចនៃការប្រោសដែលនឹងចាប់យើងចេញ។ អំណាចនៃ ការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យនោះ។ អំណាចនៃការប្រោសបានមកនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នេះ។

229 នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំនៅអាវីហ្សូណាឥឡូវនេះ។ មានមនុស្សជាច្រើន

អង្គុយនៅទីនេះ ឈរនៅទីនេះនៅជុំនិក ហើយឮខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីធីទិកានេះ “នេះ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំវា? “ឥឡូវទៅ។ មាន អ្វីមួយកំពុងរៀបចំឱ្យកើតឡើង។”

230 ខ្ញុំបានឃើញទេវតាប្រាំពីរមក។ តើទស្សនារដ្ឋវិទ្យាមិនបានពាំនាំវាទេ នៅពេល ដែលអំពូលរបស់វាអណ្តែតឆ្លងកាត់ទីនេះ កម្ពស់ម៉ែត្រប្រាំពីរម៉ាយល៍និងឆ្លងកាត់សាម សិបម៉ាយល៍? តើមិនមែនប្រៀបដូច សុតមែន អ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះ ជេនណូមែន ពួកគេអង្គុយនៅទីនោះទេឬ? ឈរនៅទីនោះនៅពេលដែលទេវតាទាំងប្រាំពីរបាន លេចមកនៅលើភ្នំ។ វាអង្រួនភ្នំ រាប់ម៉ាយល៍ជុំវិញ ដូចនោះ។ មានទេវតាប្រាំពីរ ឈរ។ ហើយបោះដាវនៅក្នុងដៃរបស់អ្នក និយាយថា “ទៅផ្ទះហើយបើកត្រាទាំង ប្រាំពីរដែលបានផ្តល់ឱ្យ។” ហើយនៅទីនេះពួកគេគឺជាអាថ៌កំបាំងពិតនៃអាពាហ៍ ពិពាហ៍និងការលែងលះ និងពូជរបស់សត្វពស់ និងរឿងទាំងអស់នេះដែលត្រូវ បានច្របូកច្របល់។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

231 តើវាជាអ្វី? អំណាចនៃការប្រោសបានមកដល់ក្រុមជំនុំ ធ្វើឱ្យនាងត្រៀមខ្លួន ជាស្រេច ម៉ោងនេះដែលយើងជិតមកដល់ហើយ។ អំណាចប្រោស!

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមជួយយើងឱ្យទទួលវា។ ជួយយើងឱ្យជឿវា។

232 ឃើញទេ គ្រាន់តែអាស្រ័យលើអាកប្បកិរិយាដែលអ្នកធ្វើចំពោះវា ថាតើវានឹង ធ្វើឱ្យអ្នកល្អឬអត់។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែជឿវា។ អ្នកមិនជឿវាទេ វានឹងមិនធ្វើឱ្យ អ្នកល្អបន្តិចទេ។

233 តើសាំយូអែលអាយុប៉ុន្មានបានឈរនៅទីនោះនៅចំពោះមុខមនុស្សទាំងនោះ ហើយនិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកពីអ្វីនៅក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែតើមាន អ្វីកើតឡើង? តើខ្ញុំធ្លាប់សុំលុយអ្នក ដើម្បីរស់នៅទេ?”

“ទេ ប៉ុន្តែយើងចង់បានស្តេច។”

234 នោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំមានសព្វថ្ងៃនេះ។ ពួកគេចង់បានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួន របស់ពួកគេ។ ពួកគេនឹងមិនយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នកទេ។ ពួកគេដើរជុំវិញ។ មែនហើយ វាគ្រាន់តែទៅបង្ហាញ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញគឺមិនមាននៅទីនោះ ទេ។

235 “អូ” អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំលោតហើយខ្ញុំ
ស្រែក។” នោះមិនអីទេ។

236 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអំណាចនៃការប្រោសនោះមាននៅទីនោះ អ្នកនឹង
ទទួលស្គាល់។ ដូចជាតន្ត្រីតូចនោះ នោះជាម្តាយរបស់គាត់។ នោះជាព្រះបន្ទូល។
នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបានសន្យា។
នោះហើយជាអ្វីដែលបានទាយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើង។ យើង
ហួសពីស្រមោលនៃការសង្ស័យណាមួយ ដែលមានសក្តានុពលនៅក្នុងការរស់
ឡើងវិញឥឡូវនេះ ពួកហិស្តូរីកំពុងត្រៀមខ្លួនដើម្បីលើកលើអាកាស។

237 ដូច្នេះ ព្រះយេស៊ូវ ពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសនេះ ទ្រង់មានបន្ទូល
ថា “ប្រសិនបើអ្នកអាចបំផ្លាញប្រាសាទនេះ ដែលចំណាយពេលសែសិបឆ្នាំ អ្នក
បានគិតថាដើម្បីសាងសង់ ខ្ញុំនឹងលើកវាឡើងក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។”

238 ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាព្រះយេស៊ូវអាចនិយាយដូច្នោះ? ចង់សួរអ្នក។
ហេតុអ្វីបានជាព្រះយេស៊ូវអាចនិយាយរឿងបែបនេះ? ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់គឺជា
ទ្រង់។ អាមែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចធ្វើដំបងនោះ។ ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ជា
នរណា។ ទ្រង់ជ្រាបថា គ្រប់ព្រះបន្ទូល ព្រះបានសរសេរនៅក្នុងនោះ ទ្រង់បាន
បំពេញវា។ ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់គឺជាអ្នកដែលដាវីឌបាននិយាយ។

239 តើអ្នកដឹងថាអ្នកគឺជាអ្នកដែលព្រះគម្ពីរនិយាយទេ? តើអ្នកដឹងថាជំហររបស់
អ្នកគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេ? បើអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ អ្នកគឺជាមនុស្សថ្មី។ តើអ្នកដឹង
ទេថាព្រះបន្ទូលនេះគឺដូចជាការរស់នៅប្រចាំថ្ងៃសម្រាប់អ្នក? ហេតុអ្វី ប្រាកដ។ វា
ជារបស់អ្នក។ អ្នកគឺជាសត្វតន្ត្រី។ នោះជាអាហាររបស់អ្នក។

240 ទ្រង់ជ្រាបថា ដោយអំណាចនៃព្រះ ទ្រង់នឹងធ្វើវា ពីព្រោះវាត្រូវបានទាយ
ថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់មិនខ្លាចក្នុងការនិយាយ
ថា “បំផ្លាញព្រះវិហារនេះ។ ខ្ញុំនឹងលើកវាឡើងក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ ពីព្រោះដាវីឌ
បាននិយាយថា ‘ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងនរក ហើយខ្ញុំនឹងមិនឲ្យ
ព្រះដីវិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំឃើញភាពពុករលួយឡើយ។’” ទ្រង់មិនបានដឹងថាកោសិកា
ណាមួយនៃរាងកាយរបស់ទ្រង់នឹងខូចឡើយ។ ហើយវាខូចក្នុងរយៈពេលចិតសិប
ពីរម៉ោង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បំផ្លាញព្រះវិហារនេះ។ ខ្ញុំនឹងលើកឡើងម្តងទៀត
ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។” ហេតុអ្វី? ទ្រង់ពេញដោយអំណាចនៃការប្រោសដែលបាន

ប្រោសគ្រប់ព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់បានក្រឡេកមើលទៅក្រោយ ហើយបានឃើញគ្រប់
ព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានសរសេរអំពីទ្រង់ ហើយហោរាបាននិយាយថា ទ្រង់បាន
បំពេញវា។ ទ្រង់ជ្រាបថាវានឹងត្រូវបានបំពេញផងដែរ។

241 ឥឡូវនេះ គ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលព្រះមានបន្ទូល មានវិញ្ញាណរបស់អ្នកនិយាយ
“អាម៉ែន” ចំពោះវា វាត្រូវបានបំពេញនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ជាអ្នកជឿ?

242 តើអ្នកទប់នឹងអ្វីមួយនិយាយថា “មែនហើយ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំបង្រៀន
ខុសគ្នា”? ដូច្នេះសូមប្រយ័ត្ន ស្នាំង។

243 ចំណាំ។ ឥឡូវជឿ។ គ្មានសំណួរសម្រាប់ពួកគេ។ ពួកគេជឿវា។ ចំណាំ។

244 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានដឹងថាវានឹងកើតឡើងដោយសារព្រះបន្ទូលបានចែង។
ហើយរាល់ព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរអំពីទ្រង់ត្រូវតែបំពេញ។ ទ្រង់បានដឹងថាវា
ត្រូវបានសរសេរដោយព្រះចេស្ដានៃព្រះ ដោយហោរាដ៏បរិសុទ្ធដែលបានទាយថា
ទ្រង់នឹងធ្វើដូច្នោះ។

245 ហើយទំនាយមិនដែលបរាជ័យឡើយ។ វាមិនអាចទេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ
មិនអាចបរាជ័យបានទេ។ ហើយវាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុង...ដោយព្រះវិញ្ញាណ
ថា...ហើយឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ
ប្រសិនបើវាសំនៅក្នុងខ្លួនអ្នក រាងកាយរបស់អ្នក វាក៏នឹងធ្វើឱ្យរូបកាយរមែង
ស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញដែរ។ បន្ទាប់មក បាញ់វា ដុតវា ធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ
លេងសើចវា ហែកវាចុះ ផ្តាប់វា ធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ព្រះនឹងលើកវាឡើង ដ្បិត
ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយរាល់ពួកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះមានការសន្យា
នោះនៅក្នុងគាត់ ដឹងថានោះជាសេចក្តីពិត។ ដូច្នេះ កុំខ្លាច បងប្អូន យើងរួចហើយ
នៅក្នុងបុណ្យអឺស្ទែរ។

246 សូមក្រឡេកមើលការផ្លាស់ប្តូរ មុនពេលយើងបិទ។ ការផ្លាស់ប្តូររូបរាង យើង
ទាំងអស់គ្នាត្រូវបានតំណាងនៅទីនោះនៅក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ។ រកមើលអ្វីដែល
យើងកំពុងឃើញនៅថ្ងៃនេះ។ សូមកត់សម្គាល់នូវអ្វីដែលយើងកំពុងឃើញនៅ
ថ្ងៃនេះ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះ។ យើងទាំងអស់គ្នានៅទីនោះ។ មាន
ពួកបរិសុទ្ធដែលបានស្លាប់ តំណាងនៅក្នុងលោកម៉ូសេ មានការរស់ឡើងវិញ
ហើយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានលើកតម្កើង។ អេលីសេ...ម៉ូសេ អេលីយ៉ា និង

ព្រះយេស៊ូវ ទាំងអស់ឈរនៅលើភ្នំ ពួកបរិសុទ្ធដែលបានស្លាប់ ពួកបរិសុទ្ធដែល
បានលើកឡើង ហើយព្រះយេស៊ូវបានលើកតម្កើង។ អូ ខ្ញុំអើយ!

247 មែនហើយ អ្នកនិយាយ...ខ្ញុំបានឮបុរសម្នាក់និយាយ។ ពួកគេនឹងនិយាយថា
“អ្នកអើយ ហេតុអ្វី បើអ្នកមានអំណាចបែបនេះ អ្នកគួរតែចេញទៅប្រាប់មនុស្សពីអ្វី
ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។” ឆ្ងាយពីគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ និយាយរឿងដូចនោះ។ ឃើញ
ទេ? ប្រាកដណាស់ យើងមិនទាមទារអំណាចទេ។ ទៅ...

248 ប៉ុន្តែយើងធ្វើរឿងមួយ។ នៅពេលដែលពួកគេមើលជុំវិញ ដោយអំណាច
ទាំងអស់នេះលើពួកគេ “ពួកគេបានឃើញព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់។” ហើយអ្នកជឿ
ពិត ប្រាកដ មិនខ្វល់ថាគាត់បម្រុងទុកនិកាយឬគ្មានអ្វីអំពីវាទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែ
ចង់បានរឿងមួយប៉ុណ្ណោះ ដើម្បីឱ្យអ្នកឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ធ្វើឱ្យមាន
ភាពខុសគ្នា។ បទពិសោធន៍នៃការផ្លាស់ប្តូរភ្នំពិត លើកតម្កើងតែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
ប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនបានលើកតម្កើងលោកម៉ូសេ មិនលើកតម្កើងអេលីយ៉ា មិន
លើកតម្កើងខ្លួនឯង មិនលើកតម្កើងអ្វីផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែពួកគេបានឃើញព្រះគ្រីស្ទ
ដែលសំដែងសិរីរុងរឿង។ ហើយអ្នកជឿពិតណាមួយ នោះជាអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្ត
របស់គាត់ ដើម្បីលើកតម្កើងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះហើយជាអ្វីដែលគាត់កំពុង
ព្យាយាមធ្វើឱ្យមនុស្សមើលឃើញ។

249 កុំនិយាយថា “មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកមកចូលរួមជាមួយក្រុមរបស់យើង
ប្រសិនបើអ្នកមកធ្វើបែបនេះឬធ្វើបែបនោះ។” អូ កុំធ្វើដូច្នោះ។ កុំធ្វើដូច្នោះ។

250 សូមមើលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលជាព្រះគ្រីស្ទ បានលើកតម្កើង ហើយ
បំពេញការសន្យានៃថ្ងៃនេះ នៅក្នុងម៉ោងដ៏អស្ចារ្យនៃការរស់ឡើងវិញនេះ។ ចំណាំ។
ហើយវាផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវអំណរ ដើម្បីដឹងថាយើងនៅជាមួយទ្រង់ ជាសាច់នៃសាច់
របស់ទ្រង់ និងឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់។ រីករាយណាស់! នោះជារឿងតែមួយគត់ដែល
អ្នកជឿពិតប្រាកដយកចិត្តទុកដាក់។

251 ពួកគេមិនខ្វល់ពីនិកាយទេ។ ពួកគេមិនខ្វល់ពីអង្គការទេ។ ពួកគេមិនខ្វល់
ពីអ្វីដែលស្រ្តីផ្សេងទៀតគិតទេ។ ពួកគេមិនខ្វល់ទេ។ ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។
ពួកគេនឹងមិនធ្វើរឿងទាំងនេះដែល...ស្រ្តីផ្សេងទៀតទាំងនេះធ្វើទេ។ ពួកគេ...បុរស
ទាំងនេះនឹងមិនធ្វើអ្វីពួកគេទេ។ ពួកគេនឹងមិនដើរលេងជាមួយអង្គការមួយចំនួន

ទេ រក្សាពីការចេញក្រៅ ហើយខ្លាចពួកគេនឹងមិនមានសំបុត្រអាហារ។ ពួកគេមិនខ្វល់ពីរឿងទាំងនោះទេ។ វាមិនសមហេតុសមផលសម្រាប់ពួកគេ។

252 មានបំណងប្រាថ្នាតែមួយរបស់បេះដូង នោះគឺចង់ឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានលើកតម្កើង។ ការប្រព្រឹត្តរបស់ពួកគេត្រូវតែនៅជាមួយព្រះ។ វាត្រូវតែជាដាច់ខាតគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែជាសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយតើព្រះយេស៊ូវជាអ្វី? ព្រះបន្ទូល។ ត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ហើយឃើញវិធីសាស្ត្រដូចគ្នារបស់ទ្រង់ ដែលបង្ហាញពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះតើវាជាអ្វី? ឃើញជីវិតរបស់អ្នក ដោយព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់មានបន្ទូល “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” បង្ហាញថាទ្រង់នៅមានព្រះជន្មនៅឡើយ។

253 ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាទ្វារទាំងអស់នៅក្នុងប្រទេសត្រូវបានបិទសម្រាប់ខ្ញុំទេ។ នោះខ្ញុំ...ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ខ្ញុំមានអាយុហាសិបប្រាំមួយ ថ្ងៃផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំអាចត្រូវបានដកចេញ។ ខ្ញុំស្ថិតក្នុងវ័យគាំងបេះដូង។ ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងសម័យកាលផ្សេងទៀត និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ មែនហើយ តើមានអ្វីខុសគ្នា? វាមិនមានអ្វីប្លែកសម្រាប់ខ្ញុំទេ កាលខ្ញុំនៅក្មេង។ វាមិនមានអ្វីប្លែកទេឥឡូវនេះ តើលេខរបស់ខ្ញុំត្រូវបានហៅម៉ោងប៉ុន្មាន ហើយកាតរបស់ខ្ញុំចេញពីជួរ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាពួកគេធ្លាប់ដឹងថាខ្ញុំធ្លាប់រស់នៅលើផែនដីទេ។ វាមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំខុសគ្នាទេ។ ពួកគេមិនចាំបាច់មានវិមានធំៗនិងអគារធំៗដើម្បីនិយាយថាខ្ញុំនៅលើផែនដីនេះ។

254 រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេដឹង គឺដើម្បីដឹងថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ហើយនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំខ្ញុំកាន់អរូបីរបស់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាថ្ងៃណាមួយ...ទោះបីខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវលង់ទឹកក្នុងសមុទ្រ។ ខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវគេសម្លាប់នៅអាហ្វ្រិក។ មិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែរឿងមួយដែលខ្ញុំដឹង ខ្ញុំកាន់ជំនឿ។ ហាលេលូយ៉ា! ទ្វារនីមួយៗអាចបិទបាន។ វាមិនមានភាពខុសគ្នាបន្តិចសម្រាប់ខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមលើកតម្កើងមនុស្សឬអង្គការខ្លះ ឬខ្លួនខ្ញុំ ឬគ្មានក្រុមណាមួយ ឬគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យមនុស្សឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ហើយព្រះវិញ្ញាណទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។ “គាត់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

255 កុំឆ្ងល់ឡើយ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “កុំខ្លាចអីៗ ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅរស់ជាវៀងរហូត។”

256 “ដ្បិតឥឡូវនេះយើងត្រូវបានប្រោសលោះដោយទ្រង់ ហើយបានរស់ឡើងវិញ ជាមួយទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះ (នឹងមិន) អង្គុយនៅស្ថានសួគ៌នៅក្នុងទ្រង់។” ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងមានព្រះវិញ្ញាណនេះនៅក្នុងយើង អរូបី បង្ហាញថា ការសង្ស័យទាំងអស់ត្រូវបានដកចេញ។ អ្វី? ព្រះគ្រីស្ទមានព្រះជន្មរស់។ មិនមែន ខ្ញុំរស់នៅទេ មិនមែនខ្ញុំទេ។ “ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។” មិនមែនអ្នករស់ទេ ប៉ុន្តែ ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងអ្នក ដោយសារតែព្រះបន្ទូលដ៏រស់របស់ទ្រង់រស់នៅក្នុងអ្នក បង្ហាញថាវាជាអ្វីទាំងអស់នៃមេតូឌីស្ទរបស់អ្នក និងបាទីស្ទ និងគំនិតពេនទីកុស្ត ដ អ្វីៗផ្សេងទៀតត្រូវបានបិទ។ ហើយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...

257 ដូចជានៅលើភ្នំការផ្លាស់ប្តូរ ហោរាទាំងអស់និងអ្វីៗផ្សេងទៀតត្រូវបាន បញ្ចប់។ ថ្ងៃទាំងអស់របស់លូធើរៀន មេតូឌីស ប្រេសប៊ីធើរៀន ពួកគេមិនអីទេ ប៉ុន្តែ “នេះគឺជាកូនប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ ចូរស្តាប់ទ្រង់” ព្រះបន្ទូលនៃម៉ោង នេះ ជាម៉ោងនៃគ្រា។ នៅពេលដែល អាថ៌កំបាំងទាំងអស់ត្រូវបំបាត់វិញ ដែល ត្រូវបានលាក់បំបាំងឆ្នាំមកនេះ ហើយពួកគេគឺ...ពីវាមិតដ៏អស្ចារ្យនៃពេលវេលា ត្រូវបានបំផ្លាញចោល ធ្វើឱ្យវាចុះក្រោមដូច្នោះផ្កាយរបស់ដាវីឌនឹងនៅកន្លែងរបស់ វា។ ហើយក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់នឹងត្រូវបានលើកឡើងដូចជា ស្ថាបរបស់សត្វតន្រ្តី ដែលខ្ទប់ចេញជាសិរីរុងរឿង។ បាទ។

258 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរាងកាយរបស់យើង ជាមួយនឹងការនិយាយភាសាថ្មី ដោយការទាយនិងការទាយ ដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ហើយពួកគេបានជាសះស្បើយ ពិភពលោក ស្លាប់ និងអ្វីៗទាំងអស់នៃលោកិយ។ យើងបានឆ្លងផុតពីសេចក្តី ស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ហើយឥឡូវនេះយើងកាន់អំណាច។ ហាលេលូយ៉ា!

នៅព្រឹកនៃការរស់ឡើងវិញនោះ
នៅពេលដែលគ្រានៃសេចក្តីស្លាប់នឹងត្រូវខូច
យើងនឹងក្រោកឡើង (ហាលេលូយ៉ា!) យើងនឹងរស់
ឡើងវិញ។ (អាម៉ែន!)

259 មិនមានអារក្សគ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងនរកដើម្បីរារាំងយើងពីការធ្វើវាទេ។ យើងត្រូវ បានតែងតាំងជាមុនពីព្រះសម្រាប់ម៉ោងនេះ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបង្ហាញអង្គរ

ផ្ទាល់តាមរយៈយើង។ ហើយយើងរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ដោយព្រះបន្ទូល សន្យារបស់ព្រះ។ តើអារក្សនៅក្នុងនរកមិនអាចរារាំងខ្ញុំពីការចិញ្ចឹមបានទេ? វា មិនមែនជាទ្វារដែលគាត់អាចបិទមុខខ្ញុំទេ នៅព្រឹកនោះ។ ត្រាត្រូវបានខូច។ ហា លេលូយ៉ា!

260 ខ្ញុំមានសេរីភាព។ ខ្ញុំជាសត្វឥន្ទ្រី។ ខ្ញុំមិននៅក្នុងទ្រុងទៀតទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមាន សេរីភាព។ ខ្ញុំបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ចូលទៅក្នុងជីវិតថ្មីរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ មិនត្រឹមតែខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែបុរស ស្រ្តី ក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រីគ្រប់រូបដែលអង្គុយនៅទីនេះ ដែលត្រូវបានបំពេញនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ គឺជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយអ្នកគឺជាសត្វឥន្ទ្រី។

261 យើងនៅរស់ សព្វថ្ងៃនេះ ហើយរីករាយនឹងការរស់ឡើងវិញជារៀងរហូត។ ដោយសារតែទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ យើងក៏នៅរស់ដែរ។ ហើយទ្រង់រស់នៅជាមួយ យើង ធ្វើឱ្យយើងមានជីវិត។ ហើយព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសទ្រង់ឲ្យមាន ព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងជីវិតរបស់យើង នឹងប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់ របស់យើង នៅបុណ្យអុីស្ទ័រដ៏អស់កល្បដ៏អស្ចារ្យនោះ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

262 អូ យកលោកិយ យកអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ប៉ុន្តែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែ ន។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ គាត់ជាពិភពលោកទាំងមូល សម្រាប់ខ្ញុំ។

263 ហើយដោយសារតែអ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ ខ្ញុំជាផ្នែកមួយនៃអ្នក ហើយអ្នក គឺជាផ្នែកមួយនៃខ្ញុំ។ ហើយរួមគ្នា យើងជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។

264 អូ គ្រីស្ទានអើយ តើយើងមានឱកាសយ៉ាងណា! យើងមានឱកាសដែល សារវកប៉ុលមិនដែលសុបិនចង់មាន។ យើងមានឱកាសដែលហោណុក និងអេលី យ៉ា ហើយពួកគេមិនដែលមាន។ ឱកាសដែលយើងមានឥឡូវនេះ!

265 ហើយមានចៀមតូចមួយនៅខាងក្រៅកន្លែងណាមួយ ហើយទ្រង់នឹងមិន ស្តាប់ស្តាប់ទេរហូតដល់សត្វនោះចូលមកក្នុងក្រោល។ ដោយជំនួយពីព្រះ និង ដោយនិមិត្តមួយ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំនឹងឆ្លងកាត់សមុទ្រ។ ចៀម តូចចុងក្រោយអាចជាសត្វខ្មៅនៅទីនោះ សម្រាប់អ្វីដែលខ្ញុំដឹង កន្លែងដែលពួកគេ មិនគិតថាពួកគេមានព្រលឹង។ ប៉ុន្តែព្រះដឹងខុសគ្នា។ ខ្ញុំនឹងស្វែងរករហូតដល់ថ្ងៃ ចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីស្វែងរកម្នាក់នោះ ទោះនៅទីណាក៏ដោយ។

266 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនដែលអាក់អន់ចិត្តដល់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំដោយនិយាយរឿង
 តឹងរឹងទាំងនេះទេ។ ខ្ញុំ...មិនមែនខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នកទៅព្រះវិហារទេ។ ប្រាកដណាស់
 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទៅព្រះវិហារ។ អ្នកទៅព្រះវិហារគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។ ប៉ុន្តែកុំ
 ឲ្យវាជាក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នក និយាយថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះ ឬខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិ
 របស់នោះ។” អូ បងប្អូនប្រុសស្រី ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ទៅព្រះវិហារ ប៉ុន្តែ
 ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

267 អនុញ្ញាតឱ្យវា—អនុញ្ញាតឱ្យសក្តានុពលនោះ ប្រសិនបើនោះមិនមាននៅ
 ក្នុងអ្នកទេ សូមប្រោសអ្នកឥឡូវនេះទៅកាន់ជីវិត។ តើអ្នកមិនគ្រាន់តែទទួលវា
 ឥឡូវនេះទេឬ?

268 បន្ទប់នេះពេញទៅដោយវា។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវានៅលើខ្ញុំ។ ខ្ញុំដឹងថាវានៅ
 ទីនេះ ឬទ្វារនុភាពនៃព្រះ ជាអ្នកទស្សន៍ទាយដ៏អស្ចារ្យ ត្រូវទាយដ៏អស្ចារ្យ ដែលអាច
 ប្រាប់រឿងទាំងនោះ ហើយវាមិនដែលបរាជ័យឡើយ ដ៏អស្ចារ្យដែលអាចនិយាយ
 បាន ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយថាវា “ទេ” មនុស្សអាចបើកបាន ហើយ
 គ្មានមនុស្សណាអាចបិទបានទេ។ ទ្រង់ដែលបានស្លាប់ឥឡូវនេះនៅរស់ ហើយនៅ
 រស់ ថ្ងៃនេះនៅទីនេះនៅទីក្រុងជុននិក ដើរក្នុងចំណោមផ្កាដែលទើបនឹង-កើត។

269 មិនឆ្ងល់ទេ នៅព្រឹកបុណ្យអឺរ៉ាស៊ីនោះ តំណក់ទឹកសន្សើមតូចៗបានធ្លាក់លើ
 ថ្ពាល់របស់ផ្កាលីលី និងផ្កាកុលាបនីមួយៗ។ ហេតុអ្វី? វាបានដឹងថាវាត្រូវបាន
 លើកឡើងតាមរយៈដី ហើយនៅកន្លែងណាមួយមានផ្កាដ៏អស់កល្បជានិច្ច។ វានឹង
 កើតឡើងនៅថ្ងៃណាមួយ។ ហ្នឹងហើយ។

270 មិនឆ្ងល់ទេ ទឹកភ្នែករីករាយអាចហូរចុះថ្ពាល់របស់យើង។ កុំឆ្ងល់ថា ចិត្តរបស់
 យើងញ័រនិងញ័រនៅពេលដែលយើងអាចមានអារម្មណ៍ថាមានអំណាចផ្លាស់ប្តូរ
 ដូចគ្នា។ ចូលមកក្នុងជីវិតរបស់យើងហើយបំពេញយើង សូម្បីតែអនុញ្ញាតឱ្យយើង
 និយាយជាភាសាដែលមកពីស្ថានសួគ៌។

271 យើងបានប្រញាប់ឡើងនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់នៅទីនោះ ទាយ មើលឃើញ
 មុន ប្រាប់ជាមុន និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលល្អឥតខ្ចោះជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។
 ប្រសិនបើវាទាយផ្ទុយពីនោះ កុំជឿវា។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវានៅជាមួយព្រះបន្ទូល
 វាត្រូវបានគេនិយាយរួចហើយថា នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

272 “កុំខ្លាច។ ខ្ញុំគឺជាព្រះអង្គដែលបានស្លាប់ ហើយមានជីវិតជារៀងរហូត។” នោះគឺជាគ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើររបស់ព្រះដែលផ្សាភ្ជាប់រាល់អក្សរនៃព្រះបន្ទូលនេះទៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ តើគ្រាជាអ្វី? “អ្នកជាសំបុត្រដែលត្រូវបានសរសេរ អានពីមនុស្សទាំងអស់។” អ្នកដឹងទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះបានទាមទារអ្នក ទ្រង់បានបោះត្រាអ្នកដោយគ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ ថាអ្នកបានរស់ឡើងវិញជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ ហើយអ្នកគឺជាមនុស្សថ្មី។

273 ប្រសិនបើអ្នកមិនត្រូវបានដៅចំណាំនៅព្រឹកនេះទេ សូមធ្វើដូច្នោះខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលរបស់យើង។

274 ប្រងប្រុសម្នាក់ចាប់ផ្តើមនិយាយភាសាផ្សេងៗ កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដ។]...ព្រះអម្ចាស់។ តើអ្នកឮទេ?

275 គិតឥឡូវនេះ ដោយឱនក្បាលចុះ។ រ៉ូម ៨:១១ “បើដូច្នោះ ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះគ្រីស្ទឲ្យរស់ពីសុគតឡើងវិញ គង់នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា វាក៏នឹងធ្វើឱ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញដែរ។”

276 តើយើងអាចទន្ទឹងរង់ចាំអ្វី មនុស្ស? តើមានអ្វីនៅសល់? រកមើលនៅហូម៉ូសា និងពិភពលោកទាំងមូល។ ហើយកាំជ្រួចបរមាណូនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីវាយប្រហារពិភពលោក ហើយគ្រាន់តែភ័យ ខ្លាច និងស្រែក។ ហើយភាពយន្តទាំងនេះធ្វើគ្រាប់តាម គឺនៅទីនោះ ដោយគ្រាន់តែប្រាប់រឿងកំប្លែងទាំងអស់ ដូចជាក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដើរកាត់ទីបញ្ចុះសព ហួចនៅពេលយប់ព្យាយាមធ្វើឱ្យប្រជាជនជឿថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺមិនអីទេ។ កុំឲ្យគេបោកបញ្ឆោត។ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។

277 អ្នកកត់សម្គាល់ នៅថ្ងៃមុន មានអ្នកនេសាទម្នាក់បានមកប្រាប់ខ្ញុំថា អង្គុយនៅមាត់សមុទ្រ នោះ ប្រភេទនៃចំណុចរឹងមាំមួយចំនួនឬអ្វីមួយផ្សេងទៀតនៅទីនេះ។ ហើយដោយរបៀបណា តាំងពីយូរមុនការញ្ជួយដីនោះបានរង្កើតនៅប្រទេសក្រិក ត្រីទាំងអស់ដែលជាធម្មតាចិញ្ចឹមនៅពេលព្រឹកនោះពួកគេមិនបានចិញ្ចឹមទេ។ តើវាជាអ្វី? ពួកគេមិននៅលើផ្ទៃ។ ជាលើកទីពីរដែលវាបានកើតឡើងរឿងដដែលនេះបានកើតឡើង។ គាត់ដឹងច្បាស់ថានឹងមានអ្វីមួយកើតឡើង។ ត្រីទាំងនោះមិនបានចិញ្ចឹមនៅពេលនោះទេ។

278 ហើយសត្វក្អែកនិងអ្វីៗដែលស៊ីត្រី ពួកវាលឺបស៊ី។ ពេលព្រឹកព្រលឹម នោះជា ពេលដែលគេដាក់ចំណី។ ពួកគេគ្រាន់តែអង្គុយនៅលើច្រាំង ចេញពីច្រាំងច្នៃចោទ និងអ្វីៗ។ ក្នុងរយៈពេលតែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ ស្នែសមុទ្រចាប់ផ្តើមពុះចេញពី ផែនដី ចេញពីបាតសមុទ្រ។ ឃើញទេ? ត្រីបានដឹងពីវាមុនពេលវាកើតឡើង។

279 ចូលទៅក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា ខ្ញុំបានអានកាសែតបាននិយាយថា “ការញួយដី ត្រូវតែបញ្ចប់។” អស់រយៈពេលជាច្រើនថ្ងៃ សត្វស្លាបតូចៗនឹងមិនត្រលប់មក សំបុករបស់វាវិញនៅក្នុងថ្មទេ។ ហ្នឹងសត្វនឹងមិនឈរនៅជុំវិញជំរកក្រោម...នៅក្នុង ម្លប់ ក្នុងកំដៅថ្ងៃ។ ចៀមឈរនៅកណ្តាលវាល ឈរទល់នឹងគ្នាទៅវិញទៅមក។ ពួកគេនឹងមិនឡើងទៅជុំវិញថ្មទេ ពីរបូបីថ្ងៃមុនពេលការញួយដីបានកើតឡើង។

280 ហេតុអ្វី? ចៀមបានស្គាល់វា។ ពួកគេបានដឹងថាមានអ្វីមួយនឹងកើតឡើង។ បក្សីទាំងនោះដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង។ សត្វក្អែកទាំងនោះដឹងថាមានអ្វីមួយនឹង កើតឡើង។ ត្រីទាំងនោះដឹងថាមានអ្វីមួយនឹងកើតឡើង។ វាជាព្រះតែមួយដែល បាននាំសត្វទាំងនោះចូលទៅក្នុងទូក។

281 តើអ្នកមិនឃើញទេ មនុស្សពោរពេញដោយវិញ្ញាណ មានអ្វីកំពុងកើតឡើង? កុំស្វែងរកអ្វីដែលជាសកលដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនធំ គ្មានអ្វីក្រៅពីការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ សូមចាំថា គ្រាន់តែចងចាំព្រះបន្ទូល និងការសន្យារបស់ ព្រះអម្ចាស់។

282 តើអ្នកមិនមកភ្លាមៗទេឬ? ចេញឆ្ងាយពីជញ្ជាំងធំៗ។ ការរស់ឡើងវិញជិត មកដល់ហើយ។ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះដែលមិនដឹងថាពួកគេនឹង ចូលទៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនោះ ហើយមិនប្រាកដថាពួកគេមានអំណាចនៃការ រស់ឡើងវិញនោះស្ថិតនៅក្នុងពួកគេទេ!

283 ទោះបីជាដង្កូវស៊ីស្បែកបំផ្លាញវា ទោះបីគ្រាប់បែកបរមាណូបានផ្ទុះនៅ កណ្តាលអ្នកក៏ដោយ វានឹងមិនបំផ្លាញការរស់ឡើងវិញ អំណាចនៃការរស់ ឡើងវិញនោះទេ។ ទេ ទេ។ បងស្រី បងប្រុស ឈ្មោះដ៏មានតម្លៃរបស់អ្នកត្រូវ បានដាក់នៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ គ្មានមនុស្សណាអាចលុបវាចេញ បានទេ។ មិនមានសមាសធាតុត្រដុសគ្រប់គ្រាន់ទេ នៅក្នុងពិភពលោកដើម្បី លុបឈ្មោះរបស់អ្នកពីសៀវភៅនៅទីនោះជាកន្លែងដែលព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ បានទិញវា។

284 បើអ្នកមិនប្រាកដពីរឿងនោះ កុំ—កុំឆ្លៀតឱកាសលើវាឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? អ្នកអាចឆ្លៀតឱកាសរត់កាត់បាំងនៅកន្លែងណាមួយ ហើយមិនត្រូវសម្លាប់ ប៉ុន្តែ អ្នកនឹងមិនរត់កាត់បាំងនេះទេ។ ទេ ទេ។ អ្នកនឹងទទួលបានវា។ អ្នកនឹងមិន ចាំបាច់ទេ។ មានពន្លឺក្រហមភ្លឺឥឡូវនេះ។ ផ្លូវរាង រំលងគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក រំលងរឿងរបស់លោកិយ។

285 មក។ ចូររស់ឡើងវិញជាមួយគ្នានៅក្នុងពេលវេលាបុណ្យអ៊ីស្ទើរដ៏ធំនេះ ដែល ជាការប្រារព្ធពិធីអស្ចារ្យនៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ តើអ្នកអាចប្រារព្ធវាទៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នៅសប្តាហ៍នេះបានទេ? បើអ្នកមិនអាចទេ តើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃថ្វាយព្រះទេ?

286 និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមិនប្រាកដអំពីវាទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើខ្ញុំអាចធ្វើ បានទាំងអស់ឬអត់ទេ។ តើអ្នកនឹងជួយខ្ញុំទេ? ទូលបង្គំនឹងលើកដៃថ្វាយព្រះ អង្គ ព្រះអម្ចាស់។ ជួយខ្ញុំផង។” ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះ ជាការល្អ។ “ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំចង់បានទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ ជួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំ —ខ្ញុំចង់—ខ្ញុំចង់ធំឡើង។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ក្លាយជា។ ខ្ញុំចង់មានសក្តានុពលឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំចង់ដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំចង់ដឹងថាវាត្រូវហើយ ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំដឹង មិនអាចប ង្កើតអំពូបានទេ...” អ្នកមិនចង់មានកំហុសទេ។ វាមិនទៅទេ...វានឹងយឺតពេល ហើយ។ ឥឡូវនេះជាថ្ងៃ។ ខ្ញុំអើយ! ឥឡូវនេះជាថ្ងៃ។ កុំរង់ចាំ។

287 មិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំបានអធិប្បាយ។ មានបុរសជនជាតិស្បែកខ្មៅម្នាក់បាន ត្រឡប់មកវិញនៅខាងក្រោយអាគារ ជួបខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “បើដ ខ្ញុំចង់ ប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំនិយាយថាអ្នកនិយាយត្រូវ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានប្រាប់ ព្រះអម្ចាស់ជាយូរមកហើយ ខ្ញុំចង់បានសំបុត្ររបស់ខ្ញុំនៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹក នោះ។ ខ្ញុំចង់ដឹងថាវាត្រូវបានសម្គាល់ត្រឹមត្រូវ។” បាននិយាយថា “វានឹងមានបញ្ហា ជាច្រើននៅទន្លេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងចុះមកទន្លេនោះ។” គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់មានបញ្ហានៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំចង់ធ្វើឱ្យវាទាំងអស់ គ្រង់នៅទីនេះ។” ហ្នឹងហើយ។

288 មានទិដ្ឋាការរបស់អ្នកទេ? បើអ្នកមិនទាន់មានទិដ្ឋាការ...អ្នកអាចមាន លិខិតឆ្លងដែន ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមិនមានទិដ្ឋាការរបស់អ្នក អ្នកមិនអាចចូល ទឹកដីបានទេ។ អ្នកដឹងទេ? តើអ្នកបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយឬនៅ? ប្រសិនបើវា មិនមែនទេ ឥឡូវនេះជាពេលវេលាដើម្បីធ្វើវា។

289 កុំខ្លាចអី បើអ្នកខ្លាចបន្តិច។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាមានដៃមួយរយបាន លើកឡើងនៅទីនេះ។ ដូច្នោះបើអ្នកគ្រាន់តែខ្លាចបន្តិច ឥឡូវសូមដោះស្រាយវា។

290 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាយើងមានវិធីផ្សេងគ្នា។ បុរសខ្លះនិយាយថា “ឡើងមក ខ្ញុំចាប់ដៃអ្នក។” អ្នកផ្សេងទៀតនិយាយថា “ចូរឡើងមកលុតជង្គង់នៅអាសនៈ។” ឥឡូវនេះ ពួកគេមិនអីទេ។ ខ្ញុំគ្មានពាក្យអ្វីត្រូវនិយាយប្រឆាំងនឹងវាទាល់តែសោះ មិនមែនជារឿងអ្វីទេ អ្វីដែលពួកគេនឹងនិយាយ។

291 ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកពីផ្លូវរបស់ខ្ញុំ។ “អស់អ្នកដែលជឿ ជាច្រើន...” ការមកដល់អាសនៈនឹងមិនធ្វើឱ្យអ្នកជឿទេ។ ការចាប់ដៃជាមួយដួងត្រីនឹងមិន ធ្វើឱ្យអ្នកជឿទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានហៅពីព្រះ ហើយអ្នកជាត្រី ដើម្បី ចាប់ផ្តើមជាមួយការស្រែកប្រាប់អ្នក។ អ្នកនឹងជឿ។ បើអ្នកពិតជាជឿ ខ្ញុំនឹង អធិស្ឋានជាមួយអ្នក។

292 តើអ្នកអាចស្រមៃថាត្រីតូចស្នាក់នៅក្នុងចម្ការនោះទៀតទេ? ទេ អត់ទេ។ អូ-ហ្នា។ ទេ។ កុំនៅទីនេះទៀត មិត្តអើយ។ តោះ—សូមលើកតម្កើងឥឡូវនេះ។ ព្រះគុណរបស់ព្រះនៅទីនេះដើម្បីធ្វើវា។

293 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងដឹងថាយើងកំពុងចុះមកដល់ម៉ោងបិទ។ យើង មិនយូរប៉ុន្មានទេក្នុងការនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ មិនមែនដូចសម័យកាលរបស់យើង ទេ ប៉ុន្តែនៅពេលនោះ។ យើងជឿថាមានយុវជនជាច្រើននៅទីនេះ នឹងរស់នៅ នៅពេលដែលរឿងនេះកើតឡើង។ វាអាចកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ។ យើងមិនដឹងពី នាទី ឬម៉ោងនោះទេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់បានប្រាប់យើងថា “នៅពេលដែល អ្នកឃើញរឿងទាំងនេះកើតឡើង” ហើយពួកគេបានកើតឡើងជាយូរមកហើយ។

294 យើងដឹងថាយើងឆ្លងកាត់ផ្លូវហើយ នេះបើយោងតាមអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ។ កាលពីប្រាំមួយ ប្រាំពីរឆ្នាំមុន យើងមានរយៈពេលបីនាទីដល់ពាក់កណ្តាល អប្រាស្រ័យ។ យើងមិនដឹងថាយើងប៉ុន្មាននោះទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាយើងនៅទីនោះ។

295 ឱព្រះអង្គអើយ ដើម្បីមានសេចក្តីធានានោះ៖ ដើម្បីឃើញថាចិត្តរបស់យើង បានដាក់សញ្ញាគ្រប់ទាំងសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះដោយ “អាម៉ែន” ដើម្បីឃើញថា ព្រះវិញ្ញាណផ្ទាល់ដែលបានចូលមកក្នុងយើង ប្រោសជីវិតរបស់យើង។

296 ព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យបងប្អូនទូលបង្គំឃើញការនោះ នៅព្រឹកនេះ។ សូមឲ្យ

បងប្អូនរបស់ខ្ញុំឃើញ ថាព្រះវិញ្ញាណនោះយាងមក ហើយប្រោសដល់ព្រះបន្ទូល។ សូមឱ្យបងប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំឃើញដូចគ្នា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយបន្ទាប់មក ប្រសិនបើពួកគេឃើញអ្វីមួយដែលមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេប្រញាប់ទៅរកព្រះបន្ទូល នោះ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យពួកគេកម្ចាត់វាចេញជាប្រញាប់។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។ វាទាំងអស់នៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ទូលបង្គំដឹងថាទូលបង្គំបាន បរាជ័យក្នុងរឿងជាច្រើន ហើយបន្តបរាជ័យ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំបាន ធ្វើអ្វីដែលទូលបង្គំដឹងពីរបៀបធ្វើ។ ឥឡូវនេះវានៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។ ពួកគេជា របស់អ្នក។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមទទួលពួកគេ ព្រះបិតា។

297 ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកដែលនៅទីនេះហើយដែលត្រូវការការព្យាបាលសម្រាប់ រាងកាយរបស់អ្នក។ តើមានអ្នកជឿប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃឡើង។ “ខ្ញុំ ជាអ្នកជឿ តាមដែលខ្ញុំស្គាល់ចិត្តខ្ញុំ។” តើមានប៉ុន្មាននាក់? អ្នកដឹងទេ លើសពី ស្រមោលនៃការសង្ស័យ ថានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ អ្នកបានរស់ឡើងវិញ ហើយ? អ្នកដឹងទេ? អូ ខ្ញុំអើយ! តើមានអ្វីអាចកើតឡើងនៅក្នុងការប្រជុំបែបនេះ? ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំយឺត ប៉ុន្តែតើមានអ្វីអាចកើតឡើងឥឡូវនេះ? គ្រាន់តែគិតពីអ្វីដែលអាច កើតឡើង។ សក្តានុពលកំពុងដាក់នៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ? អ្នក លើកដៃឡើង អ្នក បានយកដូចជា—ដូចជាសម្បថចំពោះព្រះ នោះ “ខ្ញុំដឹងថាមានអ្វីមួយកើតឡើង ចំពោះខ្ញុំ។ ខ្ញុំប្រហែលជាមិនត្រឹមត្រូវកន្លែងដែលខ្ញុំគួរតែទៅ។”

298 ខ្ញុំក៏មិនមែនជាខ្ញុំដែរ។ អត់ទេ លោក។ ខ្ញុំនៅឆ្ងាយពីកន្លែងដែលខ្ញុំគួរនៅ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងរឿងមួយនេះ ខ្ញុំបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ ខ្ញុំដឹងថាមាន អ្វីកើតឡើងចំពោះខ្ញុំ។ ជាច្រើន...មិនមែនជាមនុស្សចាស់ទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែជាច្រើន ឆ្នាំកន្លងមកហើយ វាបានកើតឡើង។

299 ហើយខ្ញុំដឹងថានៅថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំដើរចូលទៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំមានការប្រកួតប្រជែងដ៏ធំរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានឃើញប្រពន្ធខ្ញុំស្លាប់ ខ្ញុំ ទាមទារជីវិត “តើខ្ញុំបានធ្វើអ្វីក្រៅពីឈរនៅកាច់ជ្រុងផ្លូវ ហើយអធិប្បាយ ហើយ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ?”

ហើយបន្ទាប់មកសាតាំងបាននិយាយថា “មែនហើយ វានឹងមិនឆ្លើយតប ការអធិស្ឋានរបស់អ្នកទេ។”

300 ខ្ញុំបានឃើញនាងស្លាប់ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថានៅក្នុងនាងគឺជាអំណាចនៃការរស់

ឡើងវិញនោះ។ ឆ្លឹងរបស់ពួកគេនឹងរស់ឡើងវិញ។

301 ខ្ញុំបានឃើញកូនតូចរបស់ខ្ញុំដេកនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំដាក់ដៃខ្ញុំនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ កុំយកវាទៅ។”

302 មើលទៅទ្រង់បានទាញរ៉ាងននចុះ ហើយមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងមិនស្តាប់អ្នកទៀតទេ។”

303 សាតាំងបាននិយាយថា “វាគឺនៅទីនោះ។ គ្រាន់តែពាក្យមួយ...” គាត់ដឹងច្បាស់ជាងប្រាប់ខ្ញុំថាគ្មានព្រះទេ ព្រោះខ្ញុំដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា ទ្រង់មិនស្រឡាញ់ខ្ញុំទេ ទ្រង់មិនខ្វល់ពីខ្ញុំទេ។ ឃើញទេ? គ្រប់ហេតុផល បាននិយាយថា “អ្នកគ្រាន់តែជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់ អាយុម្ភៃឆ្នាំ។ មានប្រពន្ធរបស់អ្នកដេកនៅទីនេះក្នុងកន្លែងបញ្ចុះសព។ ហើយនៅទីនេះកូនរបស់អ្នកទៅទីនោះ។ ហើយ—ហើយគ្រាន់តែ...អ្នកបាននិយាយថាទ្រង់គឺជាអ្នកព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យ ហើយទ្រង់ជាអ្វីទាំងអស់នេះ។ ហើយមើល តើទ្រង់ធ្វើអ្វី? ពាក្យមួយម៉ាត់ ទ្រង់មិនចាំបាច់និយាយវាទេ គ្រាន់តែមើលទៅទីនោះហើយនិយាយ។ គ្រាន់តែងក់ក្បាលនោះជាអ្វីទាំងអស់នឹងកើតឡើង ហើយវានឹងត្រូវបានជាសះស្បើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ទ្រង់មិនស្រឡាញ់អ្នកទេ។ ទ្រង់មិនខ្វល់ពីអ្នកទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យកូនរបស់អ្នកស្លាប់នៅទីនោះឥឡូវនេះ ហើយថែមទាំងបដិសេធមិនស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់អ្នកនៅក្នុងម៉ោងដឹងដឹកនេះ។”

304 អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់និយាយគឺជាការពិត។ “ដូច្នេះតើអ្នកបានធ្វើអ្វី? ធ្វើការពេញមួយថ្ងៃ រហូតដល់អ្នកស្ទើរតែមិនអាចក្រោកឈរបាន។ ហើយបន្ទាប់មកអង្គុយពេញមួយយប់រហូតដល់ម៉ោងដប់ពីរនិងម៉ោងមួយ។ ឈរនៅកាច់ជ្រុងផ្លូវ អធិប្បាយ។ ហៅទូរស័ព្ទទៅមន្ទីរពេទ្យ។ គ្រាន់តែចូលមកហើយអង្គុយចុះកៅអីអង្គុយនៅទីនោះ ហើយដេកមួយម៉ោងឬពីរម៉ោង ហើយត្រឡប់ទៅធ្វើការម្តងទៀត។ យប់បន្ទាប់ រឿងដដែល។ ហើយនៅទីនេះអ្នកមានអាយុប្រហែលម្ភៃមួយម៉ឺនឆ្នាំ។ មិត្តទាំងអស់ ស្រ្តីវ័យក្មេង យុវជនគ្រប់រូបដែលអ្នកធ្លាប់ទាក់ទងជាមួយបានហៅអ្នកថាឆ្លាត។ តើអ្នកបានធ្វើអ្វីខ្លះ? អ្នកបានធ្វើជាមនុស្សល្អល្ហើចេញពីខ្លួនអ្នក។ តើអ្នកមិនឃើញវាទេឬ?” ខ្ញុំទើបតែត្រៀមខ្លួនដើម្បីយល់ព្រមជាមួយគាត់។

305 ហើយមានអ្វីមួយធ្លាក់ចុះនៅក្នុងខ្ញុំ នោះគឺជាអំណាចនៃការប្រោស។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានប្រទាន ហើយព្រះអម្ចាស់បានដកយក។ សូម

ថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។”

នៅពេលដែលក្តីសង្ឃឹមរបស់ខ្ញុំផ្តល់ផ្លូវ
ទ្រង់គឺជាក្តីសង្ឃឹមនិងគង់នៅ។

ដ្បិតនៅលើ ព្រះគ្រីស្ទ...

[កន្លែងទេនៅលើកាំសែត—អដង។]...ខ្យល់លិច។

អូ ទ្រង់នឹងយាងមកដោយសំឡេងជ័យជំនះ
បន្ទាប់មកសូមឱ្យខ្ញុំនៅក្នុង—នៅក្នុងទ្រង់ត្រូវបានរកឃើញ
រ៉ាំដោយអាវុធជាមួយនៃសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់។

306 មិនមែននៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំទេ ខ្ញុំមិនមានទេ។ របស់ខ្ញុំគឺកខ្វក់ ចាស់។ ខ្ញុំស្តាប់ការ
ព្យាយាមទៅស្ថានសួគ៌លើការអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំ។ ស្តាប់ការព្យាយាមទៅស្ថានសួគ៌
តាមនិមិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងទៅស្ថានសួគ៌ពីព្រោះខ្ញុំកាន់ព្រះគុណរបស់ទ្រង់នៅក្នុង
ចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះគុណរបស់ទ្រង់ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំនឹងទៅ។ នោះ
ហើយជារបៀបដែលយើងទៅ។

307 អូ មិត្តអើយ អ្នកគឺជាផ្នែកនៃរាងកាយនេះ។ អ្នកគឺជាកូនតូចរបស់ព្រះ។
ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយនេះដើម្បីកសាងក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើ
អ្នករកឃើញ...

308 បើខ្ញុំពេញចិត្តនឹងអ្នក ប្រាប់អ្នកពីការពិត...ហើយអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក គឺ
—គឺជាហោរាបាននិយាយ ពីឆ្នាំកន្លងផុតទៅ។ មិនតាំងខ្លួនខ្ញុំជាហោរារបស់ទ្រង់
ទេ។ អត់ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកពីការពិត។ តើទ្រង់ធ្លាប់មានបន្ទូលអ្វី ដែល
ត្រឹមត្រូវទេ? ខ្ញុំបានស្គាល់អ្នកអស់រយៈពេលម្ភៃឆ្នាំហើយ នៅទីនេះនៅទីក្រុងផុននិ
ក ចាប់តាំងពីបទចម្រៀងនោះ ខ្ញុំចង់និយាយជាមួយទ្រង់ នៅឯព្រះវិហាររបស់
បងប្រុស អូលឡូវ ខ្ញុំជឿថាវាគឺ ហើយបងប្រុសហ្គាល់សៀ។ តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកពីអ្វី
នៅក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើង?

309 សូមចាំថា មានក្តីសង្ឃឹមតែមួយ។ ទទួលបានអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ
នេះ។ វានឹងកាន់អ្នក។ នៅពេលដែលអ្វីៗផ្សេងទៀតបានផ្តល់ផ្លូវ វានឹងរារាំងអ្នក។

310 ពួកគេខ្លះបាននិយាយថា “តើអ្នកបានរក្សាសាសនារបស់អ្នកទេ បងប្រុសប្រា
ណហាំ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ។ វារក្សាខ្ញុំ។”

311 វារក្សាខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនរក្សាវាទេ។ វាមិនថាខ្ញុំកាន់ប្តូរអត់ទេ។ វាជាថាតើទ្រង់បានបន្តប្តូរអត់។ ទ្រង់គឺជាអ្វីដែលកាន់ជាប់សម្រាប់ខ្ញុំ។

312 គាត់មិនចាំបាច់ទេ។ ទេវតាត្រូវបានកំណត់នៅគ្រប់ដើមឈើ និងនិយាយថា “គ្រាន់តែទាញម្រាមដៃរបស់អ្នកចេញ។ គ្រាន់តែចង្អុល អ្នកមិនចាំបាច់យកវាចេញពីឈើឆ្កាងទេ។ គ្រាន់តែចង្អុលម្រាមដៃរបស់អ្នក ហើយមើលអ្វី។” ឃើញទេ ក្រុមចម្រើននោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះ ខ្ញុំមិនអាចមានទីបន្ទាល់នេះនៅថ្ងៃនេះទេ អ្នកមិនអាចមានវាបានទេ។ ប៉ុន្តែដោយសារតែទ្រង់នៅជាប់នឹងឈើឆ្កាង ទ្រង់បានកាន់នៅទីនោះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំកាន់ជាមួយទ្រង់។

នៅលើព្រះគ្រីស្ទ ជាថ្មដ៏រឹងមាំ ខ្ញុំឈរ
ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច។

313 ឥឡូវនេះ បើអ្នកឈឺ តើអ្នកនឹងដាក់ដៃលើម្នាក់និងម្នាក់ទៀត។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។ គ្រាន់តែដាក់ដៃរបស់អ្នកលើនរណាម្នាក់នៅក្បែរអ្នក។ មិនថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វីទេ ចូរមានជំនឿឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកពីការពិត ខ្ញុំប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” ហើយអ្នកជាអ្នកជឿ អ្នកគ្រាន់តែលើកដៃឡើង។ កុំសង្ស័យ។ មានមនុស្សក្រីក្រមួយចំនួនដែលអ្នកបានលើកដៃលើ។ មាននរណាម្នាក់បានចាប់ដៃលើអ្នក។

314 សូមចាំថាអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ អំណាចនោះដែលបានលើកព្រះយេស៊ូវឡើងពីផ្ទុះ។ ឥឡូវនេះអ្នកមានជំនឿលើអ្វីដែលអ្នកមាននៅក្នុងខ្លួនអ្នក—នៅក្នុងរូបកាយរបស់អ្នក។ វានឹងជួយបុគ្គលនោះដែលអ្នកបានលើកដៃឡើង។ “ប្រសិនបើវារស់នៅក្នុងអ្នក វាក៏នឹងធ្វើឱ្យរូបកាយមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញដែរ។”

315 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ កាលដែលទូលបង្គំឈរនៅទីនេះព្រឹកនេះ ជិតដល់ពេលថ្ងៃត្រង់ហើយ វាក៏ប្រហែលម៉ោងនេះ ជាថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវបានស្រែកថា “ព្រះនៃទូលបង្គំ ព្រះនៃទូលបង្គំអើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់លះចោលទូលបង្គំ? ទូលបង្គំស្រែក។” កុំឆ្ងល់ថាហោរាបានទាយវា ហើយនិយាយថា “ឆ្អឹងទាំងអស់

របស់ខ្ញុំ ពួកគេសម្លឹងមកខ្ញុំ។ ពួកគេបានចាក់ទម្លុះដៃនិងជើងរបស់ខ្ញុំ។” “ប៉ុន្តែ ទ្រង់ត្រូវបានរាប់ជាមួយពួកអ្នករំលង។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរងរបួសដោយសារអំពើវិលង របស់យើង។ ទ្រង់មានស្នាមជាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង។ ការដាក់ទោស នៃសន្តិភាពរបស់យើងគឺនៅលើទ្រង់ ហើយជាមួយនឹងស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់ យើង បានជាសះស្បើយ។” យើងទទួលវា ព្រឹកនេះ ព្រះជាម្ចាស់អើយ។ យើងទទួលយក វា។

316 នៅព្រឹកនៃការរស់ឡើងវិញនេះ ចំណាំ បញ្ជាក់ការពិតដែលខ្ញុំបានប្រាប់ ព្រះអម្ចាស់ ពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ ទ្រង់គឺជាចៅក្រម ហើយយើងជាសាក្សីថាទ្រង់បានលោះយើង។ ហើយនៅក្នុងយើងដាក់ ដោយ ព្រះគុណរបស់ព្រះ ដែលជាអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ។ ហើយមិត្តរបស់យើងឈឺ ម្នាក់ដែលដាក់ដៃលើ។

317 ឱព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំសូមដេញអារក្ស នៅកណ្តាលនៃសេចក្តីជំនឿរបស់ យើងនៅព្រឹកនេះ ដោយដៃដាក់លើប្រជាជន ហើយខ្ញុំដោយដៃខ្ញុំលាតលើបងប្អូន ក្រុមជំនុំ។ សូមឲ្យគ្រប់ជំងឺ រាល់ទុក្ខវេទនាដែលព្យាយាមទប់មនុស្សនៅក្នុងវត្តមាន នៃសេចក្តីពិតនេះចេញមក។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យមនុស្ស ទាំងនេះត្រូវបានដោះលែងនៅថ្ងៃនេះ។ នោះ ព្រះគម្ពីរ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះរបស់យើង បាននិយាយថា “ប្រសិនបើពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” ហើយដៃរបស់យើងបានឡើងលើអាកាស ឆ្ពោះទៅរកទ្រង់ ព្រះជាម្ចាស់។

318 ដូចជារុក្ខជាតិទាំងអស់នៅលើផែនដីជីកនៅប្រភពទឹករបស់ទ្រង់ ហើយ ដូចជារុក្ខជាតិនោះ ដែលត្រូវបានដាំ ជីកពីប្រភពទឹករបស់ទ្រង់ វាចាប់ផ្តើមបង្កើត ឡើង។ វាចាប់ផ្តើមលូតលាស់។ ដើមពោត ផ្កា អ្វីក៏ដោយដែលជីកនៅក្នុងប្រភព ទឹករបស់ទ្រង់ ដុះឡើងឆ្ពោះទៅរកទ្រង់។

319 ហើយនៅព្រឹកនេះ យើងបានរីកចម្រើន ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើងអាចឡើង ខ្ពស់ជាងនេះ។ យើងកំពុងជីកនៅប្រភពទឹក។ យើងជាសត្វរបស់ទ្រង់ ជាមួយនឹង អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនៅក្នុងយើង ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងអធិស្ឋាន ថាទ្រង់នឹងពួកអធិស្ឋានរបស់យើងសម្រាប់បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់យើង។ ហើយសូមឲ្យគ្រប់ទុក្ខវេទនា ដែលរារាំងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់នៅទីនេះដែល មានអំណាចនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ បង្វែរពួកគេចេញ ដូច្នេះពួកគេអាចបម្រើព្រះ

បាន។ ហើយវានឹងបានប្រសើរ ព្រះអម្ចាស់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
អាម៉ែន។

320 តើអ្នកជឿទ្រង់ទេ? ទុករឿងបែបនេះ? តើអ្នកអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? អ្នក
គ្រាន់តែត្រូវ មើលទៅ គ្រាន់តែទាញខ្លួនអ្នកចេញ។ តើអ្នកមានអារម្មណ៍បែបនោះ
ទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...វាអាចគ្រាន់តែជាខ្ញុំ ដែលខ្ញុំ...ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍មួយ គ្រាន់តែ
ជាអារម្មណ៍ចម្លែកពេលខ្ញុំមកក្នុងចំណោមមនុស្ស ជាកន្លែងដែលអ្នកអង្គុយ
ជាមួយគ្នាបែបនេះ។ ខ្ញុំដឹង កន្លែងណាមួយ មើលមិនឃើញនៅទីនេះ ដូចជាវិទ្យុ
ទូរទស្សន៍ អ្វីក៏ដោយដែលវាឆ្លងកាត់បន្ទប់នេះ ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងបន្ទប់នេះ។
គ្រាន់តែគិត អ្នកប្រោសលោះរបស់យើង! គូនី ទ្រង់នៅទីនេះ។ អាម៉ែន។

321 ហើយអ្នកណាអាចសប្បាយចិត្តជាងមនុស្សដែលមាន ជាមួយនឹងភស្តុតាង
ព្រះគម្ពីរនៃគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ដើម្បីមើលឃើញ
សូម្បីតែទេវតានិងអង្គទ្រង់ ដូចដែលពួកគេមានតាមរយៈ—សម័យកាល! ហើយ
នៅទីនេះ ពាក្យរបស់អ្នកទាយបានទាយ ហើយវាបានកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដ។
ហើយនៅទីនេះយើងនៅមុនថ្ងៃនៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ អូ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ!

322 យើងនឹងឃើញទ្រង់។ នៅថ្ងៃណាមួយ ទ្រង់នឹងនៅទីនេះ។ រហូតដល់ទ្រង់
យាងមក តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។]
ខ្ញុំមានគ្រោះថ្នាក់នៅពីមុខខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្គាល់វា។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំជួបជាមួយអ្នក
មិនជឿដែលនឹងបាញ់អ្នក ដូចគ្នានឹងការដឹកទឹកដៃ ហើយអ្នកគ្រាន់តែបង់ថ្លៃ។
អ្នកមកនៅលើដីរបស់ពួកគេ អារក្សដែលនឹងប្រកួតប្រជែងអ្នកនៅលើព្រះគម្ពីរ
ងាយស្រួល។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដែលឃើញពេលវេលាទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះរបស់យើងបាន
ឈ្នះ។ ទូលបង្គំទៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាភ្នំ
សង្ឃឹមនៃជីវិតអស់កល្ប ការរស់ឡើងវិញ និងជីវិត។ “អ្នកណាដែលរស់នៅ ហើយ
ជឿដល់ខ្ញុំ ទោះបីគាត់ស្លាប់ក៏ដោយ គាត់នឹងរស់ឡើងវិញ។ ហើយអ្នកណាដែល
រស់នៅ ហើយជឿលើខ្ញុំ នឹងមិនស្លាប់ឡើយ។” ខ្ញុំជឿថានោះជាព្រះបន្ទូលដ៏អស់
កល្បរបស់ព្រះ។ តើអ្នកជឿដូចគ្នាទេ? [“អាម៉ែន។”] តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ
ទេ? [“អាម៉ែន។”] ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ សូមព្រះមើលថែយើងរហូតដល់
យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។

323 ឥឡូវនេះ ចូរយើងក្រោកឈរឡើង បន្តិចសិន។ (មានអ្វីដែលអ្នកចង់និយាយ

ទេ?)

ចូរយើងអោនក្បាលចុះ។

324 វាមិនត្រឹមត្រូវទេដែលពួកយើងមិនច្រៀងចម្រៀងខ្លីនេះ តើមែនទេ? ចងចាំ បទចម្រៀងរបស់យើង ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ មាននៅក្នុងចិត្តទាំងអស់ទេ? ចូរយើង ច្រៀងវា។ បងស្រី ជាទីស្រឡាញ់ តើអ្នកនឹង...ខ្ញុំចង់និយាយថា ខ្ញុំក៏ពេញចិត្តក្នុង ការលេងរបស់អ្នកដែរ បងស្រី។ ត្រូវហើយ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

ឥឡូវនេះយើងនឹងផ្លាស់ប្តូរបទចម្រៀង។

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
កូនចៀមនៃកាល់រ៉ាវី
ព្រះអង្គសង្គ្រោះ
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
អូ យកកំហុសរបស់ខ្ញុំចេញ
អូ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ
ថ្វាយទ្រង់ទាំងស្រុង!

325 តើវាមិនធ្វើអ្វីដល់អ្នកទេឬ? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចូលចិត្តបេះដូង ពិត...ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តបទចម្រៀងធូបឺលី។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំចូលចិត្ត។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលអ្នកស្ថិតនៅក្នុងវិញ្ញាណនៃការថ្វាយបង្គំ តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទំនុក តម្កើងចាស់ទាំងនោះទេឬ? ខ្ញុំជឿថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកលើ អេដឌី ភើរ៉ូណេត និងអ្នកដែលបានសរសេរបទចម្រៀងចាស់ៗទាំងនោះ។ តើអ្នកមិនជឿ ទេឬ? ហ្វានី ក្រូសប៊ី នៅពេលដែលនាងបានសរសេរថា:

កុំរំលងខ្ញុំ ឱ ព្រះសង្គ្រោះ
ស្តាប់សម្រែកដ៏រាប់ទាបខ្ញុំ
កាលព្រះអង្គកំពុងតែប្រោសគេ

សូមកុំចោលខ្ញុំឡើយ។

ទោះបីសេចក្តីសុខសាន្ត

សំខាន់ជាងជីវិតយ៉ាងណា

តើខ្ញុំអាចមានអ្នកណាក្រៅពីទ្រង់?

ឬនៅស្ថានសួគ៌គ្មានទេក្រៅពីទ្រង់?

326 តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? ដែលធ្វើឱ្យយើងចង់ច្រៀង ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ មែនទេ? ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងច្រៀងនៅពេលនេះ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ តោះ...យើង ស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ បើយើងមិនស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមកទេ នោះ យើងមិនអាចស្រឡាញ់ទ្រង់បានទេ។ ឥឡូវនេះសូមចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក។ គ្រាន់តែឈរ ហើយគ្រាន់តែឈោងដៃទៅម្ខាងទៀត។

ខ្ញុំ...(...?...)

ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ

នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

ចូរយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ។

327 ទៅសួរបងប្រុសវីលៀម បងប្រុសវីលៀម ឲ្យមកទីនេះមួយភ្លែត។ ខ្ញុំនឹងសួរ គាត់ថាតើគាត់នឹងបញ្ចប់បងប្អូនក្រុមជំនុំនេះដោយការអធិស្ឋានឬទេ។

328 ខ្ញុំស្រឡាញ់បងប្រុសវីលៀម ជាគ្រីស្ទានវ័យក្មេង ដែលខ្ញុំគិតថាពិតជា អ្នកបម្រើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ គ្រួសារតូចរបស់គាត់។ ខ្ញុំមានការប្រកបជាច្រើនជាមួយ ទាំងនេះ។ ហើយក្មេងប្រុសម៉ូសេលីដ៏មានតម្លៃទាំងនោះនិងពួកគេទាំងអស់គ្នា យើងបាននៅជាមួយគ្នា និងមិត្តភក្តិជាមួយខ្ញុំជាច្រើននៅទីនេះនៅ ជុននិក ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ដោយអស់ពីចិត្ត។ ខ្ញុំគិតថា នៅព្រឹកនោះនៅក្នុងនិមិត្ត នោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា "អ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកធ្លាប់ស្រឡាញ់ និងអស់អ្នកដែល ស្រឡាញ់អ្នក ព្រះបានប្រទានដល់អ្នក។"


329 ជឿនរណាម្នាក់នៅទីនេះប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់ពួកគេ ចុះមកលើឥដ្ឋ ស្រ្តី វ័យក្មេងម្នាក់កំពុងយំ។

សូមអានក្បាលបន្តិចសម្រាប់នាង។

330 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ តើចៀមតូចនោះដែលត្រូវបានបន្សល់ទុកនៅជុននិកបូ? ទូលបង្គំមិនដឹងទេ ព្រះជាម្ចាស់។ អ្នកដឹងទេ។ ប៉ុន្តែ ថ្ងៃណាមួយវានឹងកើតឡើង។ ប៉ុន្តែ ព្រះវរបិតាអើយ គ្មានការសង្ស័យទេ គឺតែមួយ។ ដូច្នេះទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជួយនាង ឥឡូវនេះ។ បើកម្លាំងដោយផ្អែមល្អែម និងយាយថា “មក កូនរបស់ខ្ញុំ។ ចេញពីផ្លូវនឿយហត់។ អ្នកបានជំពប់ដួលនៅទីនោះក្នុងភាពងងឹត។ ខ្ញុំចេញមក ថ្ងៃនេះ ដើម្បីទទួលអ្នក។ វាជាវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំដែលនិយាយទៅកាន់អ្នក ហើយនាំអ្នកចូលទៅក្នុងក្រោលឥឡូវនេះ។” ផ្តល់វា ព្រះជាម្ចាស់។ សូមឱ្យស្ត្រីវ័យក្មេងនេះ...នៅផ្លូវបំបែកនៃជីវិតនៅទីនេះ។ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” សូមផ្តល់វា ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដល់គ្រីស្ទានវ័យក្មេងនេះ។ “អ្នកណាដែលមករកខ្ញុំខ្ញុំនឹងមិនដេញចេញដោយហេតុណាទេ។” ខណៈពេលដែលពួកបរិសុទ្ធកំពុងឈរលើស្ត្រីវ័យក្មេងកំពុងអធិស្ឋាន។

331 សូមចាំថា សូម្បីតែប៉ុល ដែលត្រូវបានគប់ដុំថ្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងររហូតដល់គាត់ជិតស្លាប់ ហើយនៅពេលដែលពួកបរិសុទ្ធឈរហើយអធិស្ឋាន នោះជីវិតនឹងត្រឡប់មកវិញ។ ពីព្រោះនៅក្នុងរូបកាយរបស់ពួកបរិសុទ្ធទាំងនោះគឺជាអំណាចនៃការប្រោសលោះដែលនាំវិញ្ញាណនៃជីវិតត្រឡប់ទៅសារកប៉ុល។ ព្រះជាម្ចាស់ វាពិតជាអាចអធិស្ឋាន ការអធិស្ឋាននៃការស្លាប់ចេញពី...ឬការស្លាប់ចេញពីមនុស្សដោយការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿ ដើម្បីជីវិត។ ផ្តល់វា ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់។

332 សូមប្រទានពរដល់យើងឥឡូវនេះ ពេលយើងរង់ចាំទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងអធិស្ឋាន។

333 ឥឡូវនេះដោយឱនក្បាលរបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងសួររូបប្រុសវិល្លៀម។ 

65-0410 ត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ
រ៉ាម៉ាដាអ៊ីន
ហ្វូនីក, អារីហ្សូណា ស.ហ.រ

KHMER

©2025 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org